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 مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان :
باید تمام شهرهای هرمزگان در دهه فجر  

عطر و رنگ انقلابی بگیرند

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد
تعیین مهلت یک هفته ای برای تکمیل 

و افتتاح سالن تیراندازی  هرمزگان

 درخشش فولاد هرمزگان
 در جشنواره ملی بهره وری
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گروه خبر // رئیس کل ســازمان امور مالیاتی کشــور گفت: هرمزگان قابلیت جهش سه برابری در 
درآمدهای مالیاتی را دارد. 

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر داود منظور در مراسم تودیع و معارفه مدیران کل امور مالیاتی هرمزگان افزود : 
هرمزگان ظرفیت اقتصادی بالایی را دارد که در درآمدهای مالیاتی می تواند جهش سه برابری داشته باشد و نیاز 
است که شناسایی مودیان جدید و واحدیابی و مقابله با فرار مالیاتی را در برنامه داشته باشیم . منظور با قدردانی 
از مدیرکل ســابق امورمالیاتی هرمزگان که  با شرایط اقلیمی خاص استان و حجم کار فشرده و کار در استان 
های مرزی و ساحلی  مانند هرمزگان که سختی مضاعفی نسبت به سایر استان ها دارد، به نتایج خوبی رسیده و 
عملکردشان درخشان و ممتاز است؛ اظهار داشت : در این مدت تحول مهمی در کارکرد وعملکرد امورمالیاتی 
هرمزگان اتفاق افتاده اســت و در مدیریت موفق مریدی مدیرکل سابق امورمالیاتی هرمزگان در این مهم موثر 
بوده است. وی گفت: مریدی مدیری ملی هستند و ظرفیت بالایی دارد واز  ظرفیت این مدیر  استفاده می کنیم. 
منظور گفت: در بحث فناوری و دیتابیس ها و مرکز داده و فیزیک ساختمان در اداره کل امور مالیاتی هرمزگان  
اقدامات خوبی صورت گرفته اســت. وی با بیان اینکه دغدغه معیشــتی کارکنان و سامانه ها و نرم افزارها در 
اســتان ها را  داریم؛ اظهار داشــت : از زمان تصدی مسئولیتم در سه ماهه اخیر تلاش هایی را  برای رفع این 

دغدغه ها داشتیم. وی گفت: دغدغه های مان رفع نگرانی ها در بحث معیشتی کارکنان علی رغم محدودیت ها 
است و تلاش می کنیم  که امکانات را عادلانه  بین استان ها توزیع کنیم. رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور 
اظهار داشت: سال آینده سقف بودجه از 13 هزار  به 18هزار و 200میلیارد تومان افزایش می یابد که امیدواریم 
گشایش های بیشتری  در بودجه سال آینده که 7درصد رشد یافته و بودجه انقباضی است، داشته باشیم . منظور 
گفت: توزیع امکانات بصورت عادلانه را مدنظر داریم.وی افزود : رفع دغدغه مسکن همکاران در استان هایی 
مانند هرمزگان را می توان با تعاملاتی با راه وشهرسازی و شهرداری ها و  استانداری، اخذ زمین داشته باشیم 
و همکاران خانه دار شوند. وی گفت: با بانک ها تفاهم نامه هایی داریم تا اعطای تسهیلات را به کارکنان داشته 
باشیم. رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور بیان نمود : وام قرض الحسنه 30 میلیون تومانی هم به همکاران اعطا 
می شود. منظور اظهار داشت : بایستی ایرادات طرح یکپارچه جامع مالیاتی را برطرف کنیم. وی گفت: آمارهایی 
که مریدی بیان نمود نشان می دهد تحولی در این 5سال در استان  ایجاد شده است. منظور گفت: مدیران سه  تا 
چهارسال می توانند نوآوری کنند و تغییر محیط خدمتی باعث تحول مدیران  می شود  و به همین دلیل مدیران 
بعد از این مدت، جابجا می شوند.  وی اظهار نمود : از مریدی که از خانواده معظم شهدا هم هستند و عملکرد 

قابل قبولی هم دارد، در جایی دیگر استفاده می کنیم. 

دغدغه مسکن 
بندرعباسی ها 
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مدیرعامل آبفای هرمزگان در بازدید اعضای نظام 
فنی و اجرایی سازمان برنامه و بودجه کشور تاکید کرد 

ضرورت اختصاص
 اعتبار برای احداث 

آبشیرینکن های جدید 

دادستان دیوان محاسبات کشور:

 پیشرفت طرح های 
اقتصادی هرمزگان 

مناسب نیست 

گروه خبر // در جشنواره ملی بهره وری؛ 
پروژه »کاهش میزان مصرف الکترود ۶۰۰ 
در کوره های قوس الکتریکی« به عنوان 
یکی از سه پروژه برتر کشور انتخاب شد.
  به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ با حضور 
مدیران جشــنواره ملی بهره وری، از دکتر 
عطالله معروفخانی مدیرعامل شرکت فولاد 
هرمزگان  با اهدای لوح جشنواره  تقدیر شد.

* انتقال دانش و تجربه
جــواد قراگوزلو، رئیس دفتــر فنی تولید 
فولاد هرمزگان گفت: این پروژه در راستای 
اســتراتژی شــرکت و کاهش هزینه های 
مصارف عمــده؛ تعریف و عملیاتی شــد. 
صرف نظــر از دســتاوردهای مالی که در 
پی انجام این پــروژه برای فولاد هرمزگان 
حاصل شد توفیق انتقال تجربه و ارائه دانش 
حاصل شده به سایر شرکت های تولیدکننده 
داخل کشور نیز به دست آمد. کنترل مصرف 
این کالا در قیمت تمام شده فولاد و قدرت 
رقابت شرکت های فولادی نقشی تعیین کننده 

دارد.
* اهمیت زمانی پروژه

وی گفت: همچنین با اجــرای این پروژه، 
نمونه موفقی از انتقال اســتراتژی ها به بدنه 
ســازمان تجربه شــد. اهمیت زمانی این 
پروژه از اینجا نشات می گیرد که با جهش 
یکباره قیمت الکترود و چندبرابر شدن آن؛ 
کمبود جهانی الکترود به توقف تولید برخی 
فولادسازان یا کاهش تولید آنان منجر شد 
اما فولاد هرمزگان این مقطع زمانی را بدون 
ایجاد وقفه در تولید پشت سر گذاشت. امید 
کرمی، کارشــناس فرآیند تولید و مسئول 
پروژه کاهش مصرف الکترود نیز در تشریح 
بیشــتر موضوع گفت: الکترود گرافیتی از 
جمله اقلام مصرفی استراتژیک در صنعت 

فولادســازی است و 8 تا 12 درصد قیمت 
تمام شــده محصول این صنعت را به خود 
اختصاص داده اســت. الکترود گرافیتی از 
۹۹.8 درصد کربن یا همان کک ســوزنی 
تشکیل شده است و نقش آن انتقال جریان 
الکتریســیته از بازوها به خوراک کوره از 
طریق ایجاد قوس الکتریکی اســت. تولید 
این محصول در انحصار چند کشور است. با 
انجام این پروژه 5 میلیون یورو صرفه جویی 
ارزی محقق شــده اســت . وی در تشریح 
اقدامات انجام شــده در ایــن واحد گفت: 
می توان  اقدامــات صورت گرفته  از جمله 
به کاهش زمان تخلیه تا تخلیه به واســطه 
افزایش بهــره وری تولید و کاهش توقفات، 
کنترل واکنش های فرااحتراق، بهبود شرایط 
سرباره پفکی، پایش مستمر سیستم الکترود 
ریگولیشــن و استفاده از مواد پوششی دهی 
الکترود اشاره کرد.فرشید شکرخدایی، دبیر 
جشنواره ملی بهره وری نیز درباره موفقیت 
فولاد هرمزگان اظهار داشت: در جشنواره 
یازدهم، فقط ســه شرکت، شایسته دریافت 
لوح تقدیر شناخته شــدند و شرکت فولاد 
هرمزگان یکی از آنها بود. جشــنواره ملی 
بهره وری با هدف به اشتراک گذاری تجارب 
موفق در بین مدیــران بنگاه های اقتصادی، 
مســابقه ای را مطابق استانداردهای جهانی 
پایه گذاری کرده اســت. هیئت دواران این 
جشنواره از مدیران شرکت های همان صنعت 
تشکیل شده است و عملکرد شرکت هایی که 
با استفاده از ابزارهای مدیریتی، پروژه هایی 
را با هدف ارتقا عملکرد در حوزه های ارتقا 
کاهش  کارکنان،  بهره وری  افزایش  فروش، 
ضایعات، افزایش رضایت مشتریان و … 
انجام داده باشند بررسی و بارزترین آن ها 

را انتخاب می کنند.

 درخشش فولاد هرمزگان 
در جشنواره ملی بهره وری

نیاز است شناسایی مودیان و واحدیابی جدید و مقابله با فرار مالیاتی داشته باشیم

رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور: 

هرمزگان قابلیت جهش سه برابری در      
          در 

 آگهی فروش املاک  
به صورت مزایده سازمان اموال 

و املاک ستاد

نوبت سوم

صفحه 8 را بخوانید

ادامه در همین صفحه

ادامه از تیتر یک //
   رئیس کل امورمالیاتی کشــور گفــت: هرمزگان 
ویژگی هــای منحصربفرد دارد و قطــب انرژی و 
اقتصادی و تجاری کشور است که ظرفیت متفاوتی 
دارد که هرمــزگان در درآمدهای مالیاتی می تواند 
جهش تا ســه برابری داشته باشــد و نیازمند است 
شناسایی مودیان و واحدیابی جدید و مقابله با فرار 
مالیاتی داشته باشیم. وی افزود: تراکنش بانکی سه 
هزار میلیارد تومانی در استان داریم که مودی ما نبود و 
بایستی واحدیابی سیستمی و جلوگیری از فرارمالیاتی 
داشته باشم تا جهش در وصول مالیاتی  داشته باشیم. 
وی گفت : تدابیری می اندیشیم تا در بحث انگیزشی 
برای کسانی که درشناسایی  فرار های مالیاتی نقش 
 دارند، پاداش بگیرند. وی گفت: بایستی تلاش شود 
پرونده های عملکرد وارزش افزوده همزمان به نتیجه 

برســد. وی تاکید کرد :برای توسعه استان هرمزگان 
بایســتی بیش از پیش به هرمزگان توجه شــود که 
 مالیات بر ارزش افزوده به تسریع در این توسعه کمک 
 می کند.  توزیع عوارض ارزش افزوده بین شهرداری ها و 
دهیاری ها در قانون دایمی مالیات بر ارزش افزوده  
از سه به 4درصد افزایش یافته است و این افزایش، 
در توسعه مناطق شهری و روستاها اثرگذار است. وی 
گفت: منابعی از مالیات های ارزش افزوده در بودجه 
ســال آینده برای توسعه سکونتگاه های غیررسمی 
قــرار می گیرد. وی گفت:در رویکردهای مان تاکید 
داریم ، ممیزان در تشــخیص دقت کنند تا دچار کم 
برآوردی یا بیش برآوردی نشوند. به گفته منظور در 
قانون بودجه امســال، مصوب شده است که مناطق 
آزاد مشمول قانون مالیات بر ارزش افزوده هستند. 
وی گفت : در اســتخدام های جدید سهمیه ویژه ای 

برای هرمزگان درنظر گرفته خواهد شد. وی گفت:  با 
تاکید وزیر اقتصاد برای بومی گزینی، به قابلیت های 
نیروهــای توانمند بومی اعتماد داریم و در هرمزگان 
هم با این نگاه وبا  بررسی ظرفیت های مدیریتی در 
ســطح استان، برای سرپرستی اداره کل امور مالیاتی 
هرمزگان سید حمید حسینی مقدم، رئیس دادستانی 
انتظامی مالیاتی اداره کل امورمالیاتی هرمزگان را به 
عنوان سرپرست اداره کل مالیاتی هرمزگان انتخاب 

کردیم.
*  صحبت های مدیر کل ســابق و سرپرست 

امور مالیاتی هرمزگان 
  مدیرکل سابق امور مالیاتی هرمزگان که از اول بهمن 
ماه ۹5عهده دار این مسئولیت بوده و رضایت کارکنان 
و مودیان را به همراه داشت ودر حوزه های مختلف 
توانست با عملکردش به رتبه های نخست دست یابد، 
نیز باقدردانی از همراهی کارکنان امورمالیاتی هرمزگان 
در موفقیت های کسب شده؛  گفت:  براساس ردیف 
سازمانی بایستی 546 نفر نیروی انسانی داشته باشیم 
که 172 ردیف خالی در اســتان داریم و کارکنان با 
ایثارگــری و اضافه کاری این خلاء را جبران کردند 
ونیاز است نیروی انسانی مورد نیاز استان تامین شود. 
شاکررضا مریدی افزود: از اول سال ۹6 پرونده های 
مودیان بزرگ مالیاتی که قبلا در اســتان های دیگر 
بررسی می شد را در اســتان بررسی کردیم. وی با 
اشــاره رشد درآمدهای استانی در سال های اخیر و 
حتی بیش از میزان مصوب گفت : در آمدهای استانی 
مصوب  سال ۹۹ به میزان 4300میلیارد تومان بود 
که 5هزار میلیارد تومان وصول شــد و 117درصد 
سهمیه اســتانی را محقق کردیم و باعث شد اضافه 

کار و پاداش دستگاه هایی که درآمدشان استانی بود، 
محقق شود. وی گفت:۹ماهه 1400 هم 7600میلیارد 
تومان درآمد مصوب اســتان بوده که 8400میلیارد 
تومان محقق کردیم. مریدی اظهار داشــت : در سال 
۹8، مبلغ 2۹5 میلیارد تومان،  ودر سال ۹۹هم 770 
میلیارد تومان با رشد 160 درصدی استرداد مالیات 
برارزش افزوده داشــتیم و امسال به دوهزار میلیارد 
تومان اســترداد می رســد. وی میزان توزیع ارزش 
افزوده بین شــهرداری ها و دهیاری ها را در ســال 
۹8، مبلغ 520میلیارد تومان  و ســال گذشته 650 
میلیارد تومان اعلام کرد. وی بااشاره به گرانی استان ، 
برلزوم تامین مسکن کارکنان امورمالیاتی و اختصاص 
مبلغ ویژه ای به استان وتامین نیروی مورد نیاز استان 
تاکید کرد. سرپرســت امور مالیاتی هرمزگان گفت : 
وظیفه می دانم از مریدی تشکرکنم  که زحمات ایشان 

در استان چشمگیر و مثال زدنی است و خدماتی که 
به مردم و امورمالیاتــی ارائه کردند، در یاد وخاطره 
مردم می ماند. حســینی مقدم افزود: ضمن تشکر از 
منظور که اعتماد کردند و سرپرستی را به بنده دادند که 
 البته سطح توقع از استان در سازمان بالاست؛ اظهار 
داشــت : از خداوند منان کمک مــی خواهم و از 
همکاران مساعدت می خواهم که یاریگرم باشند تا 
در راســتای موفقیت نظام مقدس جمهوری اسلامی 
گام برداریم . وی خاطرنشان کرد : تلاش برای تحقق 
خواسته های ســازمان و مردم و اخذ مالیات های 
عادلانه در راســتای بی نیازی کشور از نفت را در 
برنامه دارم. گفتنی است در این مراسم از مریدی مدیر 
کل سابق امور مالیاتی هرمزگان قدردانی و حسینی 
مقدم به عنــوان سرپرســت  اداره کل امورمالیاتی 

هرمزگان معرفی شد.

هرمزگان قابلیت جهش سه برابری در در
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رئیس کل سازمان امور مالیاتی کشور : 

آمدهای مالیاتی را دارد

آمدهای مالیاتی را دارد



رئیس سازمان بسیج حقوقدانان کشور :
 استفاده از همه ظرفیت ها و سرمایه های اجتماعی 

برای کاهش پرونده های دعاوی 
  گــروه خبــر // رئیس ســازمان بســیج حقوقدانان کشــور گفت: 
حقوق دانان بســیجی بزودی در 11 هزار پایگاه مقاومت مســاجد کشور 
مستقر می شــوند و به ارائه خدمات آموزشی و مشــاوره حقوقی رایگان 
و همچنین حل مشــکلات حقوقی و قضایی مردم می پردازند. ســهراب 
انبارکی در نشســت با مدیرکل زندان های هرمــزگان در بندرعباس افزود: 
 ایجاد شــوراهای صلح و ســازش در پایگاه های مقاومت بسیج از دیگر 
برنامه های سازمان بسیج حقوقدانان کشور است که با هدف میانجگیری و 
 داوری بین مردم راه اندازی می شود.وی بیان داشت: باید از همه ظرفیت ها و 
ســرمایه های اجتماعی برای کاهش پرونده های دعاوی و صلح و سازش 
استفاده کرد.انبارکی به ایجاد کمیته آزاد سازی زندانیان جرائم غیرعمد در بسیج 
حقوق دانان اشاره کرد و تصریح کرد: باید بسیج اقشار برای آزادی زندانیان 
جرائم غیرعمد حضوری فعال و موثر داشته باشد.مدیرکل زندان های هرمزگان 
نیز گفت: همه زندانیان واجدالشرایط با بدهی کمتر از 2میلیارد و 500 میلیون 
ریال از زندان های استان آزاد شده اند.مصطفی کیشانی اظهار داشت: از ابتدای 
امسال تاکنون با تلاش ستاددیه و مددکاران، سه مرتبه زندانیان مهریه در استان 
صفر شــده و افرادی مجدد با بدهی معوق با دستور مقام قضایی راهی زندان 
می شــوند.به گزارش ایرنا ؛ وی ادامه داد: تشکیل کمیته صلح و سازش در 
 بسیج حقوقدانان کمک بزرگی به کاهش پرونده ها و جمعیت کیفری می کند و 

زندان های استان آماده هرگونه همکاری در این خصوص است.

ضرورت تامین کالاهای اساسی مناطق سیل زده 
شهرستان بندرعباس

   گروه خبر //  معاون برنامه ریزی وتوسعه فرمانداری بندرعباس گفت: میزان 
200 تن برنج سهمیه تنظیم بازار نیز جهت تامین نیاز روستائیان در اختیار تعاون 
روستایی قرار گرفته تا بین روستائیان توزیع کند. حسین باباخانی در حاشیه بازدید 
از روستاهای سیل زده بخش شمیل  با اشاره به ضرورت تامین کالاهای اساسی 
اهالی روستاها خصوصا تامین آرد، افزود: قبل از بارندگی پیگیری لازم جهت 
تامین آرد مورد نیاز روستاها خصوصا روستاهای فاقد راه دسترسی انجام شده 
بود تا مردم روستاها کمتر دچار مشکل شوند.وی با بیان اینکه پس از بارندگی 
 نیز با توجه به آبگرفتی منازل و همچنین افزایش مصرف آرد مورد نیاز بصورت 
فوق العاده تامین شد و هیچ مشکلی دراین زمینه وجود ندارد، اظهار کرد: میزان 
200 تن برنج سهمیه تنظیم بازار نیز جهت تامین نیاز روستائیان در اختیار تعاون 
روستایی قرار گرفته تا بین روستائیان توزیع کند.باباخانی با اشاره به پیگیری 
وتشدید نظارت در زمینه تامین و توزیع کالاهای اساسی در روستاها، تصریح 
کرد: بخشداران و دهیاران نظارت لازم در این زمینه داشته باشند تا این کالاها 
به موقع تامین و در بین مردم توزیع شود.به گزارش ایسنا ؛ معاون برنامه ریزی 
و توســعه فرمانداری بندرعباس با اشاره به ضرورت ارائه خدمات نمایندگی 
ادارات در بخش ها، عنوان کرد: ادارت شهرستان هرچه سریعتر نسبت به رفع 
مشــکل نمایندگی های مستقر در بخش ها اقدام تا خللی در ارائه خدمات به 

مردم بوجود نیاید.

تشییع شهید گمنام دفاع مقدس در زندان های هرمزگان 
  گروه خبر // مراســم تشییع شهید گمنام دفاع مقدس با حضور جمعی 
از کارکنان و مددجویان در اردوگاه رودان، زندان مرکزی و کانون اصلاح و 
تربیت بندرعباس برگزار شد.به گزارش خبرنگار دریا؛  مدیر کل زندان های 
هرمزگان در این مراسم با اشاره به اینکه شهدا درس ایثار و فداکاری به همه 
ملت ایران آموختند گفت: شــهدا با غیرت دینی، جان خود را فدای ایران و 
ایرانیان کردند تا امنیت و آرامش در کشور حکم فرما باشد.مصطفی کیشانی 
افزود: جانفشانی و ایثارگری شهدا برای همیشه در تاریخ ماندگار است و باید 
این روحیه را برای اقتدار کشــور ترویج کرد.وی افزود: شهدا با اخلاص و 

ولایتمدار بودند و این رمز پیروزی در مقابل دشمنان است.

خبر

خبری
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سرمقاله

   در حال حاضر که مســتاجران و افراد بی خانمان با مشــکلات 
زیادی در بخش مسکن مواجه هستند ودر شهر مهاجرپذیر بندرعباس 
این وضعیت بحرانی تر است، ضرورت دارد متولیان حوزه مسکن برای 
برون رفت از این چالش ها چاره اندیشی کنند که متاسفانه تاکنون اقدام 
مناسبی دراین حوزه صورت نگرفته است.حتی طرح ملی جهش تولید 
مسکن که توسط دولت سیزدهم برای احداث چهارمیلیون مسکن در 
کشور اجرایی شد وثبت نام از متقاضیان بیش از سه ماه قبل آغاز شد، 
اما این نام نویسی به بندرعباس نرسید و گویا مسئولان مربوطه تصور 
کرده اند مردم بندرعباس هیچ مشکلی در این حوزه ندارند که زمینی را 
برای احداث مسکن در این شهر بندری درنظر نگرفتند و متقاضیان فقط 
می توانستند در شهرک علوی نام نویسی کنند که حدود دهها کیلومتر 
از شــهر بندرعباس فاصله دارد و درخوشبینانه ترین حالت می توان 
گفت این شهرک برای متقاضیان بندر خمیر و صنایع غرب بندرعباس و 
روستاهای اطراف مناسب است ونه برای متقاضیان و افراد فاقد مسکن 
بندرعباسی و می طلبید که ثبت نام از بندرعباسی ها با تخصیص زمین 
جهت احداث مسکن در این طرح ملی درنظرگرفته می شد. اگر بگوییم 
در غرب بندرعباس صنایع فعال هستند و در جنوب شهر هم که به دریا 
ختم می شود، اما در شمال و شــرق بندرعباس اراضی خالی وجود 
دارد که می توان در آنها طرح احداث مســکن  را اجرایی نمود. انتظار 
مــی رفت با حضور رئیس جمهور و هیئت دولت در هرمزگان به این 
 خواســته بحق متقاضیان مســکن وافراد بی خانه پاسخ مناسبی داده 
می شد و این قشر به خانه دار شدن امیدوار می شدند. عدم اجرای این 
طرح در شــهر بندرعباس باعث شده که قیمت املاک در بندرعباس 
همچنان حبابی بماندو هیچ نظارتی هم بر قیمت املاک و رهن واجاره 
وجود ندارد . بارها گزارش هایی منتشــر شده که حتی شهروندان از 
دســتگاه قضایی درخواست کرده اند به حوزه مســکن ورود کند و 
کارشناسان رسمی دادگستری قیمت گذاری مسکن را برعهده بگیرند و 
معاملات املاک با تاییدیه آنها محقق شده و انتقال سند صورت پذیرد و 
دلالان و کسانی که در حبابی کردن قیمت مسکن نقش دارند را شناسایی 
نموده و برخورد قاطع قانونی با آنها صورت گیرد. دلالانی که بدون اینکه 
ردپایی را از خود بجای بگذارنــد و مالیات و عوارضی هم پرداخت 
نمایند، اما به سودهای بادآورده دست می یابند. تاوان این وضعیت را 
مستاجرانی می دهند که سال به سال ودیعه و اجاره ها برایشان افزایش 
 می یابد. درحال حاضر بســیاری از مســتاجران دیگر توان پرداخت 
اجاره ها را هم ندارند و درآستانه آوارگی قرار دارند. جوانان بندرعباسی 
هم که امیدوار بودند در دولت سیزدهم خانه دار شوند، اما عدم ثبت نام 
از آنها در شهر بندرعباس باعث شد که از خانه دار شدن ناامید شوند و 
نیاز است در این حوزه تجدید نظر شود تا برقیمت مسکن اثرگذار باشد 
وحباب قیمت مسکن ازبین برود. از آن طرف هم بایستی با محتکران 
مسکن برخورد شود و مالیات از خانه های خالی اخذ شود تا عرضه 
مسکن افزایش یابد. انتظار می رود مسئولان استان به چالش مسکن 
ورود کنند و میزان نظارت بر قیمت مسکن و رهن واجاره افزایش یابد 
و تدابیر لازم جهت ثبت نام و احداث مســکن در بندرعباس در طرح 

   علی زارعیجهش تولید مسکن اندیشیده شود.

دغدغه مسکن بندرعباسی ها 

آب  شرکت  مدیرعامل   // خبر  گروه 
و فاضلاب هرمزگان، سرمایه گذاری 

دولت و اختصــاص اعتبار ویژه برای 
منابع  از  هرمزگان  استان  آب  تامین 

آب شیرینکن ها را حیاتی دانست.
   بــه گــزارش خبرنگار دریــا ، امین 
قصمــی در بازدید اعضــای نظام فنی و 
اجرایی ســازمان برنامه و بودجه کشور 
از آب شیرین کن یکصد هزار مترمکعبی 
بندرعباس افزود: منابع ســطحی و زیر 
سطحی اســتان هرمزگان به دلیل شرایط 
اقلیمی ناپایدار است از این رو تامین آب 
 از طریــق احداث آب شــیرین کن ها و 
نمــک زدایی آب دریا بســیار ضروری 
اســت.به گفته وی، در حال حاضر 35 
درصــد آب تولیدی هرمــزگان از منابع 
آب شیرین کن هاســت که در آینده این 

میزان به 60 درصد افزایش خواهد یافت.
مدیرعامل آبفا ادامــه داد، بیش از 230 
هزار مترمکعب آب در روز از طریق 41 
سایت آب شیرین کن تامین می شود که 
بدلیل کاهش منابع سطحی و زیر سطحی 
 نیازمند احــداث آبشــیرینکن بویژه با 
شیرین ســازی آب دریا هستیم.قصمی 
خواســتار توجه ویژه بــرای اختصاص 
اعتبار احداث آبشــیرینکن های جدید 
شد و گفت:ما به نسبت کشورهای حاشیه 
خلیج فارس سهم کمتری از شیرین سازی 
آب دریا داریم که لازم است برای تامین 
نیاز اســتان آبشــیرینکن های بیشتری 

احداث شود.
  بــه گفتــه وی، مجمــوع آب تولیدی 
کشــورهای حاشــیه خلیج فارس 28 
میلیون متر مکعب در شبانه روز است، اما 
سهم کشور ما از سایت های نمک زدایی 
600 هزار متر مکعب اســت.مدیرعامل 
آبفــا از آبشــیرینکن یکصدهــزار متر 
 مکعبی بندرعباس به عنوان اصلی ترین 
تامین کننده آب مرکز اســتان یاد کرد و 
گفت: این آبشیرینکن با سرمایه گذاری 
بخش خصوصی احداث شده و  اقدامات 
لازم برای افزایش ظرفیت این مجموعه 

نیز در دستور کار است .

مدیرعامل آبفای هرمزگان در بازدید اعضای نظام فنی و اجرایی سازمان برنامه و بودجه کشور تاکید کرد 

ضرورت اختصاص اعتبار برای احداث آبشیرینکن های جدید 

گروه خبر // رئیس کل دادگســتری هرمزگان 
برای تکمیل و افتتاح تنها سالن تیراندازی این 

استان، یک هفته مهلت تعیین کرد.
   بــه گــزارش خبرنــگار دریــا ؛ رئیــس کل 
دادگســتری هرمزگان با همراهی مدیرکل ورزش 
و جوانان استان، مدیر عامل آبفا، شهردار منطقه 4 
 بندرعباس و جمعی از مدیــران ادارات و اعضای 
هیأت های ورزشــی، ضمن بازدید سرزده از تنها 
سالن تیراندازی اســتان هرمزگان واقع در شهرک 
پیامبر اعظم )ص( بندرعباس، علل و عوامل تأخیر 
حدود دو ساله در بهره برداری از این پروژه بزرگ 
ورزشی را بررسی کرد. مجتبی قهرمانی در جریان 
این بازدید به غیر قابل قبول بودن تأخیر به وجود 

آمده در افتتاح و راه اندازی سالن تیراندازی پیامبر 
اعظم بندرعباس به دلیل مشــکلات بین سازمانی، 
عدم پیگیری و عدم نظارت، اشــاره کرد و یادآور 
شــد: با توجه بــه صرف هزینه قابــل توجهی از 
بودجــه عمومی به منظــور احداث این ســالن 
ورزشی، تســریع در روند تکمیل و بهره برداری از 
آن ضرورتی اجتناب ناپذیر اســت.وی در ادامه از 
 تعیین ضرب الاجل برای رفع موانع موجود در مسیر 
بهره بــرداری از این پــروژه ورزشــی به عنوان 
تنها ســالن تیراندازی اســتان هرمزگان خبر داد و 
اظهار داشت: در راستای دســتورالعمل نظارت و 
پیگیری حقــوق عامه، با هماهنگــی و همکاری 
بین بخشــی میان دســتگاه های متولی، طی یک 

هفته باید مشــکل آب و برق و محوطه سازی این 
سالن ورزشی از سوی شــرکت توزیع برق، آبفا و 
 شــهرداری بندرعباس مرتفع گردد و به ســرعت 
بهره برداری از آن با اختصاص تجهیزات تیراندازی 
توســط اداره کل ورزش و جوانان استان هرمزگان 

آغاز شود.
  رئیس کل دادگســتری هرمزگان همچنین، سالن 
 تیراندازی پیامبر اعظم )ص( بندرعباس را یکی از 
طرح های مهم ورزشی استان ذکر کرد و بیان داشت: 
با تکمیل این سالن استاندارد و چند منظوره علاوه 
بر بهبود سرانه ورزشی استان هرمزگان، بخش قابل 
توجهی از مشــکلات مربوط بــه کمبود امکانات 
فرهنگی و ورزشــی در شمال شهر بندرعباس نیز 

مرتفع می شــود.  وی در پایان تأکید کرد: با توجه 
به محرومیت های موجود در شهرک پیامبر اعظم، 
دستگاه های متولی باید با جدیت بیشتری خدمات 
ویــژه مربوط به حوزه فعالیت خود را به ســاکنان 
این منطقه از شــهر بندرعباس ارائه کنند و با ایجاد 
امکانــات فرهنگی، تفریحی و ورزشــی از میزان 

مشکلات و آسیب های موجود بکاهند.

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد

تعیین مهلت یک هفته ای برای تکمیل و افتتاح سالن تیراندازی  هرمزگان

گروه خبر // دادستان دیوان محاسبات کشور 
اقتصادی هرمزگان  گفت: پیشرفت طرح های 
بعلــت اختصاص قطره چکانــی بودجه اصلًا 

مناسب نیست و باید رسیدگی شود.
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ علی کامیار در نشست 
معارفه رئیس دیوان محاسبات هرمزگان افزود: در 
دولت گذشته متاســفانه به بهانه تحریم هر کسی به 
ســلیقه خود عمل می کرد و مجلس غریب می ماند.
وی با بیان اینکه چهار ماه قبل از موعد مقرر تلفیق 

بودجــه تقدیم مجلس شــد، افــزود: در این دوره 
اولین بار اســت که گزارش دیوان محاسبات مورد 
 استقبال رئیس جمهور قرار می گیرد و در این دوره 
حجت الاســلام والمسلمین رئیسی ضمن تشکر از 
دیوان محاسبات اعلام کرد دولت نسبت به اشکالات 
مطرح شده باید تلاش کند.دادستان دیوان محاسبات 
کشور گفت: مسائل اختصاصی هرمزگان دریا محور 
است و رفع مشکلات این بخش مورد توجه دیوان 

محاسبات است.

  علی کامیار افــزود: اختصاص و مصرف متمرکز 
بودجه موجب می شــود اســتان هــای دور بهره 
لازم را از بودجه نبرند.دادســتان دیوان محاسبات 
کشور گفت: سیاســت جدید این دیوان ، رسیدگی 
به تخلفات و دوری از اطاله دادرســی اســت.وی 
گفت: اعمال ســلیقه فردی در مســائل و اجرای 
قوانین از ســوی مدیران خلاف قانون است و باید 
رسیدگی شــود.مدیرکل هماهنگی استانهای دیوان 
 محاسبات کشــور هم در این مراسم گفت: یکی از 

رویکرد های دیوان محاسبات، نظارت مبتنی بر توسعه 
است. روح الله اکبری افزود: نظارت ، علاوه بر فساد 
 ســتیزی موجب کارآمدی دستگاه های اجرایی هم 
می شــود.وی گفت: بمنظور کارآمد سازی باید در 
زمینه ترک فعل و تصمیمات نادرست مدیران ورود 
کرد که حاصل آن پیشــرفت کشور ، استان و ارتقاء 
کیفیت زندگــی مردم اســت.مرادیان رئیس دیوان 
محاسبات هرمزگان هم در این مراسم گفت: مهمترین 
سیاســت، نظارت پیشگیرانه ،هدایت گر و مقتدرانه 
است و برای اســتفاده از تمام ظرفیت های قانونی 
و برقراری انضباط مالی خوب، تلاش می شــود.در 
این مراســم ابراهیم مرادیان به عنوان رئیس دیوان 
محاســبات هرمزگان معرفی و از زحمات ۹ ماهه 

سالاری، سرپرست دیوان محاسبات قدردانی شد.

پشت پرده سیاست 

همچنان که در نظر گرفتن بالاترین ســطح حفاظتی برای ایشــان در زمان   
حیات، به دلیل خطر جدی ترور ایشان توسط معاندین نظام یا بیگانگان بوده 
است. پس چرا در این حالت، با عدم پاسخ به سوالات، به جنایتکاران معاند 
نظام خدمت کنیم؟! اگر هم قبول کنیم که فوت به صورت طبیعی در اســتخر 
نهاد ریاست جمهوری اتفاق افتاده، هاشمی و خانواده اش، جزئی از حاکمیت 
بوده و هستند، خوب است به پاس خدمات ایشان با او مانند هر خدمت گزار 
انقلاب و اسلام برخورد انسانی و اسلامی و حق شناسانه داشته باشیم، وگرنه 
هیچ کس نمی خواهد فوت هاشمی را طور دیگری از واقعیت جلوه دهد، به 

امید آن روز؟!/خراسان
آغاز رسیدگی به مصادیق روشن ترک فعل در دستگاه ها

حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای در ادامه بازدید های میدانی خود از 
مراجع و مراکز قضایی، از دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 2 تهران مستقر در 
سعادت آباد به صورت از پیش اعلام نشده بازدید کرد و از نزدیک در جریان 
کم و کیف خدمت رسانی قضایی به مردم و مراجعان در این واحد قضایی قرار 
گرفــت. به گزارش میزان، اژه ای با تاکید بر این که مشــکلات موجود نباید 
کوچک ترین خللی در ارائه خدمــات مخلصانه همکاران قضایی به مردم و 
مراجعان ایجاد کند، اظهار کرد: این که به واسطه برخی مشکلات موجود اعم 
از کمبود نیروی انسانی یا پایین بودن سطح پرداختی ها که ما نیز از آن ها مطلع   
و مجدانه درصدد رفع شان هستیم، ارائه خدمات قضایی به مردم و مراجعان با 
خلل و تأخیر مواجه شود، به هیچ وجه پذیرفته نیست و مغایر با شأن و جایگاه 
والای مسئولان و کارکنان قضایی در نزد مردم است. وی با اشاره به ضرورت 
توجه بــه مقوله کیفیت در فرایند آمارگیری پرونده های قضایی تصریح کرد: 
من در دوران قضاوتم، در طول ســال به اســتثنای دیگر پرونده هایی که به 
آن ها رســیدگی می کردم، 10 پرونده اصلی نیز داشتم که بیشتر تمرکزم روی 
رسیدگی و تعیین تکلیف این پرونده ها بود؛ باید تاکید کنم بازدارندگی و آثار 
ناشــی از این پرونده ها که منتج به نتیجه می شــدند شاید به اندازه چند صد 
پرونده بود. رئیس عدلیه، مسئولان دادسرا ها را در فرایند دادرسی پرونده های 
کیفری، از اغماض های بی جهت یا سخت گیری های بی مورد، برحذر داشت 
و این امر را برای آحاد جامعه آســیب زا دانســت و گفت: اعمال اغماض یا 
سخت گیری بلاوجه در رسیدگی به پرونده ها از مصادیق ترک فعل محسوب 
می شــود که نباید اجازه داد این آســیب گریبان گیر مسئولان قضایی شود. 
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای همچنین افزود: قوه قضاییه رسیدگی 
به مصادیق روشن ترک فعل ها در دستگاه های مختلف را آغاز کرده و در حال 
رسیدگی است، اما در مواردی که بر اساس قانون جرم نبوده ولی موجب ضرر 
و زیان است، باید بررسی شود که چه آسیب ها و به چه میزانی از یک ترک فعل 
به وجود آمده اســت که این کار زمانبر است. وی ادامه داد: خود این مسئله که 
چه کسی تشخیص دهد چه خسارتی و با چه میزان از یک ترک فعل به وجود 
آمده، خیلی مهم اســت که این را باید کارشناس یا بازرس یا ضابط تشخیص 
دهد و این مسئله هم نیازمند همفکری است تا بتوانیم مسائل را احصا و در یک 

سیر قانونی منطقی رسیدگی کنیم. 

با تغییر دولت، رسیدگی به پرونده فوت مرحوم هاشمی رها شده است 
پنج ســال از درگذشــت آیت ا... هاشمی رفســنجانی می گذرد، اما هنوز هم در 
خصوص فوت او حرف و حدیث هایی  شــنیده می شــود. به تازگی نیز محسن 
هاشــمی رفســنجانی، در گفت وگویی اذعان کرد که دکتر ها گفته اند   آب در ریه 
پدرش مشــاهده نشــده و اجازه دیدن فیلم های دوربین را به آن ها نداده اند! گفت 
وگویی که بسیار جنجالی شد و واکنش های متعددی را نیز برانگیخت. حالا محسن 
هاشمی در توضیح گفت وگوی اخیرش درباره نحوه درگذشت آیت ا... هاشمی با 
انتشار یادداشتی از دلایل اظهارات جنجالی اخیرش پرده برداشته است. به گزارش 
انتخاب او دربخشی از یادداشتش می نویسد: اگرچه پیش از این نیز ارزیابی مشابه 
و پراکنده ای درباره قانع نشــدن در ارتباط با رحلت طبیعی یا غیرطبیعی آیت ا... 
هاشمی رفسنجانی داشتم و این بار ها در گفت وگو های رسانه ای منتشر شده بود، اما 
صراحت و جزئیات بیشتر این مصاحبه، باعث جلب نظر افکار عمومی شده است. 
زمانی که به دستور رئیس جمهور وقت، پرونده درگذشت آیت ا... هاشمی رفسنجانی 
در عالی ترین نهاد امنیتی کشور در دست رسیدگی بود، طبیعی است که خبرسازی و 
مواضع رسانه ای، روند رسمی پرونده را مخدوش می کرد و تحت تاثیر قرار می داد، 
اما در ماه های اخیر و با تغییر رئیس جمهور، ظاهراً رسیدگی به این پرونده رها شده 
است و دیگر ضرورتی برای صحبت نکردن در این باره وجود ندارد. نکته مهمی که 
باعث انعکاس این واگویی شده، به نظرم بیش از آن که نکات مطرح شده جذابیت 
و ارزش خبری داشته باشد، عملکرد رسانه های حاکمیتی است که افکار عمومی را 
به موضوع رحلت آیت ا... هاشمی رفسنجانی حساس کرده: وقتی عملکرد و نقاط 
عطف و کارنامه یکی از مهم ترین شخصیت های انقلاب و به تعبیر مقام معظم رهبری، 
نزدیک ترین یاران امام خمینی در دوران مبارزه، شــورای انقلاب، دوران ترورها، 
دفاع مقدس، ســازندگی و... از تاریخ رسمی کشور به طرز ناشیانه و غیرحرفه ای 
سانسور و حتی در فیلم های رســانه ملی نیز بعضاً تصاویر ایشان بریده و سانسور 
می شود، این سوال برای مردم به وجود می آید که چه حساسیت و خصومتی با هاشمی 
وجود دارد و چرا برخی حتی از پیکر بی جان او نیز احســاس خطر می کنند؟ زمانی 
که برخی چهره های سیاسی و رسانه ای که آیت ا... هاشمی را هدف هتاکی و اهانت 
قرار می دهند و با وقاحت از استخر فرح یا خودکشی دم می زنند و به ایشان تهمت و 
افترا می زنند، نه تنها مورد تذکر قرار نمی گیرند بلکه تشویق و حمایت ویژه می شوند و 
به آن ها تریبون زنده در صداوسیما داده می شود و در مقابل، حتی پاسخ کوتاه ما به 
تخریب ها و توهین ها و تهمت ها را نیز سانسور می کنند، این ابهام به وجود می آید 
که چنین حجم بزرگی از تخریب، برای سرپوش گذاشتن برچه موضوعی است؟ در 
تاریخ انقلاب اسلامی، شخصیت های فراوانی وجود داشته اند، اما کمتر چهره ای بین 
افراد زنده و درگذشته وجود دارد که این همه مورد توجه و تحلیل در افکار عمومی 
قرار گیرد و بخش بزرگی از علت تمرکز توجه مردم به آیت ا... هاشمی رفسنجانی، 
ناشی از همین تخریب های رسمی و غیررسمی است، در حالی که آیت ا...، همواره 
خود را از انقلاب می دانست و در پی دوقطبی سازی میان خود و حاکمیت نبود.... 
فرضیه مرگ طبیعی ایشــان تنها با پاسخ به ســوالات خانواده و ابهامات مدنظر 
رئیس جمهور وقت در خصوص کاستی های گزارش رسمی، اطمینان را در جامعه 
به وجود می آورد و در فرضیه مرگ غیرطبیعی یکی از گزینه های جدی، احتمال 

ترور ایشان از سوی بیگانگان یا عوامل خودسر یا ترور توسط معاندین است؛ 

حجت الاســلام والمسلمین محســنی اژه ای همچنین با اشاره به تاکیدات خود به 
دستگاه های نظارتی مبنی بر اعمال نهایت دقت در رسیدگی به گزارش های رسیده 
دربــاره افراد تصریح کرد: نباید به صرف وصول یک گزارش، مبادرت به درج آن 
در پرونده افراد کرد بلکه در این خصوص ضروری است تحقیقات کامل و جامعی 
به عمل آید تا خدایی ناکرده حقی از کسی ضایع نشود. علی القاصی مهر رئیس کل 
دادگســتری استان تهران نیز در جمع کارکنان دادسرای ناحیه عمومی و انقلاب 2 
تهران، این دادسرا را از جمله دادسرا هایی دانست که هم در رسیدگی به پرونده ها 

تأخیر ندارد و هم میزان رضایتمندی مراجعان از آن بالاست.
تازه های مطبوعات

آفتــاب یــزد - این روزنامه بــا تیتر »آغــاز فعالیت اصلاح طلبان بــا نگاه به 
اعتدالگرایان؟« نوشت: به تازگی اخباری مبنی بر دیدار های سه جانبه رئیس دولت 
اصلاحات، علی اکبر ناطق نوری و حســن روحانی به گوش می رسد. گرچه افراد 
نزدیک به رئیس دولت اصلاحات این دیدار ها را معمولی دانسته اند اما بدون شک 
نمی توان دیدار این ســه نفر را که از سران جناح های مختلف هستند، یک دیدار 

معمولی تلقی کرد.
 شرق- کیهان برزگر در گفت و گو با این روزنامه گفت: تمایل به شرق یا غرب در 
حوزه روشنفکری و سیاست گذاری کشورمان یک افسانه است و به نظرم مصرف 
سیاسی داخلی داشته و بیشتر در حوزه نخبگان و رسانه ها مطرح می شود. دولت ها 
بنا به تقاضاهای اقتصادی و محدودیت های استراتژیک سیاست های عمل گرایانه 

خود را دنبال می کنند.
 وطن امروز- این روزنامه نوشت: با این که محاسبات نشان می دهد عایدی دولت 
از اصلاح ارز ترجیحی با احتســاب قیمت دلار نیمایی حدود 24 هزار تومان و 
اختصاص 18 میلیارد دلار ارز چهار هزار و 200 تومانی حدود 360 هزار میلیارد 
تومان اســت؛ تنها 175 هزار میلیارد تومان از اصلاح ارز ترجیحی قرار است بین 
مردم در ســال آینده بازتوزیع شود. شایسته این بود که دولت سهم بیشتری را به 

مردم تخصیص دهد.
 جوان -  این روزنامه نوشــت: سران سه قوه، دادستان کل کشور و رئیس سازمان 
بازرسی کل کشور گزارش نهایی پلیس را درباره تخلف های صورت گرفته در دو 
 شرکت خودروساز که سال هاست محصولات بی کیفیت شان خسارت های جانی و 
مالی بی شماری را متوجه کشور کرده است، دریافت خواهند کرد. از سوی دیگر 
با فرار از مســئولیت وزیر صمت در جریان حادثه بهبهان، هیئت مدیره و مدیران 
عامل دو شــرکت خودروسازی تفهیم اتهام شدند و این امیدواری ایجاد شده که 
با ورود نهاد های نظارتی و قضایی آورده ای برای مردم و صنعت خودروســاز به 

همراه داشته باشد.
 آرمان ملی - محمد نوربخش کارشــناس اقتصــادی  به این روزنامه گفت: بعد 
از )توافق( برجام، نرخ تورم به 25 تا 30 درصد می رســد، براساس کاهش نرخ 
دلار بازار خودروهــای خارجی هم ابتدا کاهش قیمت را تجربه خواهند کرد اما 
سمت وســوی آینده بازار به تصمیمات دولت در این بازار و اجرای سیاست های 

اصلاح قیمت و واردات خودرو بستگی خواهد داشت.

انعکاس
خبرآنلاین نوشت: براساس منابع بین المللی )بانک جهانی( جمعیت مهاجر ایرانی 
در دنیا در سال 1۹۹0 میلادی، حدود 820 هزار نفر بوده است که این رقم در سال 
2020  میلادی به 1.8 میلیون نفر رسیده است، در واقع طی 30 سال گذشته جمعیت 
مهاجران ایرانی 2.2 برابر شده است. البته براساس منابع داخلی )دبیرخانه شورای 
عالی ایرانیان( جمعیت مهاجران ایرانی خارج از کشور هم اکنون 4.04  میلیون نفر 

برآورده شده است.
 همشهری آنلاین نوشت: رئیس اتاق مشترک بازرگانی ایران و چین گفت: مذاکراتی 
برای ســاخت شهرک صنعتی چینی ها در یک منطقه از ایران وجود دارد که توسط 
وزارت صمت در حال اجراســت، همچنین بحث هایی در حوزه معادن وجود دارد 

که آماده است و هرکدام از این موارد باید یک به یک بین دو کشور عرضه شود.
 تابناک نوشت: تشکری هاشمی، عضو شورای شهر تهران گفت: با اقدامات رئیس 
مجلس و رئیس بنیاد شهید و درخواســت از رهبر انقلاب مبنی بر شهید خواندن 
در گذشتگان آتش نشــان حادثه پلاسکو دقایقی قبل مطلع شدم که ایشان با این 
درخواست موافقت کردند. در روزهای آینده پیام و حکم رهبر معظم انقلاب اسلامی 

از سوی رئیس بنیاد شهید به خانواده این شهدا اعلان و ابلاغ می شود.
 دیده بان ایران نوشت: غلامعلی رجایی مشاور مرحوم هاشمی رفسنجانی درباره 
ماجرای آتش زدن دفتر مرحوم هاشمی رفســنجانی گفت: دو بار این اتفاق افتاده 
است. مثل این که چندین نفر از دیوار مجمع بالا رفتند و حتی فیلمش هم موجود 
است. این فرد یک بار هم بازداشت شده و اتاق منشی را که دارای تابلوهای تاریخی 
و گران قیمت دوران قاجار بود، آتش زدند. اما نکته حائز اهمیت این اســت که دو 
بار چنین اتفاقی افتاده اســت! این که چطور این افراد از این دیوارها عبور کردند و 
توانســتند سیستم امنیتی مجمع را دور بزنند، بسیار جالب است و جای سوالات و 

ابهامات فراوان دارد.
تاکید حاج علی اکبری بر تحول نهاد امامت جمعه متناسب با دوران 

حجت الاسلام  والمسلمین حاج علی اکبری رئیس شورای سیاست گذاری ائمه جمعه با 
بیان این که سه قوه مجریه، مقننه و قضاییه نیاز به کمک دارند، اظهار کرد: رهبر انقلاب 
بعد از بیانیه گام دوم، راهکار تحقق دولت اســلامی را ترسیم کردند و نگذاشتند این 
موضوع حالت نمادین پیدا کند. حاج علی اکبری با بیان این که زمینه فعالیت ائمه جمعه 
حول بیانیه گام دوم فراهم شــده است، افزود: اگر زیرساخت ها فراهم نباشد، کارها 
موسمی پیش می رود اما ما زیرساخت ها را فراهم کردیم و مورد توجه هم قرار گرفت. 
حاج علی اکبری ادامه داد: نهاد امامت جمعه باید متناسب با دوران متحول شود و این 
تحول باید از نظر محتوا و ســازمانی به روزرسانی شود و ما توانستیم بخشی از این 
مسیر را طی کنیم. وی با اشاره به ضرورت فعالیت های فرهنگی افزود: برخی اوقات 
وقتی به نتایج مقطعی می رسیم گرفتار یک  نوع بی خیالی می شویم و فکر می کنیم به 
نتیجه رسیده ایم و کار را رها می کنیم. این آفت متوجه همه فعالیت های فرهنگی در 
کشور است. وی با اشاره به این که رسیدن به مقصد ایده آل نیاز به مشورت و راهنمایی 
همگان دارد، گفت: ما پذیرای انتقادها و پیشنهادها هستیم و برای رسیدن به جایگاه 

ایده آل نهاد امامت جمعه از هیچ اقدامی دریغ نمی کنیم./ایرنا

دادستان دیوان محاسبات کشور:

 پیشرفت طرح های اقتصادی هرمزگان مناسب نیست 
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کلاس زبان
همسرم می رود کلاسِ زبان
تا شود مثل همسر دگران!

می خرد سکه بهر هر استاد 
می دهد پول بنده را بر باد

سطحِ در حال حاضرش بد نیست
تا حدودی گرامرش بد نیست!
گاه با جاریِ خودش » مَهروز «

می کند هی مکالمه در روز
اصطلاح و کنایه می داند

ترجمه می کند وَ می خواند
در مغازه، اداره یا مطّب 

خارجی حرف می زند اغلب
جای » بازی « همش! » پلی « گوید
هرچه گویم به او » اوکی « گوید
پیش من آمد و شبی بگریست
که » چرا نام من جنیفر نیست؟

کاش می شد به جای این خوشحال
بود فامیل تو: رونی، نادال «
بیخ گوشم دو ساعتی غُر زد
هی به اعصاب من تلنگر زد
خوانده از بس زبان دیگر را

رفته یادش زبان مادر را
  امیرحسین  خوش حال

***
وقت بحران سکوت می کردیم 

در خیابان سکوت می کردیم
زیرِ باران سکوت می کردیم
گرچه تهمت به ما زدند اما 
پیشِ یاران سکوت می کردیم
تا نخندد کسی به لهجه ی ما
توی تهران سکوت می کردیم

از خطاهای ضایعِ بابا!
پیشِ مامان سکوت می کردیم
هر رفیقی که عیبمان را گفت

جای کتمان سکوت می کردیم
جای توجیه مثلِ مسئولان

وقت بحران سکوت می کردیم
دردِ ما گر هزینه برَ می شد

جای درمان سکوت می کردیم
 امیرحسین  خوش حال

طنز

حسن ســیلاوی سرویس اســتان ها // 
استاندار خوزستان گفت: امیدواریم شاهد 
روزی باشــیم که گازهایی که سوخته می 
شوند به بهترین شکل در جهت سازندگی 
کشور مورد بهره برداری قرار بگیرد و شاهد 

سوزاندن این گازها در خوزستان نباشیم. 
 به گزارش خبرنگار دریا ؛ صادق خلیلیان در 
آیین عملیــات اجرایی طرح 2 هزار هکتاری 
بیابان زدایی در منطقــه صنعتی کریت کمپ 
انجام شــد، اظهار کرد: بحــث آلاینده هایی 
که در استان خوزســتان با آن مواجه هستیم، 
 به صورت یــک وظیفه بر همــگان ایجاب 
می کند که به این موضوع بپردازند تا بتوانیم ضمن 
دوری از آلاینده ها با اقدامات مفید خود، هوای 
 پاک را به ارمغان بیاوریم. وی در خصوص بحث 

آلاینــده ها و ایجاد آلودگی توســط آن ها و 
بحث مقابله با این قضیــه، افزود: باید بتوانیم 
گازهایی که سوخته می شوند را مهار کرده و 
مورد بهره برداری قرار دهیم.استاندار خوزستان 
گفت: حدود 2 ماه گذشته، این کار را با افتتاح 
یکی از پروژه هایی که در پالایشگاه بید بلند 
قرار داشــت انجام دادیم و یکی از شعله های 
 این پالایشگاه خاموش شــد و گاز آن برای 
 بهره بــرداری و تولیدات مفیــد و تزریق به 

چاه های نفت مورد اســتفاده قــرار گرفت.
خلیلیان ادامه داد: ان شالله این نهضت در استان 
خوزستان تداوم پیدا کند و شاهد روزی باشیم 
که گازهایی که ســوخته می شوند به بهترین 
شکل در جهت سازندگی کشــور مورد بهره 
برداری قرار بگیرد و شاهد سوزاندن این گازها 
در خوزستان نباشیم.وی بیان کرد: باید اقداماتی 
برای مقابله با آلاینده های مختلفی که در استان 
وجود دارد انجام شــود. بحث ریزگردها نیز 

وجود دارد که بخشی از آن منشا داخل استان 
دارد و بخشــی دیگر نیز منشا خارج استانی 
دارد.اســتاندار خوزستان گفت: آنچه که به ما 
مربوط می شــود، مهــار ریزگردها در داخل 
استان است که طبیعتا با اقداماتی که طی چند 
سال اخیر انجام شــده و امسال نیز تداوم پیدا 
کرده اســت و در آینده هم توسعه پیدا خواهد 
کرد، باید بتوانیم این ریزگردها را مهار کرده و 

فضای زندگی مردم را بهبود ببخشیم.

  خلیلیان خاطرنشــان کرد: روز هوای پاک 
به عنوان گرامیداشــت موضوعی است که در 
حقیقت حقوق عمومی ملت و حق عامه مردم 
اســت. این موضوع باید مورد توجه ویژه در 
نظام حکمرانی کشور قرار بگیرد تا به بهترین 
شکل ادا شود.وی با اشاره به با گرامی داشتن 
روز هوای پاک در این منطقه که با اقدام عملی 
کاشت نهال و اقداماتی که باعث ایجاد پوشش 
 گیاهی می شــود همراه بوده اســت، افزود: 
 انشــالله بتوانیم این اقدامــات را با هم افزایی 
 دستگاه های مختلف و حق مسئولیت شرکت ها و 
دستگاه های مختلف گسترش دهیم.استاندار 
خوزســتان گفت: بحث محیط زیست و حفظ 
محیط در ابعاد مختلف، موضوعی مهم است و 
در قانون جمهوری اسلامی نیز به عنوان یک 

حق عمومی نوشته شده است. باید توسعه ای 
دنبال شود که محیط زیست را حفظ کند و در 
 قالب توسعه ای پایدار، منابعی که به دست ما 
می رســد را باید ضمن بهره برداری از آن، به 

بهترین شکل به نسل بعد منتقل کنیم.

حسن ســیلاوی سرویس اســتان ها // رئیس 
ســازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور 
با اشــاره به عملیات آبخیــزداری گفت: با کار 
آبخیزداری، متوسط فرســایش آبی کشور که 
سالانه بیش از ۱۶ تن در هکتار است، را می توان 

به میزان ۹ تن کاهش داد. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ مســعود منصور در آیین 
عملیات اجرایی طــرح 2 هزار هکتاری بیابان زدایی 
کــه در منطقه صنعتی کریت کمپ انجام شــد، اظهار 
 کرد: کشــور خشک و نیمه خشــک ما، مشکلات 
 عدیده ای در زمینه فرونشست، فرسایش، رسوب و تخلیه 
آبخوان ها و دیگر مسائل دارد، نیازمند نهضتی همگانی 
برای حفظ آب، خاک و پوشش گیاهی دارد. همه باید 
در این راستا پای کار بیایند تا مشکلات، حل شوند.
وی افزود: ســازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور 
کــه متولی مدیریت بیش از 83 درصد از عرصه های 
کشور است، بیشترین وظیفه را در راستای حفظ این 
منابع دارد. با کار آبخیزداری، متوســط فرسایش آبی 
کشور که ســالانه بیش از 16 تن در هکتار است، را 
مــی توان به میزان ۹ تن کاهش داد.رئیس ســازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور با اشاره به اینکه 
با کار آبخیــزداری حدود 70 درصد از خســارات 
ســیل ها کاهش می یابد، گفت: بیش از 450 شــهر 
و 8 هــزار روســتا و آبادی در معرض ســیلاب ها 
هســتند؛ یعنی از 125 میلیون هکتار عرصه کشــور 
 که نیازمند آبخیزداری اســت، 25 میلیون هکتار آن، 
پهنه های سیل خیز بحرانی در کشور هستند.منصور 
بیان کرد: در 30 سال اخیر، بیش از 7 هزار سیلاب را 
در کشور داشته ایم و هر سیلاب به طور متوسط، 40 
میلیارد تومان خسارت را در بر دارد. رویکرد کشور 
با مساعدت دولت و مجلس، باید به سمت پیشگیری 
در این خصوص برود.وی افزود: اگر نهضت هایی که 
بعد از وقوع ســیل به وجود می آید، بخشی از آن ها 
مانند مدیریت روان آب هــا و اقدامات بیومکانیک 
در قبل از وقوع ســیل ها انجام شود، به کاهش میزان 
خســارات ســیل کمک خواهد کرد.رئیس سازمان 

جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشورگفت: 40 هزار و 
400 رشته قنات در سطح کشور وجود دارد که حدود 
55 تا 60 درصد آن ها به ســمت کم آبی و خشکی 
می رود که بــا اقدامات آبخیزداری حــدود ۹ هزار 
و 800 قنــات در معرض پر آبی قرار گرفتند.منصور 
خاطرنشان کرد: یکی دیگر از مشکلات، در رابطه با 
بحث ریزگردها و عرصه های بیابانی است که بخشی 
از آن نیز در استان خوزستان قرار دارد. بیش از 700 
خیر آبخیزدار در ســطح کشور وجود دارد که تاکنون 
بیش از 250 هزار هکتــار آبخیزداری انجام داده اند.

وی افزود: حدود 2 هزار تشکل مردمی از سال گذشته 
به وجود آمده که این تشــکل ها در عرصه آمده اند 
و کار منابــع طبیعی انجام می دهند.رئیس ســازمان 
جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور گفت: 150 هزار 
همیار طبیعت در سامانه های ما ثبت نام کرده اند که 
 در هنگام حریق در جنگل ها و دیگر مســائل، بسیج
می شــوند.منصور ادامــه داد: از جمله مصادیق بارز 
مسئولیت های اجتماعی این است که صاحبان صنایع 
و صنعت نیز در کنار ما برای رفع مشکل آلودگی های 
زیست محیطی، حفظ خاک و جلوگیری از ریزگردها 
 کمک می کنند.وی گفت: امیدوار هســتم که این اقدام 
بیابان زدایی که توسط شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب 
انجام شده است، گسترش پیدا کند و ما نیز در سازمان، 
با تقویت منابع اعتباری استان در زمینه آبخیزداری و 
مبارزه با بیابان زدایی کمک می کنیم تا استان خوزستان 
که دین خود را به خوبی در دوران دفاع مقدس ادا کرده 
اســت ما هم به این استان دین خود را ادا کنیم.رئیس 
 سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری کشور بیان کرد: در 
بارندگــی های نیمه دی ماه، حــدود 4 هزار و ۹68 
میلیون مترمکعب آب در 8 استان جاری شد که یکی 
از آن ها نیز خوزستان بود. با اقدامات آبخیزداری در 
این مناطق توانستیم یک هزار و ۹80 میلیون مترمکعب 
از این آب ها را مدیریت کنیم. از این میزان آب حدود 
300 میلیون متر مکعب در استان خوزستان بوده است 
و امیدوارم گسترش فعالیت های آبخیزداری به مطلوب 

تر شدن شرایط در استان کمک کند.

رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری عنوان کرد

کاهش فرسایش آبی کشور با آبخیزداری
  

مهران سلطانی نژاد سرویس استان ها // استاندار 
بوشهر گفت: در راستای توسعه طرح های پرورش 
میگو در اراضی ساحلی اســتان بوشهر خانواده 
ایثارگران، مددجویان کمیته امداد و بهزیســتی 

سهام دار مزارع پرورش میگو می شوند. 
  بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ احمــد محمدی زاده  در 
نشست با فرزندان شهدا و خانواده ایثارگران استانداری 
و فرمانداری ها اظهار داشــت: خانواده معظم شهدا در 
ترویج فرهنــگ ایثار و جهاد و دفــاع از ارزش های 
حکومت اسلامی رسالت و وظیفه مهمی دارند.ایثارگران 
و خانواده معظم شــهدا مورد تکریم همه آحاد جامعه 
قرار دارند و بــه لطف خدا از جایگاه ممتاز برخوردار 
هستند.وی، جایگاه شــهدای گرانقدر را نزد ایزد منان 
مورد اشــاره قرار داد و گفت: خداوند متعال در قرآن 
کریم، شهدا را زنده و جاوید و از جایگاه والا بیان کرده 
است.استاندار بوشهر، اقتدار و صلابت جمهوری اسلامی 
را مدیون رشادت ها و جانفشانی شهدای گرانقدر دانست 
و تصریح کرد: محمدی زاده با بیان اینکه خانواده شهدا 

و ایثارگران شــاخص و معیار در بخش های مختلف 
انقلاب اسلامی محسوب می شــوند خاطر نشان کرد: 
خانواده شــهدا از جمله فرزندان آنان در افکار، عمل، 
اخلاق، مسئولیت پذیری باید ادامه دهنده راه شهدا باشند.

وی فرزندان شهدا را سرباز و مطیع رهبر معظم انقلاب 
اسلامی دانست و تأکید کرد: فرزندان شهدا نباید عضو 
هیچ گروه سیاســی باشند بلکه باید با فرهنگ انقلابی 
و جهادی گوش به فرمان رهبر معظم انقلاب باشــند.

اســتاندار بوشهر اضافه کرد: شهدا در این مسیر با خدا 
معامله و بیشترین هزینه به نظام انقلاب اسلامی پرداخت 
کرده اند چون تمام هستی برای دفاع از انقلاب اسلامی 
فدا کرده اند و فرزندان شــهدا به عنوان پرچم دار آنان، 
بهترین انسان های سرزمین اسلامی هستند.محمدی زاده 
وصیت شــهدا را مورد اشــاره قرار داد و بیان کرد: با 
بررسی وصیتنامه شــهید در کنگره سرداران و 2 هزار 
شــهید استان بوشهر بیشترین موارد عنوان شده در این 
وصیتنامه ها، دفاع از نظام و ارزش های اســلامی و در 
کنار امام )ره( بودن اســت.وی یکی از مأموریت های 

پیشکسوتان جهاد و شــهادت را دفاع از نظام، انقلاب 
و ولایت فقیه دانست و تصریح کرد: دفاع از ولایت و 
نظام اسلامی یک تکلیف همگانی است که در این راستا 
خانواده شهدا و پیشکسوتان جهاد و ایثار رسالت مهم و 
سنگینی بر عهده دارند.استاندار بوشهر باتأکید بر توجه 
به مطالبات فرزندان شــهدا و خانواده ایثارگران افزود: 
برای خدمات رسانی ایثارگران به مردم باید توجه ویژه 
به مسئولیت پذیری آنان در دستگاه های اجرایی شود.
محمدی زاده، توجه به معیشــت مردم ساحل نشین در 
بخش های مختلف را مورد اشــاره قــرار داد و افزود: 
در راستای توسعه طرح های پرورش میگو در اراضی 
ساحلی استان بوشــهر خانواده ایثارگران، مددجویان 
کمیته امداد و بهزیســتی سهام دار مزارع پرورش میگو 
می شود.اســتاندار بوشــهر اقتدار و صلابت جمهوری 
اســلامی را مدیون رشــادت ها و جانفشانی شهدای 
گرانقدر دانست و گفت: خانواده معظم شهدا در ترویج 
فرهنگ ایثار و جهــاد و دفاع از ارزش های حکومت 

اسلامی رسالت و وظیفه مهمی دارند.

استاندار بوشهر:

خانواده ایثارگران و مددجویان سهام دار مزارع پرورش میگو می شوند

 آرزو توکلی سرویس استان ها // رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به پیگیری یک ماه قبل کمیسیون اقتصادی مجلس در خصوص جلوگیری از 
افزایش غیر عادلانه میزان مالیات استان کرمان اظهار کرد: این آینده سئوال مصوب 
کمیسیون اقتصادی مجلس از وزیر اقتصاد در صحن علنی مجلس خوانده می شود. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر محمدرضا پورابراهیمی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: از 
یک ماه قبل موضوع افزایش غیر عادلانه میزان مالیات استان کرمان در دستور کار کمیسیون 
اقتصادی قرار گرفت و در نشســت با رئیس سازمان برنامه و بودجه وزیر اقتصاد و رئیس 
سازمان امور مالیاتی کشور با حضور استاندار کرمان این موضوع مطرح شد و مورد گلایه 
شدید قرار گرفت.پورابراهیمی با اشاره اینکه افزایش میزان مالیات استان کرمان به یکباره 
با رشد 128 درصدی افزایش پیدا کرده است افزود: این افزایش میزان مالیاتی استان کرمان 

غیر کارشناســی و غیر قابل قبول است این موضوع  باعث فشار زیاد مالیاتی به اصناف، 
تولیدکنندگان و صنایع اســتان کرمان می شود که باید هر چه سریعتر اصلاح شود . وی با 
اشاره به تشکیل صندوق های توسعه استانی و اختصاص مازاد درآمد مالیاتی به آن افزود: 
با افزایش غیر عادلانه میزان  مالیات اســتان کرمان  عملا اضافه درآمد مالیاتی برای استان 
ایجاد نمی شود و این موضوع غیر قابل قبول است . پورابراهیمی با اشاره به مکاتبه با رئیس 
جمهور در خصوص افزایش غیر عادلانه درآمد مالیاتی استان کرمان افزود: همزمان با طرح 
سوال از وزیر اقتصاد در هفته آینده در صحن علنی مجلس مبنی بر افزایش میزان مالیات 
اســتان کرمان این موضوع از طریق رئیس جمهور در حال پیگری است که خبرها حاکی 
از اصلاح ارقام مندرج در لایحه بودجه ســال 1401 برای مالیات استان کرمان متناسب با 

میانگین افزایش درآمدهای مالیاتی کشور می باشد.

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی خبر داد

سئوال از وزیر اقتصاد در خصوص افزایش ناعادلانه مالیات کرمان

آگهي دعوت مجمع عادی بطور فوق العاده 

به اطلاع کليه صاحبان سهام شرکت صندوق حمايت از توسعه بخش کشاورزی استان هرمزگان 
)سهامی خاص( مي رساند که جلسه مجمع عادی بطور فوق العاده شرکت مذکور راس ساعت10 صبح 
روز سه شنبه مورخ 1400/11/12 در محل شهرستان بندرعباس بلوار رسالت شمالی فلکه صادقيه 
خيابان کشاورز نبش کوچه کشاورز 5 ساختمان صندوق حمايت از توسعه بخش کشاورزی استان 

هرمزگان برگزارمي گردد .
بدينوسيله از کليه سهامداران و نمايندگان قانونی صاحبان سهام دعوت بعمل می آيد تا با در دست 
داشتن معرفينامه از تشکل خود و افراد حقيقی با دردست داشتن کارت شناسايی معتبر در روز و ساعت 

مقرر در محل مذکور حضور بهم رسانند .
الف( دستورات جلسه مجمع عمومی بطور فوق العاده : )راس ساعت 10( 

1( بررسی ، تصويب و اجرای تامين نهاده های خوراک دام و طيور از طريق صندوق در راستای طرح 
اصلاح و کارآمدسازی نظام يارانه ای در وزارت جهاد کشاورزی

شرکت صندوق حمايت از توسعه بخش کشاورزی استان هرمزگان )سهامي خاص(ثبت شده به شماره 9834  شناسه ملی10862069304

رئیس هیئت مدیره

استاندار خوزستان تاکید کرد

مهار و بهره  برداری از گازهای که سوخته می شوند

علیرضا حائری زاده ســرویس استان ها // استاندار یزد 
گفت: با توجه به اینکه بخش زیادی از جمعیت اســتان 
در شهر یزد سکونت دارند لازم است با تشکیل جلساتی 
منظم که در صحن علنی شورای اسلامی شهر یزد خواهد 
بود با حضور مدیران مرتبط معضلات این شهر به صورت 

ویژه پیگیری شود. 
   به گزارش خبرنــگار دریا ، مهران فاطمی در جمع اعضای 
شورای شهر یزد افزود: با توجه به اینکه شهر میراث جهانی یزد 
وضعیتی ویژه تر نسبت به دیگر مناطق استان دارد لذا فرماندار 
شهرستان و شهردار یزد به عضویت جلسات شورای معاونان 
اســتاندار منصوب شدند تا معضلات این شهر به صورت ویژه 
پیگیری و رفع شــود.وی ادامه داد: خوشبختانه تعامل بسیار 
خوبی که توسط اعضای شورا و شهردار با بدنه اجرایی استان 
وجود دارد برای پیشبرد اهداف و کمک به یکدیگر باید نسبت 
به تقویت این نقاط اقدام شود.استاندار یزد اظهار داشت: نقاط 

قوت و مزیت های شهر یزد مخصوصا گردشگری با رعایت 
پیوست های فرهنگی و همچنین رویکرد علمی و کارشناسی 
در تصمیم گیری ها و بیان مطالبات مردم در تریبون شورا بدون 
هیچ گونه ملاحظه ای از دیگر فعالیت های این شورا باید قرار 
گیرد.فاطمی ضمن تشکر از دوره های مختلف شورای اسلامی 
شهر یزد که همه برای آن زحمت کشیدند گفت: شورای انقلابی 
ششمین دوره شــهر باید به گونه ای عمل کند که در تراز یزد 
دارالعباده باشد و لذا انتظار بیشــتری از این شورا وجود دارد.

استاندار یزد گفت: در مورد دغدغه ها و درخواست هایی که در 
این جلسه مطرح شد نیز ان شاءالله با تشکیل جلساتی در محل 
همین شــورا و با حضور مدیران مرتبط و با طرح موضوعات 
مشخص و مورد به مورد نسبت به بررسی و رفع این مشکلات 
با حضور شخص استاندار اقدام خواهد شد.همچنین غلامحسین 
دشــتی، رییس شورای اسلامی شهر یزد در این نشست گفت: 
صیانت از فرهنگ دینی و انقلابی شــهر یزد باید در اولویت 
فعالیت های ما باشد، دغدغه آب و محیط زیست و فضای سبز 
از مسائل مهم دیگر است و تغییر رویکردها در توسعه صنعتی 
و توجه به صنعت پاک و همچنین تعیین محدوده شــهر برای 
جلوگیری از رشــد بی رویه برخی از اقدامات در دستور کار 
این شــورا خواهد بود و امیدواریم برنامه جامع استان در افق 
20 ساله تدوین شده تا وظایف  همه دستگاه ها مشخص شود.

مرتضی شایق، عضو شورای اسلامی شهر هم در این نشست 
گفت: پروژه هایی مثل میدان میوه و تره بار و همچنین کشتارگاه 
 صنعتی از گذشــته با پول مردم ساخته شــده که متاسفانه در 
سال های گذشته نسبت به احداث کشتارگاه صنعتی در مهریز 

و میدان میوه و تره بار در شاهدیه اقدام شد که اکنون هر دو این 
اماکن با ضرر دهی شهرداری مواجه است لذا درخواست داریم 
نسبت به تعیین تکلیف آنها اقدام و از هدر رفتن سرمایه مردم 
در شهرداری یزد جلوگیری شود.همچنین محمدمهدی نیکونژاد، 
عضو شورای اسلامی شهر یزد در این نشست اظهار داشت: باید 
نسبت به درآمدهای پایدار شهری و مشارکت بخش خصوصی 
در فعالیت های عمرانی برنامه ریزی بیشتری صورت گیرد که از 
استاندار محترم درخواست داریم در این زمینه با تفویض اختیار 
لازم و همچنین دســتور به ارگان ها جهت همکاری بیشتر با 
شهرداری اقدامات لازم را مبذول نمایند.عزیزالله سیفی، نایب 
رئیس شورای اسلامی شهر یزد نیز در این نشست گفت: شهر 
موجود زنده است و اگر نسبت به اصلاح معابر شهری و همچنین 
تکمیل شریان های حیاتی شهر اقدامی صورت نگیرد قطعا در 
آینده با مشکلات زیادی مواجه خواهیم بود و چندین پروژه به 
دلیل عدم همکاری ارگان ها بلاتکلیف مانده و برای آسفالت 
معابر در سطح شهر نیز نیاز به حمایت استانداری داریم تا در 
مورد اختصاص قیر وآسفالت در این زمینه مساعدت صورت 
گیرد. همچنین فاطمه زارع بیدکی، دیگر عضو شورای اسلامی 
شهر یزد در این نشست گفت: مدیریت فرهنگی باید با راهنمایی 
و اقدام قانونی همراه باشد و متاسفانه وضعیت فرهنگی بسیار 

نگران کننده است؛ همچنین نسبت به کاهش خطرات زیست 
محیطی و کاهش آلایندگی ها اقدام بیشتری باید صورت گیرد.
مجید تجملیان، دیگر عضو شــورای اسلامی شهر یزد در این 
نشست اظهار داشت: حمل و نقل درون شهری و معضل پساب 
از عمده مشکلات شهرداری یزد است و اکنون به ازای هر نفر 
در حمل و نقل شهری بیش از 10هزار تومان توسط شهرداری 
هزینه می شود همچنین متاسفانه پساب شهر یزد همراه با پساب 
صنعتی خطرناک در تالاب رها می شود که ضررهای زیادی 
 را خواهد داشــت و همین پســاب نیز به خارج از یزد منتقل 
می شود و در خواســت داریم سهمیه ای بابت آبیاری فضای 
سبز شهری و بازگشت پساب به سفره های زیرزمینی شهر اقدام 
شود.فخرالسادات خامسی، عضو شورای اسلامی شهر یزد در 
این نشست گفت: متاسفانه مدیریت واحد شهری وجود ندارد، 
در حالی که در همه مشکلات نگاه مردم به شهرداری است و 
همین باعث عدم رضایت شهروندان می شود.همچنین بی بی 
فاطمه حقیرالسادات، عضو دیگر شورای اسلامی شهر یزد در 
این نشســت گفت: عنوان های زیادی که همچون شهر میراث 
جهانی برای یزد کســب شده به دلیل زندگی مردم و همچنین 
زنده بودن بافت تاریخی است در حالی که متاسفانه الان صدور 
مجوزهای بوم گردی و هتل به صورت بی رویه باعث تخلیه 

مناطق مسکونی شده و بسیاری از آنها مخروبه و مورد سکونت 
اتباع خارجی قرار می گیرد .دیگر عضو شورای اسلامی شهر یزد 
 در این نشســت گفت: یزد همواره به عنوان الگویی برای دیگر 
اســتان ها مطرح بوده و چرا باید در طرحی مثل مسکن ملی 
و ایجاد قوطی کبریــت 60 و 70 متری هیچ گونه حرفی برای 
زدن نداشته باشیم .محمدباقر پارساییان افزود: ریل راه آهن که 
در داخل شــهر قرار دارد و قرار بود جابجا شــود هیچ اقدامی 
نشــد و در مورد شــرکت نفت نیز مقرر بــود این محل منتقل 
 شــود اما درخواســت ایجاد لوله جدید را دارند و اگر نجابت 
یزدی ها باعث ســکوت در برابر این موارد شــود درآینده ای 
نزدیک وضعیت آلایندگی الان اردکان و میبد را در یزد خواهیم 
داشت.وی ادامه داد: رودخانه مرکزی یزد با توجه به اینکه سیل 
خیز بوده و دارای مســیری از داخل شهر بوده، متاسفانه بخشی 
از آن فروخته شــده و اگر خدای نکرده با سیل مواجه شویم با 
وضعیت خطرناکی مواجه خواهیم بود چون سیل مسیر خود را 
طی خواهد کرد و لذا درخواســت داریم مسیل رودخانه یزد که 
بخشــی از آن آزادسازی و اقدام شده در دستور کار قرار گرفته 
و ادامه یابد.همچنین رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی 
 شهر یزد در این نشست اظهار داشــت: بخش زیادی از بدهی 
ارگان ها و نهادهای دولتی به شهرداری یزد پرداخت نشده است 
به عنوان مثال بیش از 80 میلیاردتومان سهم شهرداری از جرائم 
رانندگی داده نشــده که با محاسبه تورم و به نرخ اکنون بیش از 
400 میلیاردتومان خواهد بود. حجت الاسلام سید ناصر حیدری 
ادامه داد: برخی ادارات دولتی فکر می کنند بدهی شــهردای از 
این جیب به آن جیب اســت و پول دولتی اســت در حالی که 

این پول مردم اســت متاسفانه اکنون شهرداری حتی از آسفالت 
معابر که ســاده ترین کارها است، عاجز شده و تقاضای دستور 
استاندار برای اســتیفای حق قانونی مردمی است.وی ادامه داد: 
در مورد پاسگاه، اتباع خارجی، معضلات مواد مخدر، روشنایی 
معابر، فاضلاب شــهری، و دیگر موارد بارها با ارگان ها جلسه 
 داشــتیم ولی هیچ اتفاقی نیفتاد و مخصوصا در حاشیه شهر اگر 
ارگان های محلی به کمک شواری شهر و شهرداری نیایند وضعیت 
بدتر خواهد شــد همچنین حال و روز فرهنگ خوب نیست و 
تقاضا داریم در زمینه بودجه های فرهنگی مســاعدت بیشتری 
صورت گیرد.همچنین سید محمد رستگاری، فرماندار یزد در این 
نشست گفت: به جهت رفع مشکلات و همچنین معضلاتی که  در 
شهر یزد وجود دارد، نشست های متعددی همراه با بازدیدهای 
زیادی با حضور دســتگاه های مرتبط و مجموعه شــهرداری 
و شــورای شهر یزد انجام شــده و مواردی همچون ساماندهی 
مجموعه امیرچقماق، بدنه ســازی محور تاریخی ، محور بازار 
سنتی، ساماندهی مسیل شهر یزد، ساماندهی اتباع بیگانه، طرح 
جامع ترافیک، طرح مجموعه فرهنگی مذهبی مسجد ملااسماعیل 
و محیط پیرامون، از مهمترین اقداماتی است  که در حال پیگیری 
است .ابوالقاسم محی الدینی، شهردار یزد در این نشست اظهار 
داشت: امیدواریم با تصویب طرح جامع شهری و هماهنگی که 
بین دستگاه های اجریی به وجود خواهد آمد شاهد حذف موازی 
کاری ها و همچنین عدم هماهنگی ها در امور شهری باشیم و 
در نهایت همه ثمرات این هماهنگی و یک دست شدن مدیریت 
شهری به مردم خواهد رسید و متاسفانه برخی ناهنماهنگی ها در 

محیط شهری باعث نارضایتی مردم است . 

استانداریزد :

 معضلات شهر یزد به صورت ویژه پیگیری شود

2040/م/الف

با احترام ، بدینوسیله به اطلاع می رساند اداره اوقاف و امور خیریه شهرستان میناب در نظر 

دارد تعدادی از رقبات تجاری به شرح زیر از طریق برگزاری مزایده به اجاره واگذار نماید .

 متقاضیان جهت اطلاعات بیشتر به واحد اجارات این اداره مراجعه نمایید .

ا- یکباب مغازه با کد 2۰۰۰8۶443۰۰۰۰2 به متراژ 43/2 متر مربع جنب آستانه حضرت ابالفضل احمد آباد

۲- یکباب مغازه با کد 2۰۰۰8۶443۰۰۰۰3 به مترا 45/۶۶ متر مربع جنب آستانه حضرت ابالفضل احمد آباد

3- یکباب مغازه با کد 2۰۰۰8۶443۰۰۰۰4 به متراژ 44/3۶ متر مربع جنب آستانه حضرت ابالفضل احمد آباد

۴- یکباب مغازه با کد 2۰۰۰8۶443۰۰۰۰۷ به متراژ 42/31 متر مربع جنب آستانه حضرت ابالفضل احمد آباد

۵- یکباب مغازه با کد 2۰11۰84۷1۰۰۰31 به متراژ 39/18 متر مربع واقع در بلوار وثوق 

6- یکباب مغازه با کد 2۰11۰84۷1۰۰۰29 به متراژ 31/51 متر مربع واقع در بلوار وثوق

 ۷- یکباب مغازه با کد 2۰11۰84۷1۰۰۰28 به متراژ ۶4/۷5  متر مربع واقع در بلوار ولیعصر

۸- یکباب مغازه با کد 2۰11۰84۷1۰۰۰2۷ به متراژ ۶4/۷5 متر مربع واقع در بلوار ولیعصر

آگهی مزایده
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فرهنگ  و هنر

»لایه های دروغ«؛ تنها فیلم اکشن جشنواره فجر 
  ســرویس فرهنگی // »لایه های دروغ«نخستین تجربه کارگردانی رامین 
ســهراب در ایران است. رامین سهراب کارگردان سینما گفت: فیلم »لایه های 
دروغ« اولین پروژه مشترک بین ایران و فنلاند و در سطح بین المللی است.این 
فیلم که یکی از آثار راه یافته به چهلمین جشــنواره فجر است، علاوه بر ایران 
در خارج از کشور هم به نمایش در می آید.به گفته کارگردان، بخش اول فیلم 
»لایه های دروغ« سه سال پیش فیلمبرداری شده است. بعد از ضبط بخشی از 
فیلمبرداری در فنلاند و ایران، سهراب سر صحنه فیلمبرداری دچار شکستگی 
شدید از ناحیه پا شــد و در نهایت ساخت فیلم امسال به پایان رسید.این اثر 
سینمایی، درباره قهرمان آتش نشان ایرانی است که دچار مشکلاتی در زندگی 
خود می شود؛ رامین ســهراب خود نقش آتش نشان را در این فیلم بازی می 
کند.»لایه های دروغ« اولین تجربه حضور سهراب در جشنواره فیلم فجر است. 
سهراب که بیشتر در آمریکا و فنلاند به عنوان کارگردان، بازیگر و بدلکار فعالیت 
داشته، می گوید: لایه های دروغ تنها فیلم اکشن در جشنواره فجر امسال است 
و امیدوار است مخاطبان و منتقدان با دید باز آن را بنگرند.نویسندگی فیلمنامه 
این اثر سینمایی را رامین ســهراب و Christopher Larsen بر عهده 
داشتند.»لایه های دروغ« نخستین تجربه کارگردانی رامین سهراب در ایران است 
و علاوه بر خود او، جسیکا ولف، نادر فلاح، کامران تفتی، مجید سعیدی، ارسلان 

قاسمی، ونوس کانلی، میلاد میرزایی و… جلوی دوربین رفته اند.

»خاطره باز« با صدای غلامرضا صنعتگر رونمایی شد 
  ســرویس فرهنگی // آلبوم »خاطره باز« جدیدترین اثر غلامرضا صنعتگر 
در حوزه هنری رونمایی شد.  محمد مهدی دادمان، رئیس حوزه هنری در ابتدای 
رونمایی از آلبوم خاطره باز اثر غلامرضا صنعتگر گفت که آثار صنعتگر دوست 
داشــتنی و سرشار از خاطرات خوب هستند.به گفته میلاد عرفانپور، ترانه سرا و 
مدیر موسیقی حوزه هنری ماجرای آلبوم خاطره باز از سال ۹8 و گفتگو های رو 
در رو با رضا صنعتگر شروع شد که در نهایت با محوریت عشق، حکمت و امید 
روانه بازار شد.غلامرضا صنعتگر مدت زمان تولید این آلبوم را حدود یک سال و 
نیم عنوان کرد که ترانه های آن توسط 8 ترانه سرا سروده شده است.به گفته محمد 
مهدی سیار، صنعتگر در کنار لطافت صدا و نجابت، شجاعت ابراز اعتقادات خود 
 را پیدا کرده اســت.در پایان آلبوم »خاطره باز« با حضور دکتر چراغعلی، میلاد
عرفان پور، محمدمهدی سیار و جمعی از آهنگسازان و ترانه سرا ها در تالار سوره 

حوزه هنری رونمایی شد و صنعتگر یکی از قطعات این آلبوم را زنده اجرا کرد. 

راوی کتاب »عصرهای کریسکان« به همرزمان شهیدش پیوست
  ســرویس فرهنگی // امیر سعیدزاده )سعید سردشــتی( راوی کتاب 
»عصرهای کریســکان« به علت جراحات شیمیایی ریه به شهادت رسید. 
امیر ســعیدزاده )سعید سردشــتی( راوی کتاب »عصرهای کریسکان« به 
علت جراحات شیمیایی ریه در بیمارستان ساسان تهران به شهادت رسید 
و به همرزمان شهیدش پیوســت.کتاب »عصرهای کریسکان«، خاطرات 
آقای امیر سعیدزاده )سعید سردشتی( از فعالیت های دوران پیش از انقلاب 
و مجاهدت هــای دفاع مقدس تا رنج های اســارت در زندان های کومله و 
دموکرات بوده که هجدهم اسفندماه سال گذشته با حضور فرمانده کل سپاه 
پاسداران، جمع محدودی از پیشکسوتان جهاد و مقاومت و فعالان حوزه ی 
ادبیات و هنر دفاع مقدس و مسئولان استانی از تقریظ حضرت آیت الله العظمی 

خامنه ای رهبر معظم انقلاب اسلامی بر این کتاب در سنندج رونمایی شد.

خبر

تبعات کم  اکســپوی دبی   // سرویس فرهنگی 
نداشت از برکنار مدیرعامل شرکت نمایشگاه های 
بین المللی ایران و مسئول پایون ایران در اکسپو 
تا ابتلای وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی به کرونا بعد 

از حضور در اکسپو. 
  اما تردید و ســوال به جا مانده از چگونگی حضور 
کشــورمان در این اکســپو از هر چیز دیگری اهمیت 
بیشــتری دارد؛ آیا آنچه در پاویون ایران ارائه شده، 
آبروی کشــورمان را بــه خطر انداخته یــا فقط در 
راستای اهداف و سیاست های اکسپو نبوده است؟! آیا 
ظاهر زیبا و جذاب پایون ایــران، عرضه گز و گلیم 
و... را پوشــش می دهد یا لازم است حضورمان  در 

رویدادهای جهانی، برنامه ریزی شده و موثر باشد؟
اهمیت اکســپوی دبی و حضور ایران در این رویداد 
از این بابت اســت که این اکســپو یکی از مهمترین 
نمایشگاه های جهان اســت که با حضور 1۹1 کشور 
برگزار می شود و قدمتی 170 ساله دارد. ضمن اینکه 
اکسپوی امســال از ۹ مهر ماه یا اول اکتبر آغاز شده 
و تا 21 فرودین ســال آینده در کشور امارات برقرار 

خواهد بود.
 * ماجرا چیست؟

  پاویون ایران در اکسپوی دبی در کنار پاویون فرانسه، 
مکزیک و پرو قــرار دارد. فضای آن را گویا با الهام 
از داســتان های هزار و یک شــب طراحی کرده اند 
و مســئولیت طراحی آن را شــرکت نمایشگاه های 
بین المللی ایران برعهده داشته که زیر مجموعه وزارت 
صنعت معدن و تجارت اســت.مدیرعامل شــرکت  
نمایشگاه های بین المللی ایران و مسئول پاویون ایران 
در اکسپوی دوبی حسن زمانی بود که بعد از نقدهای 
وارد شده به پاویون ایران از سوی وزیر صمت برکنار 
شد و هومن رازدار به جای او منصوب شده اما اکسپو 
همچنان ادامه دارد و شرکت کنندگان در این نمایشگاه 
بین المللی می گویند آنچه در غرفه ایران عرضه می شود 
با اهداف و فضای اکســپو هیچ تناســبی ندارد.شعار 
امسال اکســپوی دبی »پیوند ذهن ها، ساختن آینده« 
است؛ بسیاری از کشــورها، چشم اندزی از سال های 
آینده را با اتکا به هوش مصنوعی و سایر فناوری های 
نوین به نمایش گذاشــته بودند اما واقع پاویون ایران 
به جای عرضه دستاوردهای دانشمندان کشورمان در 
زمینه های علمی، فرهنگی، فضایی، هسته ای، پزشکی 
و هر آنچه می تواند در ساختن جهان آینده موثر باشد، 

مشغول فروش گز و سوهان و پسته است!   
  شــنیده ها حاکی اســت که پاویون ایــران به دلیل 
بی توجهی به مســائل ایمنی از سوی برگزارکنندگان 
اخطار گرفتــه و تا مرز پلمپ شــدن نیز پیش رفته 
اســت.همه اینها در حالی است که حسن زمانی پیش 
از برکناری از سمتش گفته بود: ماهیت اکسپو صنعتی 
نیســت و نمایش دســتاوردهای فضایی، هسته ای و 
پزشکی نیز جایی در اکســپو ندارد؛ بلکه این رویداد 
برخلاف سایر نمایشگاه های دیگر منحصراً فرهنگ و 

هنری بوده و هست.
*  آبروریزی بود

 پیام تیرانداز مدیرعامــل خبرگزاری فارس از جمله 

کسانی است که به دبی سفر کرده و از بازدیدکنندگان 
اکســپو بوده اســت. او پاویون ایران در این اکسپو را 
اســباب آبروریزی دانســته و تشــریح کرده: اکسپو 
نمایشگاهی است که هر 5 سال یک بار در کشورهای 
مختلف جهان برگزار می شود. این رویداد از مهم ترین 
نمایشگاه های برگزار شده در جهان به حساب می آید 
و بســیاری از کشورها با معرفی گذشته و حال خود، 
چشــم انداز آینده کشــور را در حوزه هایی که مزیت 
آنهاست، به نمایش می گذارند. اکسپوی امسال به دلیل 
کرونا با یک ســال تاخیر در حالی برگزار می شود که 
یکی از مجلل ترین اکســپوهای برگزار شــده تاکنون 
اســت.مدیرعامل خبرگزاری فارس فضای اکسپوی 
دبی را این طور توضیح می دهد: بســیاری از کشورها 
 بــا معرفی مزیت هــای خود تلاش کردنــد، آینده و 
چشــم انداز کشورشان را به نمایش بگذارند. البته در 
این بین برخی کشــورها از جمله کشورهای عربی در 
نشان دادن دســتاوردها و تاریخ گذشته خود اقدام به 
بزرگنمایی کرده اند تا بتوانند وجاهت و اعتبار بیشتری 
را در بین جوامع کســب کنند.  خیلی از کشورها نیز 
در اکسپو با معرفی جاذبه های گردشگری برای جذب 
توریســت تلاش می کنند. با این حال، اوضاع پاویون 
ایران در نمایشــگاه اکســپوی دبی از تاسف آورترین 
مشاهدات بازدیدکنندگان به ویژه ایرانیان و علاقه مندان 
به کشور ایران اســت.به اعتقاد تیرانداز، پاویون ایران 
در اکســپوی دبی حتی به لحــاظ طراحی و معماری 
نیز عجیب اســت و بیشتر کشــورهای بادیه نشین را 
 یادآوری می کند. ضمن اینکه کج سلیقگی و بی برنامگی 
برگزار کنندگان در معرفی تاریخ و دستاوردهای ایران 
نیز از نگاه مدیرعامل خبرگزاری فارس بســیار آزار 

دهنده است.
  تیرانداز این را هم اضافه کرده: جالب اینکه طراحان 
پاویون ایران برای جلب توجه حاضرین در نمایشگاه 
به رقص محلی چند نوجوان بسنده کردند که با حال و 
هوای اکسپو کاملا متفاوت است گویی اینکه مسئولین 
برگزارکننده این نمایشگاه را با نمایشگاه های تفریحی 

و سرگرمی اشتباه گرفته اند. 
  دســت خالی ایران در اکسپو در حالی است که ایران 
صاحب فن آوری های فضایی، هســته ای، پزشــکی 
و  جاذبه های گردشــگری فــراوان و نیز تاریخ غنی 
و  مشاهیر پرآوازه اســت که اثری از آنها در پاویون 
2 هزار متری ایران نیســت. مدیرعامل فارس معتقد 
است عدم شــناخت متولیان امر از اکسپو، باعث شده 
ایران  در حد یک کشور عقب مانده معرفی شود. آنهم 
در شــرایطی که ایران بیش از هر کشور دیگری تحت 
تصویرســازی مغرضانه رســانه های دنیا قرار دارد و 
حضور در چنین نمایشگاههایی بهترین فرصت برای 

معرفی دستاوردها و قابلیت های ایران است.

*  در راستای اهداف نبود
 ایمان شمسایی مدیرکل مطبوعات و خبرگزاری های 
داخلی وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی از جمله 
مدیران ایرانی در بازدید از اکســپوی دبی بوده است.
او دربــاره پاویون ایران در اکســپوی دبی گفت:  هر 
حضور جهانی برای معرفی کشــورمان را باید مغتنم 
شمرد، بخصوص آنهایی که با نگاه غیرسیاسی برگزار 

می شــوند و دست کم در ظاهر عدالت و تساوی را 
برای حضور و بروز کشــورهای مختلف رعایت 
می کنند. ظاهر امر این است که اکسپوی دبی یک 
رویداد غیرسیاســی باشد و فضای مناسبی در 

اختیار کشورمان قرار داده شده است.
  شمسایی ضمن توصیف اکسپو به عنوان یک 
فرصت، تشریح کرد: مهمترین نکته درباره این 
حضورهای جهانی این است که بدانیم برای چه 

و با چه هدفی در یک رویداد بین المللی شرکت 
می کنیم؟ طبیعی اســت وقتی حضــور در چنین 

رویدادی به صنعت معدن و تجارت ســپرده می شود، 
نگاه تجاری بــه آن خواهد داشــت. وزارت صمت 
قصوری مرتکب نشــده چرا که بــا رویکرد خودش 
حضور ایران را در اکســپوی دوبی برنامه ریزی کرده 
بود. به اعتقاد مدیــرکل مطبوعات و خبرگزاری های 
داخلی وزارت فرهنگ و ارشــاد، وزارت صمت نگاه 
صنعتی دارد نه لزومــا فرهنگی در حالی که رویکرد 
اکسپوی دبی از فرهنگ هم فراتر بود.شمسایی در این 
باره گفت: حضورهــای بین المللی می تواند به منظور 
تجارت و کســب درآمد باشد یا امکانی برای معرفی 
میراث و تاریــخ و فرهنگ کشــور و فرصتی برای 
معرفی دستاوردها. اکسپوی دبی،  با نگاه ترسیم آینده 
جهان برگزار شــده بود و هر کشوری برنامه هایش را 
برای آینده جهان به نمایش گذاشــته بود اما این نگاه 
و رویکــرد در پاویون ایران دیده نمی شــد.به اعتقاد 
مدیرکل مطبوعــات و خبرگزاری های داخلی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اســلامی پاویون ایران احتمالا برای 
شرکت کنندگانی که از نقاط مختلف جهان آمده بودند، 
می توانست جذاب باشد اما در راستای اهداف اکسپو 
نبــوده و توقعات از چنین حضوری را برآورده نکرده 
است. شمسایی در توضیح این نکته گفت: شاید یک 
ایرانی از دیدن غرفه ایران در اکسپوی دبی لذتی نبرد 
و جذب آن نشود اما حتما توجه یک اروپایی یا حتی 
افرادی از کشورهای عربی، به فرش و سنگ و زعفران 
و دستاوردها و محصولات ایرانی جذب شود. طبیعی 
اســت که ایرانی ها از دیدن غرفه ایران در مقایسه با 
غرفه سایر کشورها، جا می خورند چون شعار اکسپو، 
معطوف به آینده جهان بود و ما نشانی از این رویکرد،  
در غرفه ایران ندیدیم.شمسایی معتقد است برنامه ریزی 
برای غرفه اکسپو باید به دستگاه  دیگری سپرده می شد؛ 

دستگاه های فرهنگی یا دستگاه های آی تی و فناوری 
که رویکردشان هم راستا با برنامه های اکسپو است.  

*  در ژاپن جبران می شود
  غلامرضا منتظری نماینده مجلس شــورای اسلامی 
درباره اکسپوی دبی گفت: اکسپو یک المپیک فرهنگی 
محسوب می شود و محلی است برای تبادل تجربه ها و 

پیشرفت کشورهای مختلف. در بازدیدی 
که وزیر محترم فرهنگ 

ارشــاد  و 

اسلامی به 
معاونت  همــراه 

دوبی  اکســپوی  از  فرهنگی 
داشت، قرار شده کارگروهی شــکل بگیرد و از حالا 
برای اکســپوی بعدی کــه احتمالا در ژاپــن برگزار 
 خواهد شــد،  مهیا شــویم. به ترتیبی که پاویون ایران 
با شان و منزلت جمهوری اســلامی و پیشنیه فاخر و 
تاریخ و تمدن کشورمان تناسب داشته باشد.نایب رئیس 
کمسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی درباره دیده ها 
و شنیده هایش در اکســپوی دبی گفت: از آنجایی که 
فرصت محدود بود، نتوانستیم از همه بخش های اکسپو 
بازدید کنیم؛ تقریبا پاویون هفت کشور را دیدیم از جمله 
کره، چین، ژاپن، روســیه، رومانی و امارات. بعضی از 
کشــورها به ویژه ژاپن و روسیه بسیار قوی ظاهر شده 
بودند و تکیه شان بر تکنولوژی بود. همین طور شنیده ام 
که پاویون آلمان هم توجه شرکت کنندگان را جلب کرده 
بودند البته که برخی از کشورها هم ضعیف ظاهر شده 
بودند. این نماینده مجلس امیدوار اســت در دوره های 
بعــدی با ایده ها، خلاقیت ها و تجربه های که تاکنون از 
حضورهای بین المللی به دست آمده، درخشش بیشتری 
در نمایشگاه ها و رویدادهای بین المللی داشته باشیم و 
متناســب با برنامه ها و اهداف هر رویداد، ظاهر شویم. 
به گفته منتظری شعار دوره بعدی اکسپو از همین حالا 
مشخص شــده و باید برنامه ریزی برای اکسپوی بعدی 
را خیلی زود آغاز کرد.به اعتقاد نایب رئیس کمسیون 
فرهنگی مجلس، مهمترین انتقاد درباره پاویون ایران به 
محتوای آن مرتبط اســت. او در این باره توضیح داد: 

طراحی پاویون ایران بر اساس ایده ای از داستان هزار 
و یک شــب بود اما آنچه در این پاویون ارائه شد، در 
تناسب با اهداف اکسپو نبود.منتظری تاکید کرد: اکسپو 
فرصت خوبی است برای اینکه ما ظرفیت قابلیت های 
خودمان را نشان بدهیم و غرفه های موفق، نشان دادند 
که باید به سراغ معرفی تکنولوژی های دانش بنیان برویم. 
البته که در اکسپو دســتاوردهای تاریخی و سنتی هم 
دیده می شود اما باید از شیوه های 
مدرن و اثرگذار استفاده 
کشورهای  کرد. 
چین و ژاپن 

جاذبه هــای 
خوبــی  بصــری 
داشــتند و جذابیتی ایجاد 
کرده بودند که افراد برای ورود نوبت 
می گرفتنــد. نایب رئیس کمســیون فرهنگی مجلس 
شــورای اســلامی تاکید می کند که در اکسپوی بعدی 
نیاز به ایده های اجرایی جدی تــری داریم و از همین 
حــالا باید روی طرح ها و ایده هــای معرفی خودمان 
فکر کنیم که به دقایق و ثانیه های آخر منتهی نشــود.
او اضافه کرد: ژاپن در حــال آماده کردن یک جزیره 
برای برگزاری اکسپوی بعدی است. ما هم باید بتوانیم 
دانش و تکنولوژی کشــورمان در زمینه های مختلف 
را به رخ بکشــیم، پنجره ای باز کنیم به روی اندیشــه 
جهانیان برای معرفی فرهنگ، تمدن، مفاخر، مشاهیر و 
همه داشته هایم.  به لطف الهی سرمایه های ما خیلی زیاد 
اســت و نباید در اوج سرمایه احساس فقر کنیم. لازم 
است که روش های جذاب  با دانش نوین عجین شود و 
جامعه هدف را به خودش معطوف کند.به گزارش قدس 
آنلاین؛ منتظری درباره طراحی و آماده ســازی پاویون 
ایران در اکسپوی بعدی گفت: رویکرد اکسپو فرهنگی 
است، باید بخش فرهنگی مدیریت آن را برعهده داشته 
باشــد. وزارت فرهنگ و ارشاد ســلامی قطع به یقین 
پیشران فرهنگی کشور ماست؛ در نتیجه با تعاملاتی بین 
وزارت فرهنگ و سمت این همکاری میسر خواهد بود. 
همچنین می دانیم اکســپو هزینه های زیادی نیاز دارد و 
خوب است که بخش خصوصی هم ورود کند و بخشی 
از هزینه ها را برعهده بگیرد تــا در دوره بعد با تمام 

پتانسیل در اکسپو حضور پیدا کنیم.

پاویون ایران در اکسپوی دبی با موج انتقادها روبرو شد

سه شنبه بازار در دبی

ن سند مالکیت    آگهی فقدا
 نظر به اینکه آقای سید میثم/ طباطبائی فرزند سید احمد به استناد دو فقره استشهادیه محلی بوارده شماره 1/22077 مورخ 1400/09/02 مدعیست که سند مالکیت 
ششــدانگ یک قطعه آپارتمان به پلاک ثبتی 4 فرعی از 3742 اصلی ، مفروز و مجزا شــده از 1 فرعی از اصلی مذکور ، واقع در ســه راه گمرک بخش 01 ناحیه یک 
بندرعباس استان هرمزگان به مساحت 44. 72 مترمربع بشماره چاپی 856386 سری الف سال 93 که در صفحه 167 دفتر املاک جلد 230 ذیل شماره 51971 بنام  سید 
میثم/ طباطبائی فرزند سید احمد شماره شناسنامه 1246 تاریخ تولد 1359/10/12 صادره از بندرعباس دارای شماره ملی 0421046813 ثبت گردیده است وبه موجب 
رهنی شماره 12274 مورخ 1392/01/20دفترخانه اسناد رسمی شماره 46 شهر بندرعباس استان هرمزگان نفع بانک مسکن شعبه شهید نظری به مبلغ 286.127.881 
ریال به مدت 10 سال و .مازاد آن به موجب سند رهنی شماره 14119 مورخ 1392/12/08دفترخانه اسناد رسمی شماره 46 شهر بندرعباس استان هرمزگان که بنفع 
بانک مسکن شعبه شهید نظری بندرعباس به مبلغ 143.063.941 ریال به مدت 60 ماه در رهن قرار گرفته ، که به دلیل تردد در ادارات مفقود گردیده که تقاضای صدور 

سند مالکیت المثنی نموده ؛  لذا استناد  ماده 120آئین نامه  اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد 
خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد. 

1400/640 م/الف - تاریخ انتشار : 1400/11/02 
     ابوالحسن دستوری -  رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس  
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اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

ن سند مالکیت   آگهی فقدا
نظر به اینکه مهدی قائینی شهر بابکی به استناد استشهادیه محلی بوارده مورخ 1400/10/20 در  خصوص پلاک 14299 فرعی از 1 اصلی واقع در بخش دو 
بندرعباس مدعی شده است که سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان به نام مهدی قائینی شهر بابکی در دفتر 661 صفحه 104 ذیل ثبت 114778ثبت 
وسند مالکیت به شماره چاپی 191478 سری الف/93 به نامش صادر گردیده است  که سند مالکیت به علت جابجائی مفقود گردیده ونامبرده تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی نموده است . لذا باستناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هرکس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک 
مذکور و وجود اصل اسناد مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اسناد مالکیت به این اداره 
تسلیم و اخذ نماید بدیهی است پس از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض و عدم ارائه اسناد نسبت به صدور سند مالکیت 

المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد شد . 1400/639 م/الف-تاریخ انتشار : 1400/11/02
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سرویس فرهنگی // مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی هرمزگان در جلسه کمیته فرهنگی و 
مساجد دهه فجر انقلاب گفت : نخستین فجر 
انقــلاب در دولت انقلابی و مردمی باید ویژه و 

پررنگ و متفاوت برگزار شود.
   به گزارش خبرنگار دریا  ، اســمعیل جهانگیری 
ضمن تاکید بر این موضوع که آنچنان شایسته انقلاب 
و نظام است به دســتاوردها و خیر و برکات آن در 
حوزه های مختلف پرداخته ، اطلاع رسانی و معرفی 
نشده است افزود : ایدئولوژی مبتنی بر مکتب اسلامی 
، نقش رهبری و مردمی بودن سه رکن اساسی انقلاب 
از ابتدا تا کنون بوده است و در دهه فجر انقلاب باید 
هم افزایی و اتحاد این سه رکن  بیشتر معرفی شود و 
هر زمان این سه اصل در کنار هم بوده تمام فتنه ها 

و آسیب ها برطرف شده است.
   وی به مردمی بودن برنامه های فجر انقلاب اشاره 
کرد و بیان داشت : مردم در شکل گیری و پیروزی 
انقلاب ، خواباندن فتنه ها ، ســازندگی کشور، دفاع 
مقدس ، مبارزه با تهاجــم فرهنگی و هم اکنون نیز 
محاصــره اقتصادی نقش محــوری دارند و تاکنون 
نیز پای انقلاب و آرمان های آن ایســتاده اند و این 

نگرش باید در نخستین فجر انقلاب در دولت انقلابی 
و مردمی پررنگ تر باشد.مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اســلامی هرمزگان ضمن انتقاد از رویکرد مدیران و 
 مسئولان به حوزه فرهنگ عنوان کرد : با توجه به اینکه 
ریشه های انقلاب فرهنگی است اما مدیران و مسئولان 
در مطالبات و حل مسائل و مشکلات به فرهنگ توجه 
چندانی ندارند در صورتی که ریشه تمامی مشکلات 
 اقتصادی و اجتماعی در اســتان بــه عدم توجه به 
نگرش های فرهنگی بر می گردد و در ســفر اخیر 
ریاســت جمهور به هرمزگان همه متولیان به دنبال 

حل مسایل از راه هایی به غیر از فرهنگ بودند.
  جهانگیری بــه تولید محتوای فاخــر با رویکرد 
ارزش هــای انقلابی پرداخت و گفــت : هنرمندان 
تنها قشری هســتند که می توانند محتوای مناسب ، 
تاثیرگــذار و ماندگار در حوزه های مختلف انقلاب 
تولید کنند اما متاســفانه کمتر به سراغ هنرمندان می 
رویم و بدون شــک در صورت جلب مشارکت این 
قشــر ،انفجاری از تولیدات محتوایی مناسب ایجاد 
می شود.وی افزود : کارهای مربوط به انقلاب نباید 
منــوط و محدود به دهه فجر باشــد و غالب بودن 
این نگرش باعث وقفه در تولید آثار و محتوا شــده 

است و این عدم استمرار باعث تولید کارهای بیلانی 
و عملکردی می شــود.مدیر کل فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی هرمزگان ضمن تاکید دوباره بر ویژه بودن 
دهه فجر امســال بیان کرد : در دهه فجر امسال باید 
تمامی شــهرهای هرمزگان به ویژه شهر بندرعباس 
عطر و رنگ انقلابی بگیرد و در تمام فضای شــهری 
 و عمومــی آثار و بــرکات انقلاب قابل مشــاهده 

باشد.
  جهانگیری اضافه کرد : کانون ها و مراکز شکل گیری 
انقلاب در بندرعباس از جمله مسجد کوفه و مسجد 
فاطمیه باید به صورت ویژه برجســته سازی شود و 
در دراز مدت نیز المان شهری باید انقلابی و مردمی 
 طراحی و در میادین و مراکز عمومی نصب شــود. 
 وی در پایــان به نقش رســانه هــا و مطبوعات و 
خبرگــزاری ها ، صدا و ســیما و ... در رویدادهای 
مختلف تاکید کرد و گفت : حضور میدانی رسانه ها 
و انعکاس اخبار و رویداها باید تقویت شــود و به 
طور مثال در ســیل اخیر در بخشی از مناطق استان 
در مقایســه با سایر استان ها ضعیف تر عمل کردیم 
و نمود و تاثیر اخبار اســتان در سطح کشوری باید 

تقویت شود.

 مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان :

باید تمام شهرهای هرمزگان در دهه فجر ، عطر و رنگ انقلابی بگیرند

روایت قصه فرهنگ خوراک ایرانی  
از شمال تا جنوب در شبکه مستند 

ســرویس فرهنگی // مجموعه »ترنج« تولید جدید شبکه مستند سیما 
روایتی از سنت های غذایی در مناطق مختلف ایران است. 

  تهیه کننده مستند »ترنج« درباره این مجموعه گفت: »ترنج« مجموعه ای 12 قسمتی 
با موضوع فرهنگ و تاریخ خوراک در ایران اســت. در هر قسمت از این مجموعه 
ســراغ یکی از موضوعات اصلی در حوزه خوراک می رویم و به انواع ســنت های 
غذایی در کشــورمان می پردازیم.در یکی از قســمت های این مستند به گندم و نان 
و ســنت های مختلف در تهیه آرد و نان در نقاط مختلف کشور پرداخته شده است. 
همچنین در قســمتی دیگر درباره خرما که یکی از درخت های مهم در بخش های 
جنوبی کشورمان است، صحبت شده است.تنوع غذا های دریایی در شمال و جنوب 
ایران، شیرینی ها، نوشیدنی ها، شامل انواع شربت ها و چای از دیگر موضوعاتی است 

که در این مجموعه به آن ها پرداخته شده است.
  ســنت های غذایی و خوراکی هر کشــور یکی از بخش های مهم از فرهنگ آنجا 
محسوب می شود که با سیر تمدنی آن کشور آمیخته است.به گفته تهیه کننده مستند 
ترنــج، این مجموعه از نظر تولیدی بســیار مفصل بــوده و در تولیدش تحقیقات 

کتابخانه ای داشتیم و میدانی داشته اند. عوامل تولید این مستند عبارتند از:کارگردان: 
سام کلانتری، راوی، نویسنده و سرپرســت پژوهش: نیوشا طبیبی، گروه پژوهش: 
ایمان پاکنهاد، نرگس جودکی، پریســا صهبا و نسرین جودکی، فیلمبردار: سیاوش 
مزروعی، تدوین: اوژن سیداشــرفی، مدیر تولید: محســن مرادی، صدابردار: حمید 
غیاثی و آهنگســاز: علی بوستان.مجموعه »ترنج« پنج شنبه ها ساعت 22 از شبکه 
مســتند پخش می شــود و تکرار آن روز بعد ســاعت 10 و یکشنبه ها ساعت 20 

خواهد بود.

ســرویس فرهنگی // رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان 
بستک از انتصاب عبدالقادر صالحی به عنوان رئیس کانون فیلم انجمن 

سینمای جوان شهرستان بستک خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریــا  ، محمد محمدی زاده گفت : عبدالقادر صالحی از 

عکاسان پیشکســوت به عنوان رئیس کانون فیلم انجمن سینما جوان شهرستان 
بستک منصوب شد. 

  گفتنی است : صالحی از عکاسان و فعالان حوزه فرهنگ و هنر بوده که گنجینه 
ارزشمند عکس و فیلم از دهه های گذشته در کارنامه هنری خود دارد.

رئیس کانون فیلم انجمن سینما جوان بستک معرفی شد

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده

بدينوســيله از کليه سهامداران شــرکت فوق دعوت به عمل می آورد که در جلسه مجمع عمومی فوق العاده شرکت فوق درمورخه 
1400/11/15 در محل دفتر شرکت به آدرس هرمزگان شهر بندرعباس - شهرک امام رضا - خيابان امام رضا - بلوار شهيد حيدری 
پور ســرخايی -پلاک 0 - طبقه اول - واحد 1-کدپستی 7919858206 رأس ساعت 10 صبح تشکيل ميشود حضور بهم رسانند 

ضمنا کسانی که نمی توانند به هر دليلی در جلسه فوق حضور يابند می توانند حق رأی خود را به شخص ديگری وکالت دهند .
دستور جلسه :

 1- انحلال شرکت

 شرکت جاودان تجارت بندر )سهامی خاص( به شماره ثبت 17945 و شناسه ملی 14007158673

مقام دعوت هیئت مدیره شرکت



سرویس حوادث// دو مرد شرور که به بهانه مسافربری زنان 
را ســوار خودروی پراید خود کرده و پس از آزار و اذیت در 
بیابان های غرب تهران رها می کردند از سوی کارآگاهان پلیس 

آگاهی غرب استان تهران دستگیر شدند.
حدود 2 ماه قبل زن جوانی با مراجعه به پلیس پرده از جنایت سیاه 
دو مرد شرور برداشت و گفت: از محل کارم در شهریار بیرون آمده 
بودم و می خواستم به خانه بروم، کنار خیابان ایستاده بودم که یک 
خــودروی پراید مقابل پایم توقف کرد به غیر از راننده مرد جوانی 
هم روی صندلی جلو نشسته بود، من به تصور اینکه مسافربر هستند 
سوار خودرو شدم تا به خانه ام در خادم آباد بروم اما چند دقیقه بعد 
راننده تغییر مسیر داد و به ســمت جاده ای فرعی و تاریک رفت. 
بلافاصلــه اعتراض کردم اما در همین موقع مردی که روی صندلی 
جلو بود به عقب آمد و بــا چاقو مرا تهدید کرد بعد هم در بیابانی 
خلوت خودرو را نگه داشــتند و هر دو نفرشــان مرا مورد آزار و 
اذیت قرار دادند ســپس در حالی که پول و طلاهایم را نیز سرقت 
کردند از محل گریختند. پس از این شــکایت و با توجه به اهمیت 
موضوع به دستور بازپرس پرونده، کارآگاهان رسیدگی ویژه به این 
ماجرا را آغاز کردند و پس از چهره نگاری متهمان تحقیقات ادامه 
یافت.در همین حال شکایت مشابه دیگری نیز از سوی زنی دیگر 
به این پرونده اضافه شــد و در ادامه دو زن دیگر نیز از راننده این 
پراید و همدســتش به اتهام تعرض و سرقت شکایت کردند. بدین 
ترتیب ردیابی متهمان این پرونده با 4 شاکی خانم که بین 20 تا 40 
ســاله بودند ادامه یافت تا اینکه سرانجام چند روز قبل کارآگاهان 
موفق شــدند هویت مالک خودرو به نام سیروس را شناسایی کنند 
که در ادامه مشــخص شد وی ســابقه دار بوده و یک سال نیز به 
جرم درگیری و نزاع به زندان محکوم شده بود. با دستگیری متهم و 
همدستش کیوان 2۹ ساله هر دو متهم به اداره آگاهی منتقل شدند. 
متهمان بلافاصله از سوی هر 4 شاکی پرونده شناسایی شدند و وقتی 
خود را با مدارک مســتند رو به رو دیدند لب به اعتراف گشودند. 
سیروس 30 ساله که در یک کارگاه مبل سازی کار می کند در تشریح 
ماجرا گفت: من از 15 ســالگی معتاد شدم در این سال ها همه نوع 
موادی مصرف کردم از شیشــه گرفته تا قرص های توهم زا وقتی 
مواد مصرف می کردم رفتارم در کنترل خودم نبود. بعضی روزها که 
از محل کارم بیرون می آمدم به سراغ دوستم کیوان می رفتم و سوار 
بر خودروی پراید من به شهریار می رفتیم و به بهانه مسافربری زنان 
را ســوار کرده و به جاده های اطراف شهر برده و مورد تعرض قرار 
می دادیم. اما پول و طلا سرقت نکرده ایم. متهم دوم نیز در اعترافات 
خود گفت: من از 12 سالگی معتاد شدم سال هاست در یک کارگاه 
جوشکاری کار می کنم. سابقه زندان ندارم اما مدتی قبل با سیروس 
دوست شدم و شب ها بعد از اینکه کارمان تعطیل می شد به گردش و 
تفریح می رفتیم. در بین راه اگر زنی تنها را می دیدیم او را سوار کرده 
و بین راه با تهدید چاقو نقشه مان را اجرا می کردیم.بدین ترتیب با 
اعترافات دو مرد شرور به جنایت های سیاه خود با قرار بازداشت در 
اختیار کارآگاهان پلیس قرار گرفتند و تحقیقات برای شناسایی سایر 

شاکی های احتمالی این پرونده ادامه دارد.

نقشه شیطانی 2 معتاد 
برای زنان مســـافر
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حوادث

ســرویس حــوادث// صاحــب یک 
هایپر مارکت در غرب تهران که به طرز 
مرموزی ناپدید شده بود 24 ساعت بعد 
از اعلام موضوع به پلیس در حالی پیدا 
شد که از ســوی افراد ناشناس به قتل 

رسیده بود. 
 زن جوانی با پلیس تماس گرفت و از ناپدید 
شدن شــوهرش خبر داد .او گفت: شوهرم 
صاحب هایپرمارکتی در غرب تهران است. 
چند ساعت قبل با من تماس گرفت و گفت 

در حال تعطیل کردن مغازه است و تا ساعتی 
دیگر بــه خانه می آیــد. از آنجا که فاصله 
محل کارش تا خانه زیاد نبود و بخشــی از 
مســیر را هر شــب پیاده طی می کرد وقتی 
بیش از یک ســاعت گذشت نگران شدم و 
با او تماس گرفتم اما گوشــی اش خاموش 
بود. چند ســاعتی گذشــت اما از همسرم 
باعث نگرانی ام  خبری نشد،همین مســأله 
شد و تصمیم گرفتم که موضوع را به پلیس 
گزارش بدهم.با شکایت زن جوان تحقیقات 

از سوی کارآگاهان پلیس آغاز شد. در حالی 
که تحقیقات برای یافتن مرد 45 ساله به نام 
مهدی ادامه داشت، به پیشنهاد افسر پرونده، 
خانواده مرد جوان به جست وجوی میدانی در 
اطراف محل کار او پرداختند.جست وجوها 
ادامه داشت تا اینکه شب پس از این ماجرا و 
در 300 متری محل کار مهدی، آنها با جسد 
مرد جوان داخل جوی آب در حالی مواجه 
شدند که با ضربات جسمی نوک تیز به قتل 

رسیده بود.
با کشف جسد مرد جوان، موضوع به بازپرس 
محمد تقی شــعبانی اعلام شد. بدین ترتیب 

بازپرس جنایی و تیم بررســی صحنه جرم 
بلافاصله راهی محل شــدند. در تحقیقات 
اولیه این طور به نظر می رسید که مرد جوان 
پس از بســتن مغازه اش راهی خانه شده که 
در میان راه توســط فرد یــا افرادی به قتل 
رسیده اســت. این در حالی است که گوشی 
تلفن همراه مقتول به سرقت رفته اما پول های 
او سرقت نشده بود.جسد به دستور بازپرس 
شعبه دهم دادسرای امور جنایی پایتخت به 
پزشــکی قانونی منتقل شد. تحقیقات برای 
شناســایی عامل یا عاملان جنایت شبانه به 

دستور بازپرس جنایی ادامه دارد.

روابط عموميگوشت ماهي و ميگو ، حاوی چربي های مفيدپروتئين مرغوب و ويتامين های گوناگون است
شيلات هرمزگان

جهان

فرجام ازدواج های عجولانه!
در حالی متوجه شــدم همسر دومم نیز با  زن 
غریبه ای ارتباط دارد که باردار هستم و ازدواج 

ما نیز ثبت محضری نشده است.
زن 1۹ ســاله با بیان این که مــی دانم برای دومین 
بار طلاق خواهم گرفت و این ازدواجم نیز فرجامی 
نخواهد داشــت به کارشــناس اجتماعی کلانتری 
توضیح داد: 6 ســال قبل پدر و مادرم از یکدیگر 
جدا شــدند. آن زمان من 13 سال بیشتر نداشتم و 
در کنار مادرم ماندم چرا که پدرم مردی معتاد بود و 
به دنبال عیاشی و خوشگذرانی های خودش بود . 
مادرم نیز به خاطر همین موضوع از او طلاق گرفت. 
او زنی زحمتکش بود اما خواسته های بلند پروازانه 
داشــت و براساس احساساتش تصمیم می گرفت. 
خلاصــه در کنار مادرم روزگار می گذراندم تا این 
که پسر همســایه به خواستگاری ام آمد. »شهرام« 
خانواده خوبی داشت و دریکی از شرکت های فرش 
بافی کار می کرد اما مادرش به شــدت بیمار بود و 
بــه همین خاطر مادر من نیز به خانه آن ها رفت و 
آمد داشت و آن ها را کاملا می شناخت . 17 سال 
بیشتر نداشتم که مراسم عقدکنان من و شهرام برگزار 
شــد و دیگر هم به تحصیل ادامه ندادم . شهرام نیز 
بعد از مرگ پدرش به شــدت وابسته مادرش بود 
و از کنار بســتر او جدا نمی شــد به محض آن که 
از ســرکار به خانه می رسید همه امور روزمره مادر 
بیمــارش را انجام می داد تا این کــه 6 ماه بعد از 
ازدواج ما او براثر بیماری از دنیا رفت و نامزدم نیز 
از نظر روحی به هم ریخت. او برای برگزاری مراسم 
مادرش هزینه هــای زیادی کرد اما این رفتارها به 
مذاق مادر من خوش نمی آمد . او برای آغاز زندگی 
مشترک ما توقعاتی داشت که برآورده کردن آن در 
توان شهرام نبود. گفت و گوی بین آن ها نیز بی نتیجه 
ماند چرا که مادرم ادعا داشــت همه سرمایه اش را 
برای مادر مرحومش هزینه کرده است. بالاخره این 
اختلافات به جایی رسید که من در سن 1۹ سالگی 
و در حالی از شــهرام طلاق گرفتم که هنوز زندگی 

مشــترکمان آغاز نشده بود. یک هفته بعد از طلاق 
تصمیم گرفتم به تحصیلاتم ادامه بدهم به همین دلیل 
در یک مدرسه شبانه ثبت نام کردم. اما روز اول که 
عازم کلاس درس بودم با پســر جوانی در خیابان 
آشنا شدم و در طول مسیر مدرسه، اوضاع زندگی و 
طلاقم را برایش بازگو کردم. او هم آدرس و شماره 
تلفن مرا گرفت و روز بعد به خواستگاری ام آمد  . 
مادرم نیز که به شدت خوشحال شده بود بدون هیچ 
گونه تحقیق و پرس و جویی مراسم خواستگاری 
را برپا کرد و دســت نوشته ای بین ما رد و بدل شد 
تا بعد از گذشــت مدت شــرعی از طلاقم به طور 
قانونی با هــم ازدواج کنیم بعد از این مدت، صیغه 
محرمیت بین ما جاری شــد تا در فرصتی مناسب 
برای ثبت محضری اقدام کنیم. »احد« نیز مانند من 
در 17 سالگی ازدواج کرده بود اما 4سال بعد به این 
دلیل که همسرش باردار نمی شود از یکدیگر جدا 
شده بودند به جز این ماجرا من هیچ گونه اطلاعات 
دیگری درباره همسرم نداشــتم. او مدعی بود در 
صنایع چوب و نجاری فعالیت می کند اما همیشه تا 
ظهر می خوابید و شب ها نیز پیامک بازی می کرد. 
یک شــب زمانی که همسرم به خواب عمیقی فرو 
رفته بود صدای پیامک کنجکاوی ام را برانگیخت. 
ناخودآگاه گوشــی همراهش را برداشتم و متوجه 
شدم که پیامک از سوی زنی غریبه ارسال شده است 
، به جای همسرم پاســخ پیامک هایش را دادم و 
دریافتم که آن ها با یکدیگر ارتباط دارند . از شدت 
خشم فقط درون اتاق راه می رفتم و کاری از دستم 
ساخته نبود چراکه دیگر نمی توانستم تجربه تلخ یک 
طلاق دیگر را تکرار کنم و از سوی دیگر نیز نه تنها 
ازدواجم به صورت رســمی ثبت نشده بود بلکه از 
2ماه قبل هم باردار بودم . با آن که از ســر ناچاری 
ســکوت کردم و چیزی به همسرم نگفتم اما خوب 
می دانم که برای این ازدواج نیز فرجامی نخواهد بود 
و فرزند بی گناهم نیز سرنوشتی بهتر از من نخواهد 

داشت و...

در امتداد تاریکی

سرقت مسلحانه زوج تبهکار به بهانه خرید وسایل دست دوم  
ســرویس حوادث// زوج تبهکار به بهانه 
خرید اجناس دســت دوم، سوژه هایشان 
را در فضای مجازی شناســایی کرده و با 
میلیاردی  به سرقت  اقدام  اسلحه  تهدید 

می کردند.
چند روز قبل نگهبان مجتمعی مســکونی در 
منطقه ازگل هراســان با پلیس تماس گرفت 
و از تیرانــدازی زن و مردی جوان در مجتمع 
خبــر داد. با اعلام این خبر بلافاصله مأموران 
راهی محل شــده و زوج جوان را که اسلحه 

کلت کمری داشــتند، بازداشت کردند.نگهبان 
ساختمان در تحقیقات اولیه گفت: دقایقی قبل 
زوج جوانی وارد مجتمع شده و به من گفتند که 
میهمان یکی از ساکنان مجتمع هستند. پس از 
هماهنگی با واحد مورد نظر که مادر و دختری 
هســتند، آنها به واحد مورد نظر رفتند. چند 
دقیقه ای نگذشــته بود که زوج جوان هراسان 
از آسانسور بیرون آمدند و ساکی نیز به همراه 
داشتند. چهره آنها مضطرب بود همین موضوع 
باعث شد به آنها مشــکوک شوم.او ادامه داد: 

از زوج جوان خواستم صبر کنند تا با ساکنان 
واحــد مورد نظر هماهنگ کنم، اما ناگهان زن 
جوان اســلحه کلتی را از جیبش درآورد و به 
ســمت من شــلیک کرد. اگر جا خالی نداده 
بودم تیر به سرم خورده بود، اما گلوله به دیوار 
برخورد کرد. با صدای شــلیک گلوله و سر و 
صدایی که به وجود آمد اهالی ساختمان وارد 

شده و با حضور پلیس آنها دستگیر شدند.
* فروش اینترنتی

با اطلاعاتــی که نگهبان مجتمــع در اختیار 

مأموران قــرار داد، این احتمال مطرح شــد 
که برای مادر و دختر جوان که زوج مســلح 
مدعی بودند میهمانشان هستند، حادثه ای رخ 
داده باشــد. بدین ترتیب آنها بلافاصله راهی 
واحد مورد نظر شــده و مادر و دختر را دست 
و پا بســته در یکی از اتاق ها پیدا کردند.دختر 
جوان در تحقیقات گفت: مدتی بود که تصمیم 
به تعویض یخچال مان گرفته بودیم. به همین 
دلیل آگهی فروش یخچال در فضای مجازی 
گذاشتم و چند نفری هم تماس گرفتند. تا اینکه 

زن جوانی به  نام فیروزه تماس گرفت و از من 
خواست یخچال را قبل از خرید ببیند. با این 
تصور که او مشتری است آدرس خانه را دادم و 
فیروزه و شوهرش وارد شده اما ناگهان با تهدید 
اسلحه دست و پای ما را بستند. آنها وسایل با 
ارزش و گرانبهای خانه را داخل ساکی ریخته 
و متواری شدند.به دنبال این تیراندازی، قاضی 
سعید مدرس دستور تحقیقات در این خصوص 
را صادر کرد. در ادامه بررســی ها زوج جوان 
به سرقت های ســریالی به این شیوه و شگرد 

اعتراف کردند.زن تبهکار در تحقیقات گفت: به 
همراه همسرم، نقشه سرقت ها را اجرا می کردیم. 
در فضای مجازی به سراغ آگهی فروش وسایل 
خانه می رفتیم و خانه هایی را که در شمال تهران 
بودند شناسایی می کردیم. بعد به عنوان مشتری 
وارد خانه ها شده و با تهدید اسلحه وسایل و 
لوازم با ارزش و کم حجم را سرقت می کردیم.
با اعتراف زوج جوان، به دســتور دادیار شعبه 
چهارم دادســرای ویژه سرقت تحقیقات برای 

وقوع ۲ انفجار در بصره عراقشناسایی مالباختگان دیگر ادامه دارد.
 منابع خبری از وقوع دو انفجار در شهر بصره واقع در جنوب عراق 
خبر دادند. بر اساس این گزارش، یکی از این بمب های دست ساز در 
نزدیکی یک شرکت امنیتی در بصره منفجر شد. منابع عراقی همچنین 
از انفجاری مشابه در نزدیکی یک بانک در خیابان الاستقلال واقع 
در مرکز بصره خبر دادند. این منابع افزودند که این انفجارها تلفات 

انسانی به همراه نداشته و تنها خسارات مادی برجا گذاشته است.

 انهدام مخفیگاه های داعش در دیالی عراق
 منابع امنیتی عراق از انهدام مخفیگاه های تروریست های داعش 
در اســتان دیالی که حاوی مواد منفجره و راکت بود، خبر دادند. بر 
اساس این گزارش، نیروهای امنیتی در فرماندهی عملیات دیالی بر 
اساس داده های اطلاعاتی دقیق و طی عملیاتی که موفق شدند سه 
مخفیگاه بقایای تروریســت های داعش را کشف و شناسایی کنند. 
در این مخفیگاه ها تعدادی بمب و بســته های انفجاری، خمپاره، ۹ 
راکت و مقادیری مواد منفجره و همچنین چاشنی و کمربندهای بمب 
گذاری شــده کشف گردید. منابع امنیتی افزودند که این مخفیگاه ها 
از سوی نیروهای امنیتی منهدم و مواد کشف شده نیز ضبط گردید. 
این در حالی است که حشد شــعبی عراق هم در بیانیه ای از آغاز 
یک عملیات ضد تروریستی در نینوا خبر داده بود. حشد شعبی در 
بیانیه ای اعلام کرد که فرماندهی عملیات نینوا  با همراهی تیپ 44 
حشد شعبی و ارتش عراق یک عملیات امنیتی ضد تروریستی در 
نینوا را آغاز کردند. نیروهای مشترک حشد شعبی و ارتش عراق در 
این عملیات طی جستجوی تکفیریهای تحت تعقیب، تمامی منازل 
را در برخی از مناطق و روستاهای »جزیره الحضر« تفتیش کردند 
و انبارها و مواضع تروریســت ها را در این مناطق منهدم کردند. در 
ادامه این بیانیه آمده است که عملیات مذکور در خلال مأموریت های 
امنیتی مستمر حشد شعبی در نینوا با هدف برقراری امنیت و کنترل 
تمام نواحی این منطقه و از بین بردن فرصت تروریست ها برای هدف 

قراردادن شهروندان این منطقه، انجام شد.

درگیری بین زندانیان در جمهوری دومینیکن با 3 کشته
 در درگیری بین زندانیان در کشور کارائیب جمهوری دومینیکن 3 
نفر کشته و ۹ نفر مجروح شدند. در درگیری بین زندانیان در کشور 
کارائیب جمهوری دومینیکن 3 نفر کشــته و ۹ نفر مجروح شدند. 
بر اساس اخبار منتشر شــده در مطبوعات منطقه، بین دو گروه از 
زندانیان در زندان لا ویکتوریا در سانتو دومینگو پایتخت درگیری 
رخ داد. در این درگیری که از چاقو و ســلاح گرم اســتفاده شد، 3 
زندانی جان خود را از دست دادند و ۹ نفر مجروح شدند. در زندان 
که شمار زیادی نیروی امنیتی به آنجا اعزام شد، تحقیقات در مورد 

این حادثه آغاز شد.

کشف جسد مرد مغازه دار در جـــوی آب

  

سروصدای کودکی در آپارتمان بزرگ ترها را به جان هم انداخت
سرویس حوادث// سروصدای کودک ۶ ساله در یک 
واحد آپارتمانی مشهد، به جایی رسید که بزرگ ترها 
به جان هم افتادند و پدر این کودک فقط با یک مشت 

مرگبار، همسایه معترض را به کام مرگ فرستاد.
این حادثه تاسف بار زمانی رخ داد که دو همسایه در مجتمع 
مسکونی ابرار واقع در شمال مشهد، به خاطر سروصداهای 
زیاد پســر بچه 6 ساله از یکدیگر دلخور شدند و به گلایه 
پرداختند اما باز هم سروصداهای کودکانه فروکش نکرد و 
ناراحتی همسایه طبقه پایین از رفتارها و جست و خیزهای 
پسرهمسایه، به خشم وعصبانیت انجامید تا جایی که بعد 
از ظهر کنار در پارکینگ به انتظار ورود همسایه طبقه بالا 
ایستاد.   هنگامی که »ابوالفضل - ر« از مسافرکشی به خانه 
بازگشت و قصد داشت خودرواش را پارک کند، مشاجره 
ای لفظی بین آن ها شروع شد. این عصبانیت که با خط   و 
نشان های تلفنی حالا به اوج رسیده بود، ناگهان درگیری 
وحشتناکی را رقم زد به گونه ای که دو همسایه با هم یقه 
به یقه شدند و »حســن - ش« چندین مشت روانه پیکر 
همســایه اش کرد. این کشمکش و درگیری به حدی ادامه 
یافت که حتی لباس های »ابوالفضل- ر« در حال خروج از 
تنش بود.در همین هنگام ناگهان »ابوالفضل« مرد 43 ساله 
که از شــدت خشم توان کنترل رفتارش را نداشت در یک 
لحظه مشت سنگینی را روانه چانه »حسن- ش« کرد و او 
با این ضربه مشت وحشتناک روی زمین افتاد و بیهوش شد. 
طولی نکشید که با تجمع همسایگان، امدادگران اورژانس 
هم از راه رسیدند و پیکر همسایه 46 ساله را به بیمارستان 

شــهید هاشمی نژاد مشــهد بردند اما معاینات پزشکی از  
مصدوم بیانگر آن بود که وی به اغما رفته است و با مرگ 
دست و پنجه نرم می کند بنابراین وی به بخش مراقبت های 
ویژه انتقال یافت و اقدامات درمانی آغاز شد. از سوی دیگر 
نیز با گزارش ایــن ماجرای تلخ به پلیس 110، بلافاصله 
گروه ویژه ای از نیروهای انتظامی با دستور رئیس کلانتری 
پنجتن عازم محل درگیری در مجتمع مسکونی ابرار شدند 
و متهم 43 ساله را که »ابوالفضل – ر« نام دارد با هماهنگی 
معاون دادستان مرکز خراسان رضوی بازداشت کردند و به 
مقر انتظامی انتقال دادند اما هنوز تحقیقات قضایی درباره 
این حادثه ادامه داشــت که سه شنبه شب گذشته، مصدوم 
این نزاع مرگبار بعد از حدود 16 روز بستری در بیمارستان 
بالاخره تســلیم مرگ شــد و بدین ترتیب پرونده جنایی 
دیگری روی میز قاضی ویژه قتل عمد مشهد قرار گرفت که 

به خاطر خشم و عصبانیت آنی رقم خورده بود. 
با مرگ این مرد جوان که »حســن.ش« نام داشت، متهم 
پرونده توســط نیروهای کلانتری پنجتن به شــعبه 211 
دادسرای عمومی و انقلاب مشهد هدایت شد و مقابل قاضی 
ایستاد تا به ســوالات تخصصی وی درباره این ماجرای 
دردناک پاســخ دهد . او که خود را »ابوالفضل.ر« معرفی 
می کرد در حالی که به شــدت پشیمان و متاثر بود درباره 
چگونگی وقوع این حادثه تاســف بار به قاضی گفت: من 
سنگ کار هســتم و به خاطر کم شدن ساخت و سازهای 
مسکن، مجبورم در شهرســتان ها کار کنم و گاهی مدت 
طولانی را در شهرســتان به ســر می برم و خانواده ام به 

تنهایــی در واحد آپارتمانی ســکونت دارند. در این میان 
پسر 6 ساله ام با جست و خیزهای کودکانه موجب ناراحتی 
همسایه طبقه پایین »حسن-ش« شده بود. او به در خانه 
ام رفته و به همسرم تذکر داده بود که جلوی مزاحمت های 
پســرم را بگیرد اما او هم مادر است و زیاد نمی توانست 
فرزندم را از جســت و خیزهایش باز دارد. در عین حال 
همســرم با من تماس گرفت و موضوع ناراحتی و گلایه 
همســایه طبقه پایین را منتقل کرد من هم به او گفتم وقتی 
خودم به مشــهد آمدم با همسایه صحبت می کنم چرا که 
وقتی در شهرستان هم سنگ کاری به پایان می رسد من در 
مشهد با خودروی مدل پایینم مسافرکشی می کنم تا مخارج 
زندگی ام تامین شــود با وجود این همسایه با من تماس 

گرفت و به خاطر رفتارهای فرزندم گلایه کرد .
 مــن هم گفتم شــما نباید به در منزل ما مــی رفتی و با 
همســرم موضوع را مطرح می کــردی در عین حال هر 
کاری که دوست داری انجام بده!او هم با این جمله که حالا 
حالیت می کنم ! تلفن را قطــع کرد. روز حادثه وقتی من 
از مسافرکشــی به خانه بازگشتم او کنار پارکینگ منتظرم 
ایســتاده بود که به من توهین کرد و یقه به یقه شــدیم . او 
چندین مشــت به من زد که تصاویر دوربین مداربسته هم 
وجود دارد. من هم به ناچار یک مشت به زیر چانه او زدم 

که ناگهان نقش بر زمین شد و غش کرد!
در پی اقاریر این متهم 43 ســاله و با صدور دســتوری از 
سوی قاضی ویژه قتل عمد، وی روانه زندان شد تا بررسی 

های بیشتری درباره این مشت مرگبار صورت گیرد.

برابر مواد 11 و 12 قانون ثبت و ماده ی 59 آئین نامه ی قانون ثبت اسناد و املاک 
کشور، املاکي که در سه ماهه سوم سال 1400 )مهر، آبان، آذر( واقع در شهرستان 
بندرعباس و توابع پذیرش و قبول درخواست ثبت به عمل آمده به شرح ذیل جهت 

اطلاع   عموم آگهي مي گردد:
بخش یک

1- پلاک 2 فرعی از 4753 - اصلی عبدالله حلاجی فرزند احمد ششدانگ یکباب 
مغازه بمساحت 53 /184 متر مربع واقع در محله سید کامل 

2- پلاک 5 فرعی از 7682 - اصلی سید مظفر حسینی نژاد ماه خاتونی فرزند سید 
محمد ششدانگ یکباب خانه بمساحت 08 /151 متر مربع واقع در نایبند شما  لی 

3- پلاک 1 فرعی از 8947 - اصلی محمد ارژنگ و انیسه ارژنگ فرزندان ابراهیم 
هر کدام به نسبت سه دانگ مشاع از ششدانگ یکباب خانه بمساحت 89 /187 متر 

مربع واقع در محله شمیلی ها 
4- پلاک 1 فرعی از 10285 - اصلی خانم لطیفه رنجبر فرزند علی اکبر ششدانگ 

یکباب خانه بمساحت 23 /79 متر مربع واقع در محله گور فرنگ
5- پلاک 10716 - اصلی غلام عباس هرمزی فرزند احمد ششدانگ یکباب خانه 

بمساحت 79 /196 متر مربع واقع در محله سورو
6- پلاک 1 فرعی از 10716 - اصلی افشین هرمزی فرزند غلام عباس ششدانگ 

یکباب خانه بمساحت 50 /150متر مربع واقع در محله سورو
7- پلاک 10958 - اصلی امر الله مظفری بستکی فرزند جان علی ششدانگ یک 

قطعه زمین محل شارع متروکه  بمساحت23 /103 متر مربع واقع در محله سیاهان
8-  پلاک 10976 - اصلی اوستا رضانیا فرزند غلام حسین ششدانگ شارع متروکه  

بمساحت89 /18متر مربع واقع در محله اوزیها
9- پلاک 10977 - اصلی اوستا رضانیا فرزند غلام حسین ششدانگ شارع متروکه  

بمساحت24 /17متر مربع واقع در محله اوزیها
10- پلاک 10978 - اصلی اوستا رضانیا فرزند غلام حسین ششدانگ شارع متروکه  

بمساحت72 /19متر مربع واقع در محله اوزیها
11- پلاک 10979 - اصلی پروانه اردشــیری فرزند علی اصغر ششدانگ یکباب 

خانه بمساحت43 /220متر مربع واقع در محله شمیلی ها
12- پلاک 10980 - اصلی پروانه اردشــیری فرزند علی اصغر ششدانگ یکباب 

خانه بمساحت27 /103متر مربع واقع در محله شمیلی ها
13- پــلاک 10981 - اصلی شــهرداری بندرعباس ششــدانگ یک قطعه زمین 

بمساحت76 /1022 متر مربع واقع در محله پشت شهر

14- پلاک 10982 - اصلی بانک مسکن شعبه مرکزی استان هرمزگان ششدانگ 
یک قطعه زمین محل شارع متروکه بمساحت50 /10 متر مربع واقع در محله سید 

جمال
15- پلاک 10983 - اصلی خانم ها شمســی ، مریم ، شهین،عذرا شهرت همگی 
ملائی فرزندان محمد به ترتیب هرکدام به نســبت 64 سهم مشاع و خانم عاطفه 
بندری پور فرزند محمد رسول به نسبت 16 سهم مشاع و خانم ها مبینا ملائی فرزند 
طیب و خانم رومینا ملائی فرزند طیب هرکدام به نسبت 56 سهم مشاع همگی از 
384 ســهم ششدانگ یک قطعه زمین محل شارع متروکه به مساحت 45 /52  متر 

مربع واقع در محله اوزیها
16- پلاک 10984- اصلی حسین فهیمی فرزند حسن  ششدانگ یک قطعه زمین 

محل شارع متروکه بمساحت26 /19 متر مربع واقع در محله سورو
17- پلاک 10985- اصلی علی امینی زاده فرزند ابراهیم  ششــدانگ یکباب خانه 

بمساحت34 / 155متر مربع واقع در محله خواجه عطا
18- پلاک 10988- اصلی علی بهمن زاده فرزند قاســم  ششدانگ یکباب خانه 

بمساحت72 /306 متر مربع واقع در محله چاهستانی ها
19- پلاک 10989- اصلی شمسیه ملائی برجهری فرزند عین اله ششدانگ یک 

قطعه زمین محل شارع متروکه بمساحت 48 /35 متر مربع واقع در محله بلوچها
20- پلاک 10990 - اصلی آقایان و خانم ها هاشــم ، ابراهیم ، مرتضی ، اصغر ، 
روح اله ، صادق ، مصطفی ، عبداله ، زهرا ، فاطمه ، بلقیس شهرت همگی خراسی 
فرزندان مختار آقایان به نسبت دو سهم مشاع و خانم ها به نسبت یک سهم مشاع 
از نوزده سهم ششدانگ یکباب خانه بمساحت 52 /140 متر مربع واقع در سر بالایی 

کمربندی 
21- پلاک 10992- اصلی احمد خوارزمی فرزند محمد قلی ششدانگ یک قطعه 

زمین شارع متروکه بمساحت 94 /134 متر مربع واقع در خیابان فلسطین
22- پلاک 10993- اصلی سعید حضرتی خورده بلاغ فرزند الیاس ششدانگ یک 

قطعه شارع متروکه بمساحت 23 /42 متر مربع واقع در فلکه شهربانی 
23- پلاک 10994- اصلی مجید شکیبافر فرزند بختیار ششدانگ یک قطعه زمین 

شارع متروکه  بمساحت 08 /31 متر مربع واقع در محله بلوچها
24- پلاک 10995- اصلی حبیب ذاکری نانگی فرزند حســین ششدانگ یکباب 

خانه بمساحت 64 /134 متر مربع واقع در محله خواجه عطا
بخش شش قطعه یک

25- پلاک 793 فرعی از 3 - اصلی مهدی علی زاده گودوئی فرزند علی ششدانگ 

یک قطعه زمین بمســاحت 39 /213 مترمربــع واقع در 
روستای گودو

26- پــلاک 175 فرعی از 6 - اصلــی آقایان مهدی 
، ، میــلاد ، محمــد امین و خانم ها شــیما ، شــهربان 

شکوه  شهرت همگی قریشی کولغانی فرزندان احمد و خانم قمر رحیمی فرزند 
موسی به ترتیب آقایان به نسبت دو سهم مشاع و خانم ها به نسبت یک سهم مشاع 
همگی از ده سهم ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی مشتمل بر مرغداری بمساحت 

30 /40308 متر مربع واقع در روستای نوبست جلابی
 بخش شش قطعه دو 

27- پلاک 812 فرعی از 22 - اصلی امیر تنیده فرزند عبداله ششدانگ یکباب خانه 
بمساحت 73 /231 مترمربع واقع در روستای شمیل

28- پلاک 813 فرعی از 22 - اصلی علی تنیده فرزند عبداله ششدانگ یکباب خانه 
بمساحت 62 /424 مترمربع واقع در روستای شمیل

29- پلاک 405 فرعی از 27 - اصلی علیرضا خلاده فرزند محمد ششدانگ یک 
قطعه زمین محصور بمساحت 91 /346 مترمربع واقع در روستای زمین سنگ

30- پلاک 26 فرعی از 42 - اصلی داود علی بخشی ملک حسین ششدانگ یک 
قطعه زمین مزروعی بمساحت 13 /3179 متر مربع واقع در روستای آبکهور

31- پلاک 65 فرعی از 40 - اصلی محمد باصره فرزند حســن ششــدانگ یک 
قطعه زمین محصور مشتمل بر یکباب خانه بمساحت 73 /1066 متر مربع واقع در 

روستای پشتکوه 
لذا به استناد مواد 16 و 17 قانون ثبت هر کسی نسبت به املاک فوق اعتراض دارد یا 
بین او و مستدعي ثبت دعوائی نسبت به املاک مذکور در محاکم قضائی در جریان 
است می تواند از تاریخ انتشار اولین نوبت آگهی، به مدت 90 روز اعتراض خود 
یا گواهی مشعر بر طرح دعوی به این اداره تسلیم نماید و به استناد ماده ی 86 آئین 
نامه ی قانون ثبت و تبصره 2 ماده واحده ی قانون تعیین تکلیف پرونده های ثبتی 
که فاقد سابقه بوده یا اعتراض آن ها در مراجع قضایی از بین رفته است )مصوب 
25 /2 /1373( از تاریخ تسلیم اعتراض به واحد ثبتی ظرف مدت 30 روز با مراجعه 
به مراجع صالح قضایی دادخواست اعتراض تقدیم و گواهی مربوطه به واحد ثبتی 
ارائه نماید. در غیر این صورت پس از سپری شدن مهلت فوق الذکر این اداره برابر 

مقررات نسبت به صدور سند مالکیت اقدام خواهد کرد. شناسه آگهی: 1257238
تاریخ انتشار نوبت اول  1400/11/02

تاریخ انتشار  نوبت دوم  : 1400/12/02

                                        آگهی نوبتی سه ماهه سوم ) مهر، آبان، آذر(  سال 1400 اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک شهرستان بندرعباس و توابع

مشت مرگبار در نزاع پدرها !

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان



شنبه 2 بهمن 1400

19 جمادی الثانی  1443

 سال  بیست و یکم شماره 3802

شهرستان

ستاد اجرایی وسایل زندگی سیل زدگان رودان
 را تأمین می کند 

 سرویس شهرســتان// عارف نوروزی سرپرست ستاد اجرای فرمان 
حضرت امام)ره( کشــور با همراهی سرپرست فرمانداری رودان و امام 
جمعه شهرستان با حضور در محله گلستان شهر رودان از نزدیک منازل 
تخریبی این منطقه را مورد بازدید و ارزیابی قرار داد. سرپرســت ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام )ره( با اشــاره به هماهنگی با بنیاد مســکن 
برای بازسازی منازل تخریبی مردم رودان، گفت: اسباب و وسایل زندگی 
خسارت دیده مردم رودان در سیل و بارندگی اخیر از سوی ستاد اجرایی 
تامین خواهد شد.  به گزارش خبرگزاری فارس از رودان، عارف نوروزی 
در حاشیه بازدید از منازل سیل زدگان رودان اظهار داشت: طی این سفر 
منازل خسارت دیده از بارندگی های اخیر در محله گلستان رودان به طور 
ویژه مورد بررســی قرار گرفت. وی ادامه داد: اسباب و وسایل زندگی 
خسارت دیده مردم در سیل و بارندگی اخیر از سوی ستاد اجرایی فرمان 
امام )ره( تامین خواهد شــد. سرپرست ســتاد اجرایی فرمان حضرت 
امام)ره( کشــور تصریح کرد: کســانی که در اثر سیل و بارندگی احشام 
آنها نیز تلف شــده است بر اســاس گزارش فرمانداری شهرستان برای 
آنها جبران خســارت خواهد شد و ستاد اجرایی تأمین کننده احشام شان 
می شود. وی از برقراری هماهنگی با بنیاد مسکن برای بازسازی منازل 
تخریبی مردم خبر داد و گفت: ســتاد اجرایی سهم بسیاری در بازسازی 
منازل تخریبی خواهد داشــت. به گزارش فارس، نوروزی خاطرنشان 
ساخت: متاسفانه آثار تخریب منازل مسکونی قابل توجه و گسترده است 
و امیدوارم با همکاری دولت مردمی و سایر نهادها گام های خوبی برای 

بازسازی این تخریب ها برداریم.
فرمانده ناحیه بندرخمیر خبر داد

خدمت رسانی۲۰گروه جهادی به آسیب دیدگان 
دربندرخمیر

 امین درساره سرویس شهرستان// فرمانده سپاه بندرخمیرگفت:طی 
بارندگی چند روزاخیر۲۰گروه جهادی برای کمک به آســیب دیدگان 
ازســیلاب وبارندگی درســطح شهرســتان پای کارآمدند. به گزارش 
خبرنگار دریا، سرهنگ پاسدار حمید کمالی با اشاره به اینکه از دقایق 
اولیه بارش باران سپاه، نیروهای بسیجی و گروه های جهادی وارد میدان 
شدند اظهارداشت: سپاه و بســیج بر خود وظیفه می دانددر کنار ستاد 
بحران و دســتگاه های امدادی با تمام ظرفیت نیروی انســانی پاسدار 
و گروه های جهادی در مناطق آســیب دیده از بارندگی وسیل حضور 
داشــته و نیروها تا زمان نیاز مردم در منطقــه خواهد بود. وی با بیان 
اینکه گروه های جهادی درمناطق رویدر، کهورستان، کشار نیز در حال 
آماده باش هســتند افزود: دراین مدت علاوه برکمک رســانی به مردم 
وخانواده های آسیب دیده که براثر بارندگی شدید چند روز اخیرآب از 
سقف منازل آنها نفوذ یا تخریب شده بود، اقلام ضروری، بسته معیشتی 
ومواد غذایی نیز توزیع گردید. فرمانده سپاه بندرخمیرتصریح کرد: تهیه 
پلاســتیک، موکت، چادر،پتوومایحتاج ضروری زندگی آسیب دیدگان 
با همکاری هلال احمر از دیگر اقدامات بســیج سازندگی وگروه های 

جهادی درشهرستان است.

خبری

  

گفت:  رحیمی  سرویس شهرســتان// 
آماده باش کامل بیمارســتان حضرت 
درمانی  اولویت  با  میناب  )ع(  ابوالفضل 
مادران بــاردار پرخطــر , آماده باش 
کامــل آمبولانس هــای ۱۱۵ جاده ای 
و بیمارستانی ، دســتور اکید به واحد 
به شناسایی  سلامت خانواده نســبت 
العبور و  مادران باردار پر خطر و صعب 
تامین جا برای اســکان این مادران در 

شهر میناب انجام شد.
 غلام رحیمی، مدیر شــبکه میناب عنوان 
کرد: آماده باش کامل بیمارســتان حضرت 
درمانی  اولویــت  با  میناب  ابوالفضــل )ع( 

مــادران باردار پرخطر . آمــاده باش کامل 
آمبولانس های 115 جاده ای و بیمارستانی، 
دستور اکید به واحد سلامت خانواده نسبت به 
شناسایی مادران باردار پر خطر و صعب العبور 
و تامین جا برای اسکان این مادران در شهر 

میناب انجام شد.
غلام رحیمی گفت : از ابتدای شروع بارندگی 
و اعلام ستاد بحران شهرستان مبنی بر آمادگی 
کامل کلیه دستگاه های اجرایی نسبت به وقوع 
سیل در شهرستان خصوصا روستا های پایین 
دست ســد استقلال شبکه بهداشت و درمان 
با تشکیل ســتاد بحرانی بهداشتی و درمانی 

اقداماتی انجام شد.

مدیر شــبکه مینــاب، تامین و شناســایی 
مکان بهداشــتی جهت اسکان سیل زدگان، 
نمونه برداری آب آشــامیدنی در خصوص 
عدم التــور، جابجایی خانه بهداشــت های 
تمبک و مازغ و همچنین انتقال واکسن ها در 
مراکز امن روستایی، ارائه خدمات بهداشتی 
و درمانی به اهالی روســتاهای ســیل زده، 
همکاری در توزیع پتــو و آب معدنی را از 

سایر اقدامات انجام شده برشمرد.
وی اظهار کرد : طــی این مدت این مناطق 
توسط معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
هرمزگان به صورت مســتمر رصد و بازدید 
شده همچنین نماینده وزیر بهداشت مهندس 

محرم مافی مسئول التور وزارتخانه بهداشت 
و رئیس 115 کشــور به نمایندگی از ویزر 
بهداشــت این منطقه را مــورد بازدید قرار 
داده اند. به گزارش شــبکه اطلاع رســانی 
هرمز؛ رحیمی بیان داشــت : تله گذاری ها 
در خصوص پشــه آئدس همچنــان ادامه 
دارد خصوص در روســتاهای سیل زده که 
خوشبختانه تا کنون هیچ گونه موارد مثبتی 
مشاهده نشده ، واحد سلامت کار و محیط، 
واحد بیماری ها ، واحد سلامت خانواده ، و 
واحد بهداشت روان آموزش و رعایت نکات 
بهداشــتی در کمپ ها به صورت روزانه و 

مستمر در حال انجام هستند .

مدیر شبکه بهداشت میناب عنوان کرد

آماده باش کامل بیمارستان حضرت ابوالفضل )ع( میناب

سرویس شهرســتان//  کارشناس مســئول واحدمبارزه 
بابیماری های مرکز توسعه سلامت کیش گفت: چهار هزار و 
444 کودک ایرانی و ۱۷۹ کودک اتباع خارجی در این جزیره 

مشمول واکسیناسیون فلج اطفال هستند. 
محمد مرادی اظهار داشــت: این طرح از دوم تا پنجم بهمن به مدت 
چهار  روز در مرحله اول اجرا می شــود.وی افزود: مرحله دوم آن 
نیز 30 بهمن تا ســوم اســفند ویژه متولدین 25 بهمن 13۹5 به بعد 
اجرا می شود.کارشناس مسئول واحدمبارزه بابیماری های مرکز توسعه 
سلامت کیش گفت: 6 پایگاه ثابت برای این طرح در نظر گرفته شده 
است.مرادی افزود: والدین می توانند برای واکسینه کردن کودکان خود 
به پایگاه های بیمارستان کیش، مرکز بهداشت بوعلی، پایگاه صدف، 
کلینیک امام رضا، کلینیک شهید ستاری پایگاه پدافند هوایی مراجعه 
کننــد.وی گفت: در چهار منطقه صفین قدیم و جدید، فاز آ و منطقه 

کرمانشاهان، شهرک های سحر و صبا و گیلان کیش نیز کارشناسان 
مرکز توسعه سلامت کیش خانه به خانه کودکان را واکسینه می کنند.

به گزارش ایرنا، مرادی افزود: دراین طرح 80 نفر پزشک، کارشناس 
بهداشت و درمان، ناظر و نیروی خدماتی مشارکت دارند.

چهار هزار کودک کیشوند مشمول طرح واکسیناسیون فلج اطفال هستند

ســرویس شهرستان// سرپرســت فرمانداری شهرستان 
رودان از اســکان موقت بیش از 2 هــزار نفر از مردم این 

شهرستان خبر داد. 
عبدالرضا سالاری، سرپرست فرمانداری شهرستان رودان گفت: بیش 
از 2 هزار نفر از مردم  این شهرســتان، در 10 اقامتگاه موقت اسکان 
داده شده اند.سالاری گفت: بارندگی های اخیر و نبود زیرساخت های 
مناسب موجب آبگرفتگی شدید بسیاری از محله ها از جمله بالاشهر، 
جمال آباد، بند میر، گلســتان، سنگی و روستا های شهرستان رودان 
شده است.او گفت: با کمک نیرو های جهادی بسیج سازندگی، وجود 

ماشــین آلات سنگین و ایجاد ســیل بند از وقوع سیل در محلات و 
آبگرفتگی منازل جلوگیری شد.

سرپرســت فرمانداری رودان گفت: اکنون در بخش رودخانه ارتباط 
بیش از 20 روستا با مرکز بخش، و ارتباط مرکز بخش با شهرستان 
قطع است.سالاری به قطعی ارتباط تلفنی مرکز رودخانه هم اشاره کرد 
و گفت: راه ارتباطی مرکز بخش بیکاه با مرکز شهرستان نیز بسته است.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، وی گفت: به زیرساخت های 
شهرستان از جمله آب و برق و بخش کشاورزی نیز خسارات زیادی 

وارد شده است که در حال برآورد آن هستیم.

اسکان دو هزار سیل زده رودانی در 1۰ اقامتگاه 

  

ســرویس شهرستان//بخشــدار 
۱۰میلیارد  بارندگی  گفت:  سندرک 
زیرساخت های  به  خسارت  تومان 
آب و راه این بخش وارد کرده است. 
علی شــهمرادی گفــت: بعلت طغیان 

راه  اکنــون  فصلــی  رودخانه هــای 
روستا های مازاوی، علی آباد و حسین 
آباد بسته است. وی گفت: با فروکش 
شدن آب رودخانه ها، محور های بسته 

شده بازگشایی می شود. 

به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان 
بخشدارســندرک گفــت: بارندگــی 
به ســقف 850 منزل مســکونی در 
روســتا های بخش نیز خسارت وارد 

کرده است.

خسارت 1۰ میلیارد ی بارندگی در بخش سندرک 

و  آموزش  مدیرکل  سرویس شهرستان// 
پرورش هرمزگان گفت: ۱۰ مدرسه در قالب 
۷۰ کلاس درس برای اسکان موقت آسیب 
دیدگان از سیل شهر میناب آماده سازی 

شده است. 
ایرج بیت اللهی در بازدید برخی از مدرسه 
های سطح شــهر میناب افزود: مدرسه 12 
کلاســه »ام لیلا حکمی«، 6 کلاسه »فرخی 
یزدی«، 10 کلاسه »لاله های انقلاب دهو«، 
سالن ورزشــی فاطمیه شهر میناب و سالن 
ورزشی دبیرســتان ام لیلا حکمی از جمله 
مدارســی بوده که برای اسکان سیل زدگان 

مینابی اختصاص یافته است.
وی همچنیــن در بازدید از مدرســه های 

»شهید حقانی«، »نرجس خاتون«، »بسیج 
باغملک«، »ابوذرغفاری تمبک«، »شــهید 
کامیاب«، »شهید شبانی«، »انقلاب اسلامی 
دهو« و »ام لیلا حکمی« اسکان اظهارداشت: 
با توجه به بارندگی اخیر و جاری شدن سیل 
در میناب، آسیب دیدگی مدارس و چگونگی 
اسکان موقت مردم در این فضاهای آموزشی 

درحال بررسی است.
هواشناسی  منتشــره  اطلاعات  براســاس 
هرمــزگان میزان بــارش از 24 دی ماه تا 
ســاعت 18 و 30 دقیقه  2۹ دی در رودان 
1۹0 میلی متر، میناب 131 میلی متر، بستک 
124 و یــک دهم میلی متــر، حاجی آباد 
123 و پنج دهم میلی متر، پارســیان 10۹ 

میلی متر، بندرعباس 108 میلی متر، سیریک 
73 میلی متر، لاوان 48میلی متر، بشــاگرد 
45 میلی متر، قشــم دریایی  37 و پنج دهم 
میلی متر بوده است. ساکنان شهرستان خمیر 
هم شاهد 33 و سه دهم میلی متر، بندرلنگه 
31 و ۹ دهم میلی متر، قشم فرودگاهی 23 و 
هشت دهم میلی متر، کیش 21 و هشت دهم 
میلی متر، سیری چهار و یک دهم میلی متر، 
بوموسی سه و ۹ دهم میلی متر و جاسک 2 

و نیم میلی متر بوده اند.
روســتاهای تمبک بالا و پایین ومازغ بالا 
و پایین در شهرســتان مینــاب هم تخلیه 
شده اند و مدیرکل مدیریت بحران استانداری 
هرمزگان گفته بود راه دسترسی 105 روستا 
در بارندگی و طغیــان رودخانه های فصلی 
مسدود شده اســت و برخی از روستاها با 
مشکل قطعی آب و برق هم روبه رو شده اند.

به گــزارش ایرنــا، شهرســتان میناب پر 
جمعیت ترین شهرستان استان هرمزگان بعد 
از بندرعباس است این شهرستان با پنج هزار 
و 3۹3 کیلومتر مربع مساحت و حدود 300 
هزار نفر جمعیــت در فاصله ۹5 کیلومتری 
مرکز استان قرار دارد که از شمال به رودان، 
از جنوب به بشاگرد و سیریک، از شرق به 
استان کرمان، از غرب به بندرعباس و دریای 

عمان  محدود شده است.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان عنوان کرد

آماده سازی ۷۰ کلاس درس
 برای اسکان موقت آسیب دیدگان سیل در میناب



  طالع بینی  

شنبه 2 بهمن 1400

19 جمادی الثانی  1443

 سال  بیست و یکم شماره 3802

فروردین :  
شما هنوز به سمت نقطه عطف قدرتمند زندگی خود 
پیش می روید، و اکنون احســاس می کنید از همیشه 
به آن نزدیکتر شــده اید. شما لزوما احساس راحتی و 
آرامش نمی کنید، چراکه روش های قدیمی که شــما را به آینده مرتبط 
می ساختند در حال عوض شدن هستند، اما نگرش و دیدگاه جدید خود 
را به طور کامل مشخص کرده اید. خیلی خوب است که از رنجش ها و 
موانع که پیرامون مسیر خود می بینید آگاهی داشته باشید، اما خودتان را 

درگیر آن نکنید.
    اردیبهشت :  

این هفته شما لزوما زیاد دوست ندارید کارهایتان را انجام 
دهید! حتی اگر بدانید این کار چقدر حیاتی است باز هم 
برایتان فرقی نمی کند!! شما از کار یکنواخت و کسل کننده 
خود خسته شده اید و شاید در حال برنامه ریزی کردن برای تغییر دادن 
و دگرگون کردنشان هســتید. باوجود این بهتر است بدون اینکه امروز 
مستقیما دســت به عمل بزنید این بحران را تحمل کنید. نگران نباشید؛ 

تغییرات در راهند!! صبر شما به نتیجه خواهد رسید!
     خرداد : 

امروز حتی بهترین برنامه ها هم ممکن است به سرانجام 
نرســند، با نگران شــدن به خاطر اتفاقــات روی داده 
انرژی تــان را تلف نکنید. درعوض روی چیزی که الان 
دارید تمرکز کنید. شما ایده ای در سر داشتید که به روشی که شما در نظر 
داشتید عمل نکرده و ممکن است خطرات و ریسک هایی برای آن وجود 
داشــته باشد. بزرگترین قدرت و توانایی شما انعطاف پذیری تان است، 
در حالیکه به رویدادهای اخیر واکنش نشان می دهید، شما حتی راه های 

بهتری را برای رسیدن به اهدافتان پیدا خواهید کرد.
      تیر :

شما امروز می توانید به اوج موفقیت برسید، اما به جای 
اینکه خودتان را در مرداب گرفتاری و مســائل پیچیده 
بیندازید، لازم هست که حتما فعالیت های خود را در مسیر 
درست و مناســبی قرار دهید. اگر سعی کنید احساسات و عادت های 
قدیمی خود را حفظ کنید، در منجلاب گرفتاری ها و مشــکلات غوطه 
ور خواهید شد. اما اگر نسبت به گذشته بی اهمیت و بی تفاوت باشید، 
آن وقت هرچیزی امکان پذیر می شود. انتخاب در دستان خود شماست!

     مرداد :
شــاید شما امروز وسوسه شوید که چیزی را بپذیرید که 
زیاد برایتان مفید و کارساز نباشد، اما هم اکنون سربلندی 
و افتخار تنها در راســتای موفقیت های شــما حاصل 
می شود. افراد مختلفی وارد زندگی تان می شوند و برای کمک کردن به 
برنامه هایتان اشتیاق نشان می دهند. اما اگر شما در ظاهر بیش از اندازه 
مستقل و خودمختار جلوه می کنید، نیازی ندارد هیچ رابطه جدی و مهمی 
با کسی برقرار کنید. اگر چه ممکن است حس خوبی نداشته باشید، ولی 
عنوان کردن نقطه ضعف هایتان در حضور افراد دیگر بهترین کاری است 

که هم اکنون می توانید انجام دهید.
     شهریور : 

شــما امروز قادر هستید که نهایت تلاش خود را بکنید، 
اما اگر یک نفر دیگر برایتان مشکلی ایجاد کرد، آن وقت 
فایده این همه تلاش تان چه خواهد بود؟!! سیاره بخت تان 
یعنی بهرام با سوق دادن شما به سوی افکار منفی ممکن است باعث شود 
که به بیراهه کشیده شوید. به جای اینکه سعی در درست کردن این اوضاع 
داشته باشید، با کناره گیری واقع بینانه خود فقط اوضاع را نظاره کنید. و 
بعد از اینکه نوع نگرش و بینش تان بهتر شد، در مورد شرایطی که پیش 

آمده تصمیم گیری کنید.
     مهر : 

شــما امروز ناراحت و نگران هســتید و فکر می کنید 
خلاقیت و سازندگی تان را از دست داده اید، اما استراحت 
کردن این تضمین را بهتان می دهد که هیچ اتفاقی نمی افتد. 
به جای اینکه روی موضوعات هیجان انگیز و جالب کار کنید، به سراغ 
کارهای ناتمام هفته گذشته و یا حتی ماه گذشته بروید و آنها را به اتمام 
برسانید. ابداً سعی نکنید که یکدفعه کار خیلی زیادی انجام دهید. شما در 

این هفته وقت کافی برای استراحت هم خواهید داشت.
      آبان : 

برای شما زیاد راحت نیست که احساسات منفی را رها 
کرده و دور بریزیــد، اما وقتی بالاخره این کار را کردید 
می توانید شیوه جدیدی در زندگی خود ایجاد کرده و با 
زندگی گذشــته قطع رابطه کنید. امروز در حالیکه خورشید وارد برج 
پیش رونده دلو می شود، فرصت نادری به سراغتان می آید که می توانید 
چیزهایی که کتمان می کردید را ببینید. حتی اگر قدم برداشــتن به سوی 
آینده موجب می شود که تغییراتی را در برنامه های روزانه تان بدهید، از 

این کار هراس نداشته باشید.
     آذر :  

هرچیزی ممکن اســت از بیرون خوب به نظر برسد، اما 
شــما در مورد یک کتاب فقط چیزهایی را می فهمید که 
قضاوت دیگران در مورد جلد آن است! باهمه این احوال 
شاید افراد دیگر امروز برای اینکه فراتر از چهره ظاهری و درون شما را 
ببینند خودشان را به زحمت نیندازند، و شما در حالیکه در مورد اعتبار و 
درستی روابط تان سئوال می کنید این مسئله ناراحت تان می کند. شما فقط 
باید خودتان باشید، افراد دیگر بالاخره چهره واقعی شما را خواهند دید.

      دی : 
امروز خورشــید نشانه پرکار شما را ترک می کند و وارد 
برج آینده نگر دلو می شود و به شما پیشنهاد می شود که 
افق فکری و بینش خود را وســعت بخشید. البته کنترل 
کردن آن برای شــما کار راحتی نیســت، برای اینکه دوست ندارید به 
هرجهتی که باد وزید شما هم به همان جهت بروید! حتی اگر نمی توانید 
به طور موثری با این باد همراه شــوید، حداقل کمی تلاش کنید. همین 
حالا خودتان را به دست سرنوشت بسپارید، به زودی همه چیز روبراه 

خواهد شد.
  بهمن : 

شما امروز بین دو راهی قرار گرفته اید، بین مسائل جدید 
و تازه و موضوعات قدیمی. امروز ورود خورشید به برج 
هوشمند دلو شــما را برای حرکت به سوی آینده آماده 
می کند، اما زیادی سرمســت و از خود بیخود نشوید. حتی اگر خودتان 
هم متوجه نشــده باشید، ولی مشکلات و سختی های گذشته مثل وزنه 
سنگینی است که به پایتان بسته شده است. چند روزی صبر کنید و سپس 
قبل از اینکه از رســیدن به خط پایانی جا بزنید دوباره نظریه های خود 

را بررسی کنید.
اسفند : 

امروز حتی اگر مجبور شدید با واقعیت های جهان روبرو 
شوید، ولی باز هم روز خوبی خواهید داشت. قدرت تخیل 
فوق العاده شما در محیطی پر از رویا و خیال قرارتان می دهد، بعضی از 
آنها خوشایند و مطلوب هستند و بعضی هم نه! بدون اینکه جلوی آنها را 
بگیرید، مثل یک فیلم سینمایی به آنها اجازه نمایش بدهید!! بعد از اینکه 
شور و هیجانتان فروکش کرد، به آنها فکر کرده و ببینید کدام یک از همه 

بهتر است و سپس بر مبنای آن تصمیمی آگاهانه بگیرید.

يزدياسوجکرمان شیراززاهدانبوشهر اهواز  بندرعباس 
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۷ اقتصادی

ســرویس اقتصادی // سرپرست دفتر 
طراحی و تحلیل فرآیندهای ســازمان 
بارگذاری  و  محاســبه  از  مالیاتی  امور 
مالیــات خانه های خالــی و لوکس و 
خودروهای لوکس در ســامانه سازمان 

امور مالیاتی خبر داد.
ســازمان امور مالیاتی از دریافت لیست ۱ 
میلیون و ۱۷۰ هزار واحد مســکونی خالی 
خبر داده است.همچنین محمد برزگری رئیس 
مرکز تنظیم مقررات سازمان امور مالیاتی از 
تهیه شدن لیست خودروها و خانه های لوکسِ 

مشمول مالیات خبر داده بود.
با این حال اخیراً برخی منابع آگاه از تعیین 
متوسط ۱۰۰ میلیون تومان به عنوان جریمه 
مالیاتی خالی ماندن واحدهای مســکونی 
مطابق ماده ۵۴ مکــرر قانون مالیات های 

مستقیم خبر داده بودند.
* مدیرکل تحلیل فرآیندهای ســازمان 
مالیاتــی: تعیین مالیــات ۱۰۰ میلیون 
تومانی برای هر خانه خالی صحت ندارد

جهانگیر رحیمی درباره اینکه گفته می شود 
هر واحد مســکونی خالی به طور میانگین 
۱۰۰ میلیون تومان مالیات باید بدهد، اظهار 

کرد: این فقط یک ادعا است و صحت ندارد 
و به طور کلی مالیــات خانه های خالی بر 
اســاس متراژ و تعداد ماه هایی اســت که 
خالی بوده است.وی افزود: مالیات هر واحد 
مســکونی خالی به طور جداگانه محاسبه 
شده و به مالک آن اطلاع رسانی می شود؛ 
اصلًا متوســط گیری از مالیات خانه خالی، 
آماری نیست که به درد سازمان امور مالیاتی 
بخورد و مالک هــر واحد، مالیات خود را 

جداگانه می دهد.
 سرپرست دفتر طراحی و تحلیل فرآیندهای 
مالیاتی ســازمان امور مالیاتی ادامه داد: تا 
پایان بهمن مالکان خانه های خالی فرصت 
دارند تــا مالیات خــود را بدهند؛ امکان 
پرداخت ایــن مالیات، بر روی سیســتم 
ســازمان امــور مالیاتی باز شــده و افراد 

می توانند به صورت آنلاین پرداخت کنند.
* مالکان خانه های خالی به ســامانه 

مراجعه کنند
وی ادامه داد: اگر افرادی هم که مشــمول 
این مالیــات شــده اند، به ایــن موضوع 
اعتــراض دارند، می توانند اعتراض خود را 
 در سامانه ســازمان امور مالیاتی به آدرس

ثبــت   /https://my.tax.gov.ir  
کنند؛ برگه مالیاتی خود را دریافت کرده و 
اعتراضش را ثبت می کند؛ همچنین مراحل 
دادرسی دارد؛ از طرف دیگر هم ممکن است 
برخی مالکان خانه هــای خالی، بلافاصله 
اقدام بــه واریز مالیات خود کنند. اما به هر 
حال مهلت پرداخت مالیات خانه های خالی 
تا پایان بهمن اســت.رحیمی تصریح کرد: 
مردم می توانند با مراجعه به سامانه سازمان 
امور مالیاتی، از وضعیت پرونده مالیاتی خود 
مطلع شوند و ببینند آیا خودروها و خانه های 
لوکس یا خالی آنها مشمول مالیات شده یا 

خیر.
* مبلغ مالیات مالکان مشمول پرداخت 
مالیــات خانه های خالــی و لوکس و 
خودروهــای گران قیمت محاســبه و 

بارگذاری شده است
سرپرست دفتر طراحی و تحلیل فرآیندهای 
مالیاتی ســازمان امور مالیاتی یادآور شد: 
درگاه پرداخــت مالیات خانه های خالی و 
لوکس و خودروهای گران قیمت برای همه 
افراد مشمول، محاســبه و بارگذاری شده 

است.

رقم مالیات هر خانه  خالی محاسبه شد

آگهی مزایده )نوبت دوم(  
  اجراي احکام مدني دادگستري بندرعباس شعبه سوم به موجب درخواست اجرای حکم مربوطه به شماره 
140040920000249151 وشماره دادنامه مربوطه 140040920000249151محکوم علیه عباس پیري زاده 
مقسمي فرزند حسین محکوم است به پرداخت مهریه محکوم له خانم رقیه علي زاده سرخائي فرزندحسن 
به تعداد 200 ســکه تمام بهار آزادی طرح جدید که در این راســتا یک دستگاه آپارتمان نیمه تمام دارای 
اسکلت بتني به نشاني شهرک پیامبر اعظم فاز 4 تعاوني مسکن مهر رانندگان تاکسي بندرعباس توقیف 

گردیده است که از طریق مزایده کتبي با شرایط ذیل به فروش مي رساند:
 نظریه کارشناس

 مورد بازدید عبارت اســت از یک واحد آپارتمان نیم تمام دارای اسکلت بتني به نشاني شهرک پیامبر اعظم فاز 4 تعاونی مسکن مهر 
رانندگان بندرعباس که حسب بازدیده به عمل آمده و مفاد نامه شماره 1400/ت/71 مورخ1400/07/20 تعاوني مسکن رانندگان تاکسی 

بندرعباس دارای مشخصات به شرح ذیل میباشد. 
آپارتمان مورد نظر دارای مساحت تقریبی 75 متر مربع بوده واحد مربوطه در بلوک اف 4 طبقه یک واحد شماره 2 در مجتمع شش طبقه 

روبروی پیلوت قرار دارد
 واحد مذکور در زمان بازدید نیم تمام وبلوک مربوطه در مرحله اجرای اسکلت دیوار چینی و پلاستر سقف و بدنه و بعضا چاره چوب 

در و پنجره قرار داشت
 حسب اعلام تعاوني تا تاریخ ارسال نامه نامه تعاوني مبلغ 300/000/000 ریال پرداختي صورت گرفته و تا این مقطع از ساخت مبلغ 
250/000/000 ریال بدهکار به تعاونی میباشد طبق اعلام تعاوني در صورتیکه عضو تعاوني آقاي عباس پیري زاده مقسمي نسبت به 
تکمیل موجودي خود )آخرین مهلت 1400/05/31 ( اقدام نکند طبق اساسنامه اخراج و فرد واجد شرایط )افراد ذخیره( جایگزین میگردد.

 حسب اعلام تعاوني مسکن آپارتمان مذکور دارای انباري اختصاصي و فاقد پارکینگ اختصاصي است و کل تسهیلات پروژه تا زماني 
که به مرحله قسط بندي نرسیده به نام تعاوني میباشد حسب اعلام تعاوني هرگونه تغییر و تحول خارج از چارچوب مقررات و ضوابط 
مسکن مهر و اساسنامه نسبت به واحد مزمور )حذف جایگزین و انتقال به غیر( منوط به موافقت اداره کل راه و شهرسازي و اداره کل 

تعاون کار و رفاه اجتماعي است
 با عنایت به موقعیت مساحت نوع اسکلت و سایر پارمترهاي کارشناسي و صرف نظر از احراز اصالت و صحت اسناد و اثبات مالکیت و 
انتساب آن به هر شخص حقیقی و حقوقي و فارغ از مورد بازداشتي و رهني و نداشتن احتمال هرگونه مغایرتهاي مربوط به حدود ثبتي و 
نداشتن هرگونه مغایرتهاي مربوطه به حدود ثبتي و نداشتن هرگونه منعي از جهات قانوني هر شخص حقیقی و حقوقي و فارغ از موارد 
بازداشتي و رهني و نداشتن احتمال هرگونه مغایرتهاي مربوطه به حدود ثبتي و نداشتن هرگونه منعي از جهات قانوني حقوقي و شرعي 
جهت معامله و عدم دیون و بدهي هاي احتمالي بابت مالیات و عوارض و جرائم و غیره به بانک ها و اشخاص حقیقي و حقوقي و سایر 
بدهي مشابه و تعهدات و دیوني که ممکن است وج هر شخص حقیقي و حقوقي و فارغ از موارد بازداشتي وجود داشته باشد و چنانچه 

ملک بلا معارض و غیر اوقافي باشد
 ارزش پایه واحد آپارتماني مورد نظر با وضعیت پیشرفت فیزیکی در زمان بازدید با احتساب امتیازات جمعاً به مبلغ 2/436/000/000 

ریال با حروف دو میلیارد و چهارصد وسي و شش میلیون ریال جهت انجام  مزایده برآورد و اعلام مي گردد. % 
در ضمن با توجه به اینکه ملک فوق فاقد سند رسمي مي باشد اجرای احکام هیچ گونه تعهدي ومسئولیتي در خصوص انتقال ملک به 

برنده مزایده ندارد. وخود خریدار مسئول مي باشد
 شرایط مزایده : فروش نقدي است و حداکثر پرداخت بهاء یک ماه مي باشد -کلیه هزینه هاي مربوط به معامله وهزینه هاي انجام مزایده 
به عهده خریدار مي باشد - پیشنهاددهندگان باید قبل از انجام مزایده با هماهنگي اجراي احکام ده درصد مبلغ ارزیابی شده را به صورت 
نقدي به حســاب شماره IR 220100001062012907685962  به نام تمرکز وجوه سپرده دادگستري نزد بانک ملي پرداخت وفیش 
مربوطه را به دفتر اجراي احکام حقوقی بندرعباس شعبه سوم تحویل نمایند 0 - اجرای احکام در قبول یا رد پیشنهادات مختار است 0 
-مزایده در ساعت روز سه شنبه مورخ 1400/11/19 ساعت 12/30 الي 13:00 به صورت حضوري در محل دفتر اجراي احکام حقوقي 
بندرعباس به عمل مي آید برنده شخصي است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید 0 - در صورتي که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و 
با انقضاي مهلت از پرداخت بهاي مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالي قیمت وخساراتي که از تجدید مزایده حاصل شود 
خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفاء مي شود وسپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد شد . -متقاضیان شرکت در 

مزایده برای کسب اطلاعات بیشتر مي توانند به دفتر شعبه سوم اجرای احکام حقوقي بندرعباس مراجعه نمایند .
اجرای احکام شعبه 3 دادگاه عمومی حقوقی شهرستان بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

ســرویس اقتصادی // نمایندگان مجلس 
شورای اســلامی، اواخر ســال ۱۳۹۷ با 
موافقت   ۹۸ بودجــه  لایحه  الحاق بندی 
کردند که به موجب آن هزینه آب، برق و 
گاز مدارس دولتی رایگان شود؛ این طرح 
با وجود برخی مخالفت ها، وارد مرحله اجرا 
شد و از آن زمان تاکنون، در هر سال دوباره 

بررسی و تصویب شده است. 
مدارس دولتی کشور از سال ۱۳۹۸ تاکنون از 
پرداخت هزینه آب، برق و گاز معاف شده اند و 
از آن زمان تاکنون، اجرای این طرح هر سال 
مورد موافقت مجلس قرار می گیرد؛ امسال نیز 
بر اساس موافقت اعضای کمیسیون تلفیق در 
جریان بررســی لایه بودجه، مصوب شد کلیه 
رده های بســیج اعم از حوزه ها و پایگاه های 
مقاومت، ســالن های فرهنگی و ورزشی، از 
پرداخت کلیه حق انشعابات اعم از آب، برق، 
گاز و عوارض شهرداری معاف شوند. همچنین 
با تصویب کمیسیون تلفیق بودجه و در حمایت 
از آمــوزش و پرورش، تعرفــه مصرف آب، 
برق و گاز تا ســقف الگوی مصرف برای کلیه 
مدارس کشور، در سال ۱۴۰۱ رایگان می شود. 
این مصوبــه اما از زمان نخســتین تصویب، 
مخالفانی از جمله وزارت نیرو داشــت چراکه 

طبق اعلام، با سیاست های مدیریت مصرف و 
فرهنگ سازی مطابقت نداشت؛ در همان زمان 
رضا اردکانیان - وزیر وقت نیرو در این رابطه 
گفته بود که علی رغم این که قرار شده بود آب 
و برق مدارس به دلیل سیاســت های مدیریت 
وزارت نیرو اجرایی نشــود، اما متأسفانه در 
صحن مجلس شــورای اســلامی این مساله 
تغییر کرد و ما شاهد بودیم که آب و برق برای 

مدارس رایگان شد. 
برخی از کارشناســان نیز معتقدند که اجرای 
ایــن طرح موجب شــده ارزش واقعی آب و 
انرژی برای دانش آموزان تعریف نشــود و در 
نتیجه باید سیاست ها در این راستا تغییر یابد. 
داریوش مختاری - کارشناس - ضمن انتقاد 
از اجرای این طرح طی سال های گذشته اظهار 
کرد: هرچند که ایــن موضوع موجب کاهش 
هزینه های مدارس می شــود امــا باید توجه 
داشــت که باتوجه به اهمیت موضوع آب و 
انرژی، بحث ایجاد فرهنگ مصرف در مدارس 

مهم تر از کاهش هزینه هاست.
وی با بیان اینکه مدارس باید ساز و کارهایی را 
برای کاهش مصرف آب و انرژی لحاظ کنند و 
آموزش در این رابطه را در صدر کارهای خود 

قرار دهند، اظهار کرد: رایگان شدن آب، برق و 
گاز مدارس تبعات منفی هم در این حوزه دارد.

این کارشناس با اشاره به لزوم فرهنگ سازی 
در مدارس برای صرفه جویی و ایجاد مدیریت 
مصرف، تصریح کرد: اگــر دانش آموزان در 
مدارس با مفهوم صرفه جویی آشنا شوند، در 
بزرگسالی به آن پایبند خواهند بود و کشور از 
منافع آن فیض می برد.به گفته مختاری، کاهش 
هزینه مدارس صرفــا با اجرای این طرح کار 
منطقی نیست و قطعا آسیب هایی هم به دنبال 
خواهد داشت چراکه سدی برای فرهنگ سازی 
می شود؛ مسیرهای حمایتی ما اشکالاتی دارد 
و اگر می خواهیم از مساجد یا مراکز آموزشی 
حمایت کنیم، باید توجه داشــته باشیم که این 

مساله به مسوولیت اجتماعی آسیب نزند.
وی با بیان اینکه می توان یک سقفی را برای این 
مساله در نظر گرفت و بعد از آن سقف تعرفه به 
صورت پلکانی محاسبه شود، گفت: در غیر این 
صورت زمینه برای هدررفت آب و جلوگیری 
از برنامه های آموزشی ایجاد می شود. بنابراین 
اگر قرار است بخشــودگی باشد، باید روش 
تغییر یابد و قبوض صادر شــود و تصمیم بر 

بخشودگی در شرکت ها صورت بگیرد.

ماجرای رايگان شدن آب، برق و گاز مدارس چيست؟

فراخوان
با توجه به مصوبه آیین نامه اســتقرار مدارس و مراکز 
غیردولتی در مناطــق، نواحی و محلات مختلف ، پیرو 
ابلاغ دســتورالعمل اجرایی آیین نامه در تاریخ 1399/۰2/۰۶، از 
کلیه شرکت های مهندسین مشاور که دارای صلاحیت از سازمان 
برنامه بودجه کشــور  با تخصص های »ساختمان های آموزشی، 
ورزشی، بهداشتی و درمانی« و »سازه« یا »مقاوم سازی« می باشند 
دعوت  می گردد با ارائه مســتندات به اداره کل نوسازی، توسعه 
و تجهیز مدارس استان هرمزگان- معاونت فنی جهت همکاری 

مراجعه نمایند.

رس هرمزگان ، توسعه و تجهیز مدا روابط عمومی اداره کل نوسازی
شناسه آگهی:1262007

سرویس اقتصادی // یک فعال کارگری با 
تاکید بر پرداخت عیدی و پاداش کارگران 
تا قبل از پایان سال گفت: در صورتی که 
کارفرمایی عیدی کمتر از میزان مقرر در 
قانون و مصوب شورای عالی کار پرداخت 
کند یا کارگــران را به بهانه فرار از دادن 
عیدی قبل از پایان ســال اخراج کند، 
تخلف کرده و قابل پیگیری و شکایت در 

مراجع حل اختلاف است. 
ناصر چمنــی ، با تاکید بر پرداخت عیدی و 
پاداش کارگران تا قبل از سال اظهار کرد: در 
مورد عیدی، قانون میزان آن را مشخص کرده 
است که حداقل دو پایه حقوق و حداکثر سه 
پایه حقوق و دستمزد مصوب شورای عالی 
کار باید از سوی کارفرمایان به عنوان عیدی 
و پاداش پایان سال به کارگران پرداخت شود 
و کمتر از این میزان تخلف محسوب می شود.

وی ادامه داد: کارگران می توانند در صورتی 
که کمتر از میزان مصوب شــورای عالی کار 
عیدی دریافت کردند با مراجعه به شــورای 

حل اختلاف احقاق حق کنند. 
این فعال کارگری تصریح کرد: متاسفانه در 
مورد پرداخت عیدی و پاداش آخر ســال 
برخی کارفرمایان تصور مــی کنند اگر آن 
را انتهای ســال به کارگــران بدهند منفعتی 
برایشــان دارد در حالی که اینطور نیست و 
اگر زودتر بپردازند، هم به نفع خودشان است 
هم کارگران، چون درگیر ازدحام و شلوغی 
و تراکنش های بانکی آخر سال نمی شوند 
و کارگران هم می توانند بــه بازار بروند و 
مایحتاج خانواده را خریداری کنند و به گرانی 

آخر سال نخورند.
چمنی افزود: متاسفانه برخی فروشندگان بی 

انصاف با ایــن فکر که جامعه کارگری آخر 
ســال عیدی می گیرند خواسته یا ناخواسته 
روی قیمــت اجناس خود می کشــند تا به 
اصطلاح سود کنند ولی تجربه سالهای اخیر 
نشــان داده که مردم دیگر مثل روال سابق 
قدرت خرید شب عید را ندارند و با احتیاط 
خرید می کنند لذا با توجه به آنکه بازار رونق 
خود را از دست داده است طبعا کسی در این 
بازار سود می کند که با توجه به وضع معیشت 
مردم اقلام و اجناس خود را ولو با سود اندک 
عرضه کند. وی از کارفرمایان خواســت تا 
عیدی کارگران را به شب تحویل سال موکول 
نکنند و تاکید کرد: پرداخت عیدی تا قبل از 
پایان سال موجب می شــود تا هم تورم به 
وجود نیاید و هم عیدی ارزش ریالی خود را 
از دست ندهد و کارگران بتوانند خرید مورد 

نیاز خانه را انجام بدهند و از کارفرمای خود 
راضی شوند. 

این فعال کارگری درباره اخراج کارگران تا 
قبل از پایان ســال به بهانه فرار کارفرمایان 
از نپرداختــن عیدی، اظهار کــرد: هر چند 
که این مســاله در کارفرمایان شریف کشور 
وجود ندارد ولی بعضا دیده شــده که برخی 
کارفرمایــان به اخراج کارگــر در ماههای 
پایانی سال اقدام می کنند تا حقوق و سنوات 
و عیدی و پــاداش او را ندهند در حالی که 
اخراج مانع پرداخت عیدی نیست و کارفرما 
مکلف اســت تا روزی که کارگر برایش کار 

کرده عیدی او را بپردازد.
چمنی افزود: در صورتی که کارگران با چنین 
مساله ای رو به رو شدند که کارفرما عیدی 
کمتری پرداخت کرد یا تا قبل از اتمام قرارداد، 

اقدام بــه اخراج کرد می توانند با مراجعه به 
دفاتر پیشخوان دولت شکایت خود را ثبت 
کنند چون ســامانه جامع روابط کار به طور 
کامل فعال نیست و دســتورالعمل اجرایی 
سنگینی هم صادر نشده که کارفرمایان ملزم 
به بارگذاری یک نسخه از قرارداد نیروهای 
کار خود شــوند وکارگران بتوانند شکایات 

خود را به ثبت برسانند و این یک ضعف برای 
سامانه محسوب می شود. این فعال کارگری 
در مورد عیدی و پاداش کارگران ساعتی و 
پاره وقت نیز گفت: این عده از کارگران نیز 
مشــمول دریافت عیدی هستند و بر اساس 
میزان کارکرد خود در طول ســال از مزایای 

عیدی و پاداش بهره مند می شوند.

عیدی کارگران را شب تحویل سال ندهید!

طرح :فاطمه هوشنگی

ن سند مالکیت  آگهی فقدا
 نظر به اینکه آقای ســهراب تمیز فرزند محمدحســین به اســتناد دو فقره استشــهادیه محلی بوارده شماره 
140002154078001538 مورخ 1400/10/28 مدعیست که سند مالکیت سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب 
خانه به مســاحت 313/14 متر مربع تحت پلاک ثبتی 0 فرعی از 4756- اصلی، مفروز و مجزا شــده از اصلی 
مذکور ، واقع در بخش 01 ناحیه یک بندرعباس بشماره چاپی 476561 سری الف /83  با شماره دفتر املاک 
155 صفحه 184 ثبت 28910 که بنام سهراب تمیز فرزند محمدحسین شماره شناسنامه 8 صادره از لارستان ثبت 
و سند مالکیت صادر و تسلیم گردیده؛ که به علت جابجایی مفقود گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 

نموده ؛ لذا استناد ماده 120 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و 
وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 

به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد. 1400/645م/الف         تاریخ انتشار : 1400/11/02 

ابوالحسن دستوری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان



روزنامه منطقه جنوب کشور
حضرت علی )ع( فرمود: مال و جانت را در راه دوست بده و با دشمن 

به عدل و انصاف رفتار کن.] روضه بحار، ج 2 ص 50 - تحف العقول ص 200[

شنبه 2 بهمن 1400
19 جمادی الثانی  1443
 سال  بیست و یکم شماره 3802

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

نمايندگي استانها:
جنوب سیستان و  بلوچستان  شهریار سروش 09158453646         
کرمان  آرزو توکلی چترودی            034-91019101     
کهگیلویه و بویراحمد  علیزاده             09173413270  
یزد    علیرضا حائری زاده                 09334053156          
فارس عزیزاله قهرمانی                     09171140997   
خوزستان  حسن سیلاوی                 09362706723
بوشهر    مهران سلطانی نژاد             09211487009

سرویس شهرستانها : سعیده دبیری نژاد
سرویس جنوب کشور: امین زارعی

سرویس اجتماعی و حوادث: علی زارعی

روزنامه  سیاسی ، اجتماعی ، فرهنگی ، ورزشی  
گستره توزیع : منطقه جنوب کشور

مدیر مسئول و صاحب امتیاز : یعقوب دبیری نژاد 

 بوشهر، خوزستان، سیستان و بلوچستان، 
فارس،کرمان،کهگیلویه و بویر احمد، هرمزگان، یزد

تلفن : 32243734-32246384 -32222793 
 32222635    نمابر:32246600

دفتر : بندرعباس - بلوار امام خمینی )ره( -  سه راه دلگشا 
برج نیلوفر - ورودی غربی-طبقه پنجم - واحد 23

daryanews_bnd@yahoo.com : پست الکترونیکی

چاپ مهدوی کرمان تلفن: 32134838 - 034

سردبیر : سمیه هاشمی پور 
دارای ضریب کیفی 45 و رتبه ششم

 در میان روزنامه های منطقه ای کشور

daryanews.ir : اینستاگرام

 با مشاهده کمترین دود یا آتش سوزی حتما آن را خاموش و یا بلافاصله
 به ماموران یگان حفاظت منابع طبیعی با شماره تلفن ویژه 1۵0۴ اطلاع دهیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

آگهی فروش املاک به صورت مزایده سازمان اموال و املاک ستاد 
برگزاری مزايده کتبی مرحله 106 املاک و مستغلات سازمان اموال و املاک ستاد با شرايط 
و تسهيلات جديد به شرح جداول ذيل اعلام می گردد، لذا متقاضيان محترم می توانند از 
روز چهارشنبه مورخ 1400/10/22 تا پايان روزيکشنبه مورخ 1400/11/03 همه روزه، 
از ساعت 8 الی 17 به دفاتر فروش به شرح ذيل و در روز دوشنبه مورخ 1400/11/04 
از ساعت 8 الی 10:45 صبح صرفا در محل بازگشايی پاکت ها، جهت اطلاع از شرايط و 

دريافت اوراق شرکت در مزايده مراجعه نمايند.

-  بندرعباس: بلوار جمهوری اسلامی، نرسيده به سه راه جهانبار، انتهای بلوار بازرگانی، 
پلاک 20 شــماره تلفنهای تماس 4-33468820 نمابــر 33468826-076 )محل 

دريافت فرم، استقرار صندوق و بازگشايی پاکت ها(
ملاحظه: 1- اخذ درخواست های پيشــنهادی به همراه فرم شرکت در مزايده و اصل 
يک فقره چک تضمینی در وجه از ســتاد اجرایی فرمان امام)ره(  به شناســه ملی 
14003127610به ميزان 5% قيمت پايه ملک در ساعت تعيين شده صورت می پذيرد.

 ۲- کليه املاک عرضه شده با وضعيت موجود به فروش می رسد و بازديد از ملک مورد 
درخواست الزامی است. 

3- پيشنهادات  فاقد سپرده، مخدوش، مبهم و مشروط از درجه اعتبار ساقط می باشد.  
محل بازگشایی پاکات: ساعت 11 صبح روز دوشنبه مورخ 1400/11/04 در بندرعباس: 
 بلوار جمهوری اســلامی، نرسيده به ســه راه جهانبار، انتهای بلوار بازرگانی، پلاک 20 

خواهد بود.

 مهلت شرکت در مزايده از روز چهارشنبه مورخ 1400/10/22 ساعت 10:45 صبح روز دوشنبه مورخ 1400/11/04 می باشد.

نوبت سوم

گروه گزارش // بیــش از ۹ ماه از ابتلایش به 
کووید-۱۹ می گذرد. عید نوروز سال گذشته به 
کرونا مبتلا شد و پزشکان با تشخیص درگیری 
۳۰ درصدی ریه توصیه کردند در بیمارستان 
بستری شــود. فکر می کرد بعد از یکی - دو 
ماه سرانجام حالش خوب می شود اما نشد که 
نشد. دکتر و بیمارستانی نمانده که برای درمان 
به آن مراجعه نکرده باشد؛ از قلب و ریه تا دکتر 

پوست و مو، برای ریزش بی امان موهایش. 
»انگار ظرف چند ماه به اندازه 20 ســال پیر شده. 
مدام از خودش می پرسد، یعنی کرونای دائمی دارم؟ 
توان 10 دقیقه ظرف شستن هم ندارد. بعد از چند 
دقیقه سر پا ایستادن خیس عرق و نفس نفس زنان 
مجبور می شود گوشه ای ولو شود تا کمی انرژی اش 
برگردد. به قول خودش اصلًا آدم ســابق نیست. 
نمی داند با این حجم از خســتگی مفرط چه کند. 
بیــش از ۹ ماه از ابتلایش به کووید-1۹ می گذرد. 
عید نوروز سال گذشته به کرونا مبتلا شد و پزشکان 
با تشخیص درگیری 30 درصدی ریه توصیه کردند 
در بیمارستان بستری شود. فکر می کرد بعد از یکی 
- دو ماه سرانجام حالش خوب می شود اما نشد که 
نشد. دکتر و بیمارستانی نمانده که برای درمان به آن 
مراجعه نکرده باشد؛ از قلب و ریه تا دکتر پوست و 

مو، برای ریزش بی امان موهایش.
»30ساله هســتم اما درست مثل یک آدم 50ساله 
شده ام. تازه یک آدم 50ساله هم این قدر بی انرژی 
نیســت. اوایل نمی فهمیدم چرا بعد از کرونا خوب 
نمی شوم. خلاصه هر بیماری دوره نقاهت دارد اما 
این بیماری انگار دوره نقاهت ندارد. دســت آخر 
دست به دامن طب سوزنی شدم اما باز هم حالم را 
خوب نکرد تا این که یک دکتر به من گفت لانگ 
کووید )کووید طولانی مدت( گرفته ام. پرسیدم این 
دیگر چه مدلی است؟ یعنی من تا آخر عمرم کرونا 
دارم؟ گفت که خیلی ها در دنیا مشکل من را دارند 
و بعد از کووید با این نشانه ها روبه رو هستند. آنها 
امیدوارند این نشانه ها تا آخر عمر با من نماند. دیگر 

فکر کن چه حال و روزی دارم!«
محمد 33ساله تنها کسی نیست که بعد از رهایی از 
کووید-1۹ دیگر آدم قبلی نشده. منظورم از رهایی، 
منفی شدن تســت کووید و از بین رفتن نشانه های 
اصلی بیماری اســت. اما بعضی ها هستند که انگار 
قرار نیســت هیچ وقت از کووید رها شوند و دائم 
نشــانه ها و عوارض این بیماری با آنهاست؛ گاهی 
حتی نشانه هایی بیش از بیماری. علائمی مثل تنگی 
نفس، بی حالی، خستگی زیاد، بی خوابی، ریزش مو، 
اضطراب. گاهی هم همه این نشانه ها با هم؛ جوری 
که بیمار دقیقاً نمی داند، چه بلایی ســرش آمده و 

سردرگم دنبال درمان می گردد.
در بسیاری از کشورهای دنیا این روزها کلینیک های 
درمان کووید طولانی تأسیس شده و پژوهشگران 
و پزشــکان درباره آن تحقیق می کنند. گاه در این 
کلینیک ها بیمارانی را می بینی که ماه هاست درگیر 
کووید طولانی مدت هســتند و حتــی درگیری تا 
16ماه هم در این مراکز گزارش شده است. خیلی 
از بیماران مبتلا به کووید طولانی مدت بیم آن دارند 
که تا آخر عمر درگیر بیماری باشند. اما این بیماری 
تا چه میزان در ایران دیده شــده؟ پزشکان چقدر 
درباره این بیماری تحقیق کرده اند و چه اطلاعاتی 
درباره آن دارند؟ چرا هــر کس کرونا می گیرد، با 
این مشکلات مواجه نمی شود؟ چه کسانی بیشتر در 
معرض خطر هستند؟ واکسیناسیون چه تأثیری بر 
این بیماری دارد؟ آیا ابتلای چندباره به کووید هم 

ربطی به این مشکل دارد؟
صبا، سیستم ایمنی ضعیفی دارد و به گفته خودش 
تا به حال هفت بار کرونا گرفته است: »سخت ترین 
کرونای من دلتا بود که خرداد ماه امسال به آن مبتلا 
شدم. 10 روز حال بدی داشتم و دوران نقاهتش هم 
طولانی بود. چند وقتی گذشــت تا بتوانم 10 قدم 
راه بروم. نیمه شهریور باز هم احساس کردم علائم 
دارم. تست دادم اما منفی شد. هفته ای یک بار پیش 
پزشک بودم و علائم را کنترل می کردم. به من گفتند 
درگیر لانگ کووید شــده ای. علائم من ناامیدی و 
افسردگی شدید، عدم توانایی در راه رفتن و خستگی 
زیاد بود. تا اواسط مهر حتی به زور راه می رفتم. مثلًا 
یک سیب را نمی توانستم کامل خرد کنم. ضعف و 
اختلال خواب شدید داشتم و حافظه ام کاملًا مختل 
شده بود و فراموشی داشتم. چند باری کوچه و خانه 
را پیدا نمی کردم. درست مثل این که یک مه مغزی 
برایم درست می شد. برای اختلال خواب دارو گرفتم 
و کمی بهتر شدم اما پزشک ها می گویند ممکن است 
تا یک سال هم درگیرش باشم. تا الان شش ماه از 

ابتلایم می گذارد.«

لیلا تا حالا ســه بار کرونا گرفته است. می گوید: 
»اولین  بار آبــان ۹۹ کووید گرفتم، همراه با تب و 
ضعف شــدید بعد از رفع علائم که نزدیک پنجاه 
روز طول کشــید اختلال عملکرد پیدا کردم. این 
کاهش عملکرد فقط در کارهای جســمی نبود و 
قدرت تمرکزم را هــم کاهش داده بود. آبان و آذر 
۹۹ موضوع لانگ کووید هنوز مطرح نبود اما وقتی 
من مشکل ضعفم را با پزشک مطرح کردم، داروی 
خاصی برایم تجویز نکرد جــز این که گفت باید 
دائماً از مکمل های غذایی و ویتامین استفاده کنی. 
البته تغییر بوها هــم برایم ماند و بعد از کرونا بوی 
همه چیز برایم عوض شد. مدام یک بوی چاه نفت 
همراهم هست که در ابتلای بعدی ام هم همین اتفاق 
افتاد. همین الان هم من اصلًا توانایی و قدرت قبل 
از کووید را ندارم. برای خودم هم ســؤال است که 
لانگ کووید دارم یا نه؟ راستش اصلًا نمی دانم برای 

این مشکلاتم باید به کجا مراجعه کنم؟«
دکتر روزبه بیاتــی، متخصص بیماری های عفونی 
و گرمســیری و عضو هیأت علمی دانشگاه تهران، 
درباره کووید طولانی مدت توضیح می دهد و تأکید 
می کند هنوز پژوهــش مدونی در ایران درباره این 
بیماری انجام نشــده و اطلاعــات خاصی در این 
باره در دســت نیســت: »ما دقیقاً نمی دانیم چقدر 
این بیماری در ایران شــایع است یا این که چقدر 
شایع نیســت و ما نســبت به دیگر کشورها چه 
وضعیتی داریم. اما آن چه واضح است این که موارد 
لانگ کوویــد را در مطب و درمانگاه ها می بینیم و 
بیمار بعد از ماه ها عوارض ناشی از کرونا دارد. طبق 
تعریف سازمان جهانی بهداشت کووید بلندمدت به 
شــرایط بعد از کووید گفته می شود و زمانی اتفاق 
می افتد که شخص تست پی سی آر منفی دارد و دو 
ماه از بیماری اش گذشته اما همچنان علائم بیماری 
کرونا را دارد و این علائم ممکن اســت دو ماه تا 
شــش ماه هم تداوم داشته باشــد. هر چند موارد 
طولانی تر هم دیده شده. یک مقاله معتبر در این باره 

نشان می دهد 1.۹ درصد افرادی که کرونا می گیرند 
این شرایط به سراغ شان می آید.« او علائم شایع این 
بیماری را این گونه برمی شمارد: »خستگی، کوتاهی 
نفس یا تنگی نفس، جوری که فرد نمی تواند نفس 
عمیق بکشد که این مورد بیشتر درباره کسانی رخ 
می دهد که در طول بیماری کرونا ریه شــان درگیر 
شــده. همین طور تپش قلب یا احساس سنگینی 
قفســه ســینه، دردهای مبهم عضلانی و اسکلتی، 
اختلال در خواب، اضطراب و افسردگی و کاهش 
تمرکز. اختلالاتی مثل اختلال در بویایی و چشایی 
و ریزش مو هم در این بیماری دیده می شــود. به 
عقیده من ریزش مو در ایران یکی از شــایع ترین 
مواردی است که دیده ام. آدم هایی که به طور واضح 
موهای سرشــان را بعد از کووید از دست داده اند. 
جوری که موهایشان تنک شده و از دست دادن مو 

کاملًا واضح است.«
اما برای درمان لانگ کوویــد چه باید کرد؟ بیاتی 
می گویــد: »باید هر کس با توجــه به علائمی که 
دارد به دکتر متخصص مراجعه کند. مثلًا کســی که 
مشکل افسردگی و اضطراب دارد باید به روانپزشک 
مراجعه کند. کسی که مشکل ریه دارد به متخصص 
عفونی و کســی که مشــکل درد قفسه سینه دارد 
به پزشــک متخصص قلب. گاهی مشــکلات با 
هم همپوشــانی دارند و به تصویربرداری و تست 
ریوی همزمان نیاز اســت یا مثلًا ما برای کسانی 
که ریزش مو دارند بیوتین تجویز می کنیم و سطح 
ویتامین های بدن شان را از نظر ویتامین دی و منیزیم 
کنترل می کنیــم. البته همین ویتامین ها برای درمان 
خستگی مزمن آنها هم معمولاً تجویز می شود. یکی 
از ســؤال های رایج درباره لانگ کووید را کسانی 
می پرسند که مدعی اند چند بار کرونا گرفته اند. این 
موضوع تا حدی غیرمنطقی و غیرعلمی است. البته 
من درباره کســانی حرف می زنم که مثلًا می گویند 
هفت یا ۹ بار کرونا گرفته اند. چون بعد از هر ابتلا 
در بدن آنتی بادی ترشــح می شود و حداقل تا سه 
ماه در بدن باقی می ماند و در حافظه ســلولی بدن 
محافظت و مقاومت ایجاد می شود. بنابراین ممکن 
است افرادی که ادعا می کنند بارها کرونا گرفته اند به 

لانگ کووید مبتلا باشند.«
به گفته دکتر بیاتی تحقیقات نشان می دهد، کسانی 
که در هفته اول بیماری بیش از پنج علامت تجربه 
کرده اند، بیشــتر ریسک ابتلا به لانگ کووید دارند. 
همچنین مطابق با همین پژوهش ها افراد مســن و 
زنان، بیشتر در معرض ابتلا به لانگ کووید هستند 

و در بین کودکان هم این بیماری دیده شده است.
به گزارش ایسنا ؛ کرونا انگار هر روز برایمان برگ 
جدیدی رو می کند اما آن طور که دکتر بیاتی تأکید 
می کند واکسن زدن امکان ابتلا به لانگ کووید را هم 
تا حد زیادی کاهش می دهد و تحقیقات در این باره 
امیدوارکننده اســت. پس اگر هنوز واکسن نزده اید 
برای واکسن زدن عجله کنید، چون ممکن است یک 

روز به کرونای دائمی مبتلا شوید.«

دست از سرم بردار کرونا!

گروه خبر // طرح های زیرســاختی 
بنیاد مســتضعفان در حوزه صنعت 
 ۳4۰۰ سرمایه گذاری  با  کشور  فولاد 
میلیارد تومانی، با حضور اســتاندار 
مستضعفان  بنیاد  رئیس  و  هرمزگان 

افتتاح شد. 
 با حضور ســید پرویز فتاح رئیس بنیاد 
استاندار  دوســتی  مهدی  و  مستضعفان 
هرمزگان، طرح های زیرســاختی فولاد 
کاوه جنــوب کیش شــامل افتتاح فاز 
3 طــرح تامین و توزیــع آب صنعتی، 
افتتــاح فاز 2 واحد جدا ســازی هوا و 
افتتاح تاسیسات جانبی صنعتی )پست ها 
و خطوط انتقــال برق، تصفیــه خانه، 
ایستگاه و خطوط انتقال گاز، ساختمان 
و جاده ســازی( افتتاح شــد.افتتاح این 
طرح ها با سرمایه گذاری 3 هزار و 420 
میلیارد تومانی بنیاد مستضعفان صورت 
گرفت و بــا راه اندازی این طرح به طور 
مســتقیم و غیرمستقیم برای 710 نفر از 

جوانان هرمزگانی اشتغال ایجاد شد.
همچنین با افتتاح فاز 2 واحد جداسازی 
هوا، ظرفیت تولیــد 11 هزار نرمال متر 
مکعب اکســیژن در ســاعت، ظرفیت 
تولید 3 هــزار نرمال مترمکعب نیتروژن 
در ســاعت و ظرفیت تولید 380 نرمال 
ایجاد  مترمکعــب آرگون در ســاعت 
شد و بنیاد مســتضعفان برای راه اندازی 
این پروژه بالغ بــر 650 میلیارد تومان 
ســرمایه گذاری کرد.علاوه بــر این در 
فاز 3 طــرح تامین و توزیع آب صنعتی 

شرکت فولاد کاوه جنوب کیش ظرفیت 
تولید 30 هــزار مترمکعب آب صنعتی 
در شــبانه روز فراهم شــد و این پروژه 
با سرمایه گذاری 1150 میلیارد تومانی 
فراهم شد.در بخش تاسیسات جانبی و 
صنعتی این شــرکت نیز امروز پست ها و 
خطوط انتقال برق، تصفیه خانه فاضلاب، 
ایســتگاه و خطوط انتقال کار، ساختمان 
و جاده سازی این واحد با سرمایه گذاری 
بالغ بر یک هــزار و 620 میلیارد تومان 

افتتاح شد.
* زمینه اشــتغال برای ۷۱۰ نفر از 

جوانان هرمزگانی
پرویز فتاح رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب 
اســلامی در مراســم بهره برداری از این 
طرح ها، گفت: این طرح ها مرحله ســوم 
طرح تأمین و توزیع آب صنعتی، مرحله 
دوم واحد جداسازی هوا و بهره برداری از 
تاسیسات جانبی و صنعتی شرکت فولاد 

کاوه جنوب کیش است.
وی با اشــاره به اینکه با بهره برداری از 
مرحله سوم طرح تأمین و توزیع، ظرفیت 
تولید آب صنعتی این شرکت به 30 هزار 
متر مکعب در شبانه روز افزایش می یابد، 
اظهار کرد: تاسیسات جانبی و صنعتی این 
شرکت شامل پســت ها و خطوط انتقال 
برق، تصفیفه خانه، ایســتگاه و خطوط 
انتقال گاز، ساختمان و جاده سازی است.

رئیس بنیاد مســتضعفان انقلاب اسلامی 
کشور بیان داشت: با بهره برداری از مرحه 
دوم واحد جداســازی هــوا نیز ظرفیت 
تولید اکســیژن به 11 هزار مترمکعب در 
ســاعت، نیتروژن به سه هزار متر مکعب 
و آرگون به 380 مترمکعب در ســاعت 

افزایش می یابد.
به گزارش فارس ، فتــاح با بیان اینکه 
برای اجــرای طرح های زیر ســاختی 
شرکت فولاد کاوه جنوب کیش سه هزار 
و 420 میلیارد تومان هزینه شده است، 
خاطرنشان ساخت: با بهره برداری از این 
طرح ها زمینه اشتغال 710 نفر به صورت 

مستقیم و غیر مستقیم فراهم شد.

گروه گزارش // سوءاستفاده از کاربران شاد فقط 
در قالب فعالیت هکرها و سارقان مجازی خلاصه 
نمی شــود. تبلیغات فراوانی هم در این سامانه 
منتشر می شود که والدین دانش آموزان نسبت 
به آن شکایت دارند. تبلیغات مربوط به لاغری 
و کنترل وزن یکی از نمونه هایی است که فکر و 
ذهن کودکان و نوجوانان را نشانه گرفته و سبک 

خاصی از زندگی را به آنها القا می کند.« 
»مدتی پیش رئیس پلیس فتای کرمان خبر داد که 

شــیادان مجازی به سامانه »شــاد« رسوخ کرده  و 
از معلم و مدیر گرفته تــا دانش آموز و والدین آنها 
کلاهبرداری می کنند. بلافاصله چند روز بعد رئیس 
پلیس فتای آذربایجان غربی هم از رخداد مواردی 
مشابه برای کاربران شــاد در این استان خبر داد و 
گفت: مجرمان، اکانت پشتیبانی شاد می سازند و با 
آن از مخاطبان این شــبکه دزدی می کنند یا آنها را 
مورد آزار و اذیت قــرار می دهند.بعد از اظهار نظر 
روســای پلیس فتای دو اســتان درباره ناامن بودن 

سامانه آموزشی »شــاد« بود که مدیران، معلمان و 
دانش آموزان اســتان های دیگر از هک شدن اکانت 
خود در شــاد و دسترســی به محتویات گوشــی 
همراه شــان خبر دادند. ســتاره علیان، دانش آموز 
تهرانی، که تا به حال دو بار از طریق شاد هک شده، 
به همشهری می گوید: »از شماره عجیبی با من تماس 
گرفتند و گفتند که پشــتیبان شاد هستند و یک کد 
برایم می فرستند که برایشان بخوانم. من هم خواندم و 
بعد از یک دقیقه قطع کردند. بلافاصله دسترسی من 
به شاد مسدود شد و بعد هم تماس گرفتند که اگر سه 
میلیون واریز نکنی، عکس های گوشــی ات را برای 
پدر و مادرت می فرستیم و سپس در فضای مجازی 

منتشر می کنیم که من سریع به مادرم و مدیر مدرسه 
گفتم و چون بی تفاوت از کنارش عبور کردیم، کار 
خاصی انجام ندادند.«ســتاره تنها کسی نیست که 
در سامانه شاد مورد سوءاستفاده قرار گرفته است. 
دانش آموزان، معلمــان و مدیران دیگری نیز به این 
مسئله دچار شــده اند. زهرا طاهریان، معلم ادبیات 
فارســی مدرسه تربیت اردســتان، برای همشهری 
توضیــح داد: »یک  بار بعــد از گرفتن امتحان ترم، 
بلافاصله اکانت من هک شــد و تمــام برگه های 
امتحانی از بین رفت. واقعا موقعیت بدی بود. به مدیر 
مدرسه و پلیس هم اطلاع دادیم که بعدا فهمیدیم کار 
یکی از دانش آموزان بوده اســت. همین دانش آموز 

یــک  بار دیگر به کمک دو نفــر دیگر اکانت مدیر 
مدرسه را هک کرده بودند.«

* همکلاسی های هکر
انگیزه هکرها در شبکه  شاد متفاوت است. برخی ها 
برای کلاهبرداری وارد این سامانه شده و برخی دیگر 
برای آزاردادن مدیر، معلم و سایر دانش آموزان این 
کار را می کنند. ســرهنگ علی محمد رجبی، رئیس 
مرکز تشخیص و پیشگیری از جرائم سایبری پلیس 
فتا، گفت: »ابتدای راه اندازی شاد، شاهد تله گذاری 
یا »فیشــینگ« بودیم که اطلاعات شخصی افراد را 
در اختیار می گرفتند تا سوءاستفاده مالی کنند اما با 

ســازوکارهایی که انجام شد، این روش کاهش پیدا 
کرد. اما حالا شاهد حساب های جعلی کاربری هستیم 
که با شیوه های جدید مثل ارسال کد به حساب های 
دیگر دسترســی پیدا کرده و وارد کلاس می شوند و 
از طریق آن دانش آموزان، معلمان و مدیران را مورد 
آزار و اذیــت قرار می دهند کــه برخی از آنها خود 
دانش آموزانی هســتند که در شــاد حضور دارند.« 
رجبی افزود: »در برخی موارد هکرها با اکانت های 
جعلی اقدام به ارسال محتوای نامناسب و غیراخلاقی 
برای دیگران می کنند و گاهی دیگر، دسترسی مدیر یا 
معلم مدرسه به کلاس را از بین می برند و کلاس های 
درس ایجادشــده را حذف می کنند و محتوای داخل 

آن را از بین می برند. تلاش ما این است که از طریق 
خود طراحان شاد این مشکلات را تا حدودی کاهش 
دهیم. البته که آموزش وپرورش هم باید نحوه رعایت 
موارد ایمنی در این ســامانه را به کاربران آن متذکر 
شــود.« به گزارش ایسنا ؛ سوءاســتفاده از کاربران 
شاد فقط در قالب فعالیت هکرها و سارقان مجازی 
خلاصه نمی شود. تبلیغات فراوانی هم در این سامانه 
منتشر می شود که والدین دانش آموزان نسبت به آن 
شــکایت دارند. تبلیغات مربوط به لاغری و کنترل 
وزن یکی از نمونه هایی است که فکر و ذهن کودکان 
و نوجوانان را نشانه گرفته و سبک خاصی از زندگی 

را به آنها القا می کند.«

دانش آموزان »شاد« را هک می کنند

پرونده فروش
1939
1940
1941
1942
1943
1944
1945
1946
1947

-

نوع ملک
زمین 
زمین 
زمین 
زمین 
زمین 
زمین 
زمین 
زمین 
زمین 

آپارتمان

کاربری
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا 
خارج از محدوده روستا

مسکونی 

عرصه
275.63
292.67
309.70
322.41
302.53
292.36
285.19
270.57
250.95

-

اعیان 
-
-
-
-
-
-
-
-
-

106/33

مبلغ پایه مزایده
 276.000.000
 293.000.000
 310.000.000
 323.000.000
 303.000.000
 293.000.000
 286.000.000
 271.000.000
 251.000.000

60/000/000/000

شرایط واگذاری
د 
د 
د 
د 
د 
د  
د 
د 
د

نقدی

توضیحات

ششدانگ عرصه و اعیان

ردیف
1
2
3
4
5
6
7
8
9

10

آدرس ملک
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه دوم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه سوم 

بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه چهارم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه پنجم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه ششم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه هفتم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه هشتم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه نهم 
بندرلنگه، بندر چارک، طاحونه، قطعه دهم 

A4 جزیره کیش، میدان پرشین گلف، جنب پلاژ آقایان، برج مسکونی اطلس کیش، طبقه همکف، واحد

با حضور رئیس بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی صورت گرفت

بهره برداری از سه طرح 
زیر ساختی شرکت فولاد کاوه کیش


